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روزنامه صبح ایران

    سال بیستم /شماره 4943/ 8 صفحه/4000 تومان

پیشرو
2

وزیر علوم خبر داد:
شیوه نامه اجرایی آیین نامه 
ارتقای اعضای هیات علمی 

تهیه می شود
2

حسینی:
 نمی توان نسبت به نقش 
مجلس شورای اسلامی 

بی تفاوت بود

سایت روزنامــه پیشــرو    
w w w .  P i s h r o d a i l y . i r

        

صفحه  2

صفحه  3

صفحه  2

رییس سازمان فضایی :

سال آینده سال 
پرتاب های فضایی است

معاون وزیر کار و رفاه  در گفتگو با پیشرو تشریح کرد

طراحی سند کاهش آسیب های 
اجتماعی درجامعه کار

پورثانی خبر داد؛

زنگ مجلس در مدارس کشور 
زده می شود

 رییس سازمان فضایی ایران با تشریح برنامه های فضایی کشور تا پایان سال 
و سال آینده گفت: با توجه به برنامه ریزی های انجام شده سال 
۱۴۰3 سال پر پرتابی از نظر فضایی خواهد بود.حسن سالاریه در 
خصوص آخرین وضعیت ماهواره ها و پرتاب آنها گفت: مراحل...

معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از طراحی 
سند کاهش آسیب های اجتماعی در جامعه کار و تولید خبر داد و 
گفت: باتوجه به ماموریت هایی مانند صیانت از نیروی کار، نشاط و 

سلامت جامعه کارگری مسئله اصلی ماست لذا در کنار ورزش و ...

معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش گفت: معلمان برای دقایقی 
در زنگ مجلس در خصوص جایگاه و اهمیت مشارکت در انتخابات و مقایسه 

انتخابات قبل و بعد از انقلاب توضیحاتی می دهند.حجت الاسلام 
محمدحسین پورثانی با اشاره به برنامه های این معاونت در راستای 

حضور حداکثری در انتخابات امسال اظهار کرد: طرح زنگ...

مرتضی اسدی :

جوانگرایی وظیفه باشگاه است

سخنگوی فراجا تاکید کرد؛

تامین امنیت 
انتخابات با همراهی

 ۱۹۰ هزار پلیس

ثبت نام 
حج تمتع 
سال ۱۴۰۳ 
آغاز شد 

مربی فوتبال باشگاهی کشور با اشاره به نحوه ساختار جوانگرایی در این رشته 
ورزشی گفت: باید باشگاه ها در این زمینه تقویت شوند نه اینکه انتظار بیهوده 

از تیم ملی داشته باشیم.
دور برگشت لیگ بیست و سوم فوتبال باشگاهی کشور علاوه بر نتایج شگفت 
انگیزی همچون برد آلومینیوم اراک مقابل پرسپولیس به همراه داشت بلکه 
چالش جدید پرورش بازیکن و معرفی جوانان به تیم ملی بزرگسالان برای 

تغییر نسل ایجاد کرد تا محل بحث کارشناسان و مربیان فوتبال قرار گیرد.
مرتضی اسدی با تحلیل شرایط تیم های لیگ برتری و همچنین 

پیش بینی بازی های حساس هفته هفدهم بین ...
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ســازمـان آگهـی های   
پیـشـــــرو    روزنــامـــه 
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صفحه 3

نقل و انتقال   لنج باری به شماره ثبت 12197 بندرعباس
به استناد رونوشت سند شماره 7799۰ مورخ ۱۴۰2/۱۰/۰5 با شناسه سند 
۱۴۰2۱۱۴52258۰۰۰۱6۱ دفتر اسناد رسمي2۱ پارسیان آقاي محمد رضا 
زارعي فرزند عبدالرضا 67 سهم از ۱۰۰ سهم دانگ سهام خود در مالکیت لنج باری به شماره 
ثبت ۱2۱97 - بندرعباس را به آقای محمد رستم نژاد فرزند عبدالحمید انتقال قطعي داده 

است. مراتب به استناد ماده 25 قانون دریایی ایران آگهی می گردد.

نقل و انتقال   لنج باری به شماره ثبت 12125 بندرعباس
سند  شناسه  با   ۱۴۰2/۱۰/۱3 مورخ   78۱۴6 شماره  سند  رونوشت  استناد  به 
۱۴۰2۱۱۴52258۰۰۰۱65 دفتر اسناد رسمي 2۱ پارسیان  آقای عبداله حسن پوربندري فرزند یوسف 
تمامی شش دانگ سهام خود در مالکیت لنج باری به شماره ثبت ۱2۱25 - بندرعباس را به آقای 

ابراهیم اکبري فرزند علي  انتقال قطعي داده است.
مراتب به استناد ماده 25 قانون دریایی ایران آگهی می گردد.

شناسه آگهی: ۱67۴۴25   شماره میم الف: -۱

شناسه آگهی: ۱67۴۴۳2   شماره میم الف: -۱

نوبت اول: ۱۴۰2/۱2/۰8   نوبت دوم: ۱۴۰2/۱2/۱3   نوبت سوم: ۱۴۰2/۱2/۱9

نوبت اول: ۱۴۰2/۱2/۰8   نوبت دوم: ۱۴۰2/۱2/۱3   نوبت سوم: ۱۴۰2/۱2/۱9

نوبت اول

نوبت اول

آگهی تجدید مرحله دوم فراخوان  پیمانکاران جهت مناقصه عمومی  یک مرحله ای 
همراه با ارزیابی کیفی اجرای کابل فشار متوسط سایت رادارجبالبارز شهرستان جیرفت 

به شماره فراخوان  2002001630000017
اداره کل فرودگاههای استان کرمان در نظر دارد اجرای پروژه کابل کشی، کابل آلومینیوم 
فشار متوسط 2۰kv )بامقطع 7۰*۱ ( سایت جبالبارز شهرستان جیرفت خود را بر اساس قانون برگزاری 
مناقصات،  از طریق مناقصه عمومی یک مرحله ای همراه با ارزیابی کیفی در سامانه تدارکات الکترونیکی 
از طریق درگاه  فراخوان  اسناد  برگزاری و دریافت  به ذکر است کلیه مراحل  نماید لازم  واگذار  دولت 
سامانه مذکور به آدرس ) www.Setadiran.ir ( انجام می گردد و  کلیه شرکت کنندگان در صورت 
عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور ودریافت گواهی امضاِ الکترونیکی را جهت شرکت 

در فراخوان محقق سازند. 
تاریخ انتشار و دریافت اسناد فراخوان از طریق سامانه ستاد :

 ازساعت ۱۰ روز سه شنبه مورخ ۱۴۰2/۱2/۰8  تا روز یکشنبه مورخ ۱۴۰2/۱2/۱3
پنجشنبه  ۱7روز  ساعت  تا   ۱۴۰2/۱2/۱۴ دوشنبه  روز  از   : پاکات  و  اسناد  بارگزاری  و  ارسال  مهلت 

   ۱۴۰2/۱2/2۴
زمان بازگشایی پاکات ارزیابی کیفی شرکت کنندگان : ساعت ۱۰  روز شنبه مورخ ۱۴۰2/۱2/26  

شماره  به  دولتـي  معــاملات  تضمیـــن  نامــه  آیین  اساس  بـــر  مناقصه  در  شرکت  تضمین  مبلغ 
۱23۴۰2/ت5۰659ه مورخ 9۴/9/22، به مبلغ ۱/55۴/323/6۴3 ریال می باشد .

 آدرس کارفرما جهت ارائه فیزیکي پاکتهاي "الف" : کرمان– انتهای بلوار جمهوری اسلامی- فرودگاه 
بین المللی آیت الله هاشمی رفسنجانی کرمان - اداره کل فرودگاههای استان کرمان-اداره امور مالی .

تلفن 32۱۱۱3۴35 ۰3۴3۱268۴۰۰-۰3۴
شرکت فرودگاهها و ناوبری هوایی ایران -اداره کل فرودگاههای استان کرمان شناسه آگهی: ۱675۴86  شماره میم الف: -۱

آگهي فراخوان مناقصه عمومي دو مرحله ای
شرکت مجتمع گاز پارس جنوبي در نظر دارد اقلام مورد نیاز خود را با شرایط ذیل بصورت برگزاری مناقصة 

عمومي دو مرحله ای از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( تامین نماید:

2002096334000101 شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران

 R1-1402/027 مناقصه شماره R1-0240124&0240125&0240126-AD تقاضاهای شماره مناقصه و تقاضا 

خرید GASKET ) فقط ساخت داخل مورد تایید می باشد( موضوع مناقصه/ شرح مختصر اقلام درخواستی

-/1/100/000/000 ریال مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار

تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار بصورت یکي از تضامین قابل قبول وفق آیین نامه تضمین 
شماره 123402/ت50659 ه مورخ 94/09/22 هیات وزیران مي باشد. نوع تضمین شرکت درفرایند ارجاع کار

-/22/000/000/000 ریال مبلغ برآوردي مناقصه

8روز پس از درج نوبت دوم آگهی در صفحه اعلان عمومی سامانه ستاد ایران می باشد. آخرین مهلت دریافت اسناد ارزیابي کیفي در سامانه ستاد 

ظرف مدت دو هفته پس از انقضای مهلت دریافت اسناد می باشد. آخرین مهلت بارگذاري و  ارسال مستندات ارزیابي کیفي 
)رزومه( در سامانه ستاد

پس از ارزیابی کیفی مناقصه گران، مستندات دریافت پیشنهاد فنی و مالی بهمراه برنامه زمانی 
از طریق سامانه ستاد ارسال می گردد.

آخرین مهلت بارگزاری پیشنهادات فنی/ مالی در سامانه 
ستاد 

استان بوشهر- شهرستان عسلویه- شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی-پالایشگاه اول – اداره خرید آدرس مناقصه گزار

بدیهی است کلیه فرآیند برگزاری مناقصه الکترونیکی از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( به نشانی: WWW.SETADIRAN.IR انجام می پذیرد وبه 
پیشنهاد های خارج از سامانه ستاد هیچگونه ترتیب اثری داده نخواهد شد و مناقصه گران بایستی نسبت به ثبت نام در سامانه ستاد و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی اقدام نمایند.

مناقصه گران مي توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت WWW.SPGC.IR مراجعه و یا با شماره تلفن های4329-07731314335 تماس حاصل فرمایند. 
روابط عمومي شرکت مجتمع گاز پارس  جنوبی

نوبت اول

شناسه آگهی: ۱6727۴7    شماره میم الف: -۱

نوبت اول: ۱۴۰2/۱2/۰8   نوبت دوم: ۱۴۰2/۱2/۱2

ایران رتبه دوم 
"فرونشست" جهان شد!
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سازمان 
آگهی های 

روزنـامه  پیشــرو

 011-33300231-3
011-33304401-3   

مجلس  انتخابات  ششمین  نامزد 
جنوبی،  خراسان  در  رهبری  خبرگان 
نظام  اصل  هم  ما،  کشور  در  گفت: 
شد،  »تشکیل«  مردم  رای  با  اسلامی 
هم نوع حکومت با رای مردم انتخاب 
رای  با  کشور  اداره  نهادهای  هم  شد 
مردم شکل گرفته و اداره می شود و هم 
نهادهای نظارتی مانند مجلس خبرگان 
با رای مردم انتخاب می شوند و اساسا 
مردم  رای  با  اسلامی  جمهوری  بقای 

تضمین می شود.
آیت الله رییسی افزود: مجلس خبرگان، 
شناس  اسلام  فقیه  ولی  انتخاب  با 
هم  شناس،  زمان  و  مدبر  و  مدیر  و 
میکند هم  تضمین  را  نظام  اسلامیت 

جمهوریت آن را.

ستادهای  اعضای  جمع  در  رییسی 
جنوبی،  خراسان  در  خود  انتخاباتی 
گفت: قبل از وقوع انقلاب اسلامی به 
رهبری امام خمینی رحمت الله علیه 
قیم  را  خود  وقت،  حاکمان  ایران،  در 
از  بعد  اما  می دانستند  مردم  سرور  و 
انقلاب حقیقتا مردم حاکم شدند و همه 
سازوکارهای اداره کشور و مراجع اصلی 
انتخاب  و  ملی  اراده  با  گیری  تصمیم 
آحاد مردم شکل گرفت و دوره سروری 

مردم آغاز شد.
رای  و  دادن  رای  کرد:  تاکید  رییسی 
و  عهد  نوعی  انتخابات  در  گرفتن 
»انتخاب«  با  و  است  بستن  میثاق 
انتخاب  که  کسی  و  می شود  شروع 
شده است باید به تعهدات خود پایبند 

باشد و در عمل به وعده هایش صادق 
داده  رای  که  کسی  دیگر  سوی  از  و 
است حق دارد نظارت کند و آن عهد 
افزود:  و پیمان را مطالبه کند.رییسی 
و  رای  از  بعد  گری  مطالبه  و  نظارت 
است. مردم  حق  هم  کردن  انتخاب 
وی انتخابات را در ایران، مولود انقلاب 
اسلامی دانست و گفت: افتخار بنده این 
است که از خراسان جنوبی به عنوان 
انتخابات  داوطلب  مردم،  خادم  طلبه 
مجلس خبرگان رهبری شده ام .آیت 
الله رییسی در بخش دیگری از سخنان 
مجلس  انتخابات  خصوص  در  خود 
انتخابات  گفت:  نیز  اسلامی  شورای 
بین  و شکاف  اختلاف  به  منجر  نباید 
افراد و جریانهای سیاسی شود و ضمن 

پرهیز از اتهام افکنی و تخریب، رقابت 
سالم و صادقانه بین افراد شکل بگیرد 
و به آبروی افراد تعرض نشود چرا که 

اختلاف به نفع کشور نیست.
ضمن  خود،  صحبتهای  پایان  در  وی 
مشارکت  برای  مردم  آحاد  از  دعوت 
حداکثری در انتخابات پیش رو، گفت: 
همه مردم برای تشکیل ایران قوی در 
فکر  کسی  و  کنند  شرکت  انتخابات 
نکند »یک رای« اهمیتی ندارد؛ چراکه 
با  و  می گیرد  شکل  دریا  ها  قطره  با 
رای تک تک مردم است که سرنوشت 
ملت رقم میخورد و حضور حداکثری 
مردم همیشه امیدآفرین بوده و طمع 
دشمنان را برای فشار و تعرض به کشور 

از بین می برد.

رییسی در دیدار مردم بیرجند:

حسینی:نامزدها رقابت کنند اما یکدیگر را تخریب نکنند
 نمی توان نسبت به نقش مجلس 

شورای اسلامی بی تفاوت بود
معاون رئیس جمهور با بیان اینکه نمی توان نسبت به نقش 
مجلس شورای اسلامی بی تفاوت بود، گفت: مجلس کارآمد و 
توانمند می تواند در روند پیشرفت کشور و اقدامات دولت در 
رفع مشکلات و جبران کمبودها شتاب ایجاد کند.سید محمد 
حسینی در شب نیمه شعبان در مسجد وکیل شیراز  با تبریک 
میلاد موعود جهانی به مردم ایران و همه مسلمانان و ملت های 
آیات  اساس  بر  )عج(  مهدی  امام  داشت:  اظهار  جهان  آزاده 
متعدد قرآن کریم، روایات متواتر شیعه و بالغ بر ۵۰۰ روایت 
در کتب حدیثی اهل سنت و نیز بشارت هایی که در کتب 
آسمانی تورات، انجیل و زبور ذکر شده، ظهور و قیام خواهد 
کرد و انتقام خون مظلومان تاریخ به ویژه حضرت سیدالشهداء  
را از ستمگران خواهد گرفت، مصلح کل  می آید تا به بیداد و 
ستم جباران پایان دهد و عدالت را در سراسر جهان حاکم کند. 
معاون رئیس جمهور در امور مجلس خاطر نشان کرد: بر اساس 
آیه »و لقد کتبنا فی الزبور من بعد الذکر أن الارض یرثها عبادی 
الصالحون« در زبور و تورات هم آمده است که صالحان وارث و 
حاکم زمین خواهند شد و مصداق بارز و تام این وراثت، هنگام 
قیام حضرت مهدی )عج( است.معاون رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: امروز مدعیان جهانی دموکراسی، صلح، امنیت، آزادی و 
حقوق بشر دستشان تا مرفق به خون بی گناهان آغشته است و 
جنایتکارانی همچون بایدن و نتانیاهو که روی ستمگران تاریخ 
را سپید کرده اند در ۱۴۰ روز اخیر بالغ بر ۳۰ هزار زن و کودک، 
پیر و جوان مظلوم و بی گناه را در غزه به شهادت رسانده اند. 
بی تردید منجی عالم بشریت خواهد آمد و به همه مظالم پایان 
می دهد و افتخار نظام جمهوری اسلامی این است که پرچم 
عدالت خواهی و مبارزه با ظلم را با آرمان زمینه سازی مقدمات 
ظهور و برپایی جامعه جهانی مهدوی برافراشته است. حسینی 
با تاکید بر اینکه صهیونیست ها با اندیشه  مهدویت ضدیت و 
دشمنی دارند گفت: آنان برای مقابله با انقلاب رهایی بخش 
مهدویت، با استفاده ابزاری از هنر و برخی هنرمندان به ساخت 
فیلم های سینمایی آخرالزمانی روی آورده اند تا قائم آل محمد 
را ضد مسیح معرفی کنند و چند میلیارد مسیحی را به تقابل 
وادارند، در حالی که در قیام حضرت حجت، عیسای مسیح 
در رکاب ولیعصر است و مسیحیان دسته دسته به امام ایمان 
آورده و به جمع همراهان می پیوندند تا حکومت عدل، دانش، 
اخلاق، معنویت، آسایش، رفاه، امنیت و سلامت استقرار یابد و 
مدینه ی فاضله و آرمان شهر مهدوی شکل گیرد و این وعده ی 
لایتغیر الهی است که با اراده ی قادر متعال در موعد مقرر تحقق 
می یابد.وی در ادامه حضور پرشور و حداکثری در انتخابات را 
مصداق عمل صالح اجتماعی دانست که وظیفه  منتظران در 
عصر غیبت است و گفت: به تعبیر امام عظیم الشأن راحل، 
ایران اسلامی کشور امام زمان است و مردم به عنوان وظیفه 
ملی و دینی در ۱۱ اسفند در ۲ انتخابات سرنوشت ساز مجلس 
خبرگان و مجلس شورای اسلامی مشارکت خواهند کرد و عزم 
و اراده راسخ خود را برای پشتیبانی از جمهوریت و اسلامیت 
نظام به رخ دشمنان خواهند کشید و آمریکا و صهیونیست ها 
را که به دنبال ایجاد تفرقه، اختلاف و چند دستگی هستند 
بار دیگر با انسجام و یکپارچگی خود ناکام خواهند کرد.معاون 
پارلمانی رئیس جمهور همچنین در جریان سفر به استان فارس 
اساتید و کارکنان دانشگاه فنی و حرفه ای  در جمع خانواده 
شیراز با اشاره به آیات و روایات درخصوص مسئله ظهور حضرت 
حجت )عج(، ضمن تبیین فلسفه مهدویت اظهار داشت: انقلاب 
حضرت مهدی)عج( بزرگترین انقلاب بشری است و حکومت 
آن حضرت فراگیر و جهانی است و به یک منطقه و کشور 
خاصی محدود نمی شود. در حکمرانی امام زمان بساط ظلم 
و بی داد، تبعیض، فساد، فقر و هرنوع پلیدی و پلشتی برچیده 
می شود و عدل، علم، اخلاق، تربیت، معنویت، رفاه، آرامش، 
امنیت، سلامت و تکامل بشری و جمیع کمالات و خوبی ها 
سایه گستر می شود، لذا صهیونیست ها و جنایتکاران جهانی 
با  ادامه  با آن عناد و دشمنی دارند.معاون رئیس جمهور در 
اشاره به اقدامات گسترده و متنوع زیربنایی و اقتصادی دولت 
در سراسر کشور گفت: متاسفانه در گذشته کسانی که بیش از 
۴۰ سال مدیریت های ارشد اجرایی کشور را بر عهده داشتند 
به خاطر روحیه رخوت، کم کاری و مرعوب بودن ادعا می کردند 
که چاره ای جز تسلیم در برابر زیاده خواهی های غرب وجود 
ندارد و نمی توان کاری از پیش برد! در حالیکه   این دولت در 
۳۰ ماه گذشته نشان داد که با عزم و اراده جدی و استفاده 
از توانمندی داخلی می توان کارهای بزرگی را در عرصه های 
اقتصادی و تعاملات خارجی انجام داد و بسیاری از ظرفیت ها 
را که بخاطر رویکردهای غلط معطل مانده بود، احیاء و فعال 
کرد.معاون رئیس جمهور با اشاره به اهمیت انتخابات و جایگاه 
مهمی که مجلس شورای اسلامی در ساختار نظام اسلامی دارد، 
گفت: مجلس ایران برخلاف مجالس بسیاری از کشورهای دنیا 
از قدرت تاثیرگذاری بالایی در اداره امور کشور برخوردار است 
به نحوی که هر اقدام مهم دولت باید به نوعی با تایید مجلس 
همراه باشد لذا نمی توان  نسبت به نقش مجلس بی تفاوت بود 
و باید دانست که بی تردید مجلس کارآمد و توانمند می تواند در 
روند پیشرفت کشور و اقدامات دولت در رفع مشکلات و جبران 
کمبودها شتاب ایجاد کند.حسینی همچنین با اشاره به اهمیت  
مهارت آموزی جوانان و نوجوانان گفت: دولت  در برنامه پنج 
ساله هفتم توجه خاصی به مهارت آموزی داشته است تا دانش 
آموزان از ابتدا با کارهای فنی و حرفه ای آشنا شوند. همچنین 
بر تقویت دانشگاه های فنی و حرفه ای تاکید شده است تا بالغ بر 

۳۰ درصد دانشجویان به این حوزه وارد شوند.

اسلامی  شورای  حقوقی  کمیته  رئیس 
ورود  اینکه  به  اشاره  تهران ضمن  شهر 
اقدام  کودکان  کار  مسئله  به  دادستانی 
بسیار مناسبی است، گفت: دستگاه قضا 
ارکان  و  اجزا  همه  فراخوان  با  می تواند 
ضمن  کودکان  کار  مسئله  در  دخیل 
از مردم  نمایندگی  به  بررسی  و  مطالبه 

موجب ایجاد زنجیره حکمرانی شود.
دادستانی  ورود  درباره  اقراریان  مهدی 
به مسئله کار کودکان و نقش مدیریت 
از  یکی  گفت:  مورد  این  در  شهری 
آن  با  حاضر  حال  در  که  مشکل هایی 
کودکان  کار  مسئله  هستیم  روبهرو 
است،آمار های مختلفی در رابطه با درصد 

و  شده  داده  می کنند  کار  که  کودکانی 
از  توجهی  قابل  تعداد  می شود  عنوان 
هستند  غیرایرانی  اتباع  از  کودکان  این 
اما هم اکنون مشکل ما ایرانی و یا غیر 
نیست، مسئله  این عزیزان  بودن  ایرانی 
حضور  و  کودکان  کار  پیامد های  ما 
آن ها در چهارراه های شهر است که هم 
امنیت روانی و هم امنیت جانیشان را به 
خطر می اندازد.وی ضمن اشاره به اینکه 
باید با نگاه مبتنی بر کرامت انسانی به 
ورود  داد:  ادامه  شود،  توجه  مسئله  این 
این  به  دادستانی  ویژه  به  قضا  دستگاه 
چرا  است  مناسبی  بسیار  اقدام  موضوع 
که بسیاری مسائل و موضوع ها می تواند با 

پیگیری دادستانی و الزام دستگاه هایی که 
مسئولیت قانونی دارند، رفع شود.

اسلامی  شورای  حقوقی  کمیته  رئیس 
شهر تهران با بیان اینکه شهردار تهران 
با  مرتبط  موضوع های  با  رابطه  در 
جمهور  رئیس  از  اجتماعی  آسیب های 
همکاری  عدم  مشکل  و   گرفته  حکم 
در  مسئولیت  دارای  دستگاه های  سایر 
این زمینه با شهرداری حل شده است، 
باید پیگیری  از مسائلی که  افزود: یکی 
شود گزارش شهردار تهران پس از اخذ 
این حکم است، مسئله ای که لازم است 
پیگیری  مورد  محترم  دادستانی  توسط 
قرار گیرد نیز وظایف دستگاه هایی مانند 

در  تهران  شهرداری  و  فراجا  بهزیستی، 
رابطه با کار کودکان است.اقراریان بیان 
کرد: یکی از مسائلی که در قانون گذاری 
با آن مواجه هستیم این است که به دلیل 
کشور  در  زنجیره ای  حکمرانی  وجود 
یک امر واحد متولیان گوناگونی دارد و 
از  کدام  هر  تا  شده  موجب  مسئله  این 
دستگاه ها عدم به نتیجه رسیدن وظیفه را 
گردن دستگاه دیگر بیندازند، دستگاه قضا 
یکی از دستگاه هایی است که می تواند با 
فراخوان همه اجزا و ارکان دخیل در یک 
مسئله مثل کار کودکان ضمن مطالبه و 
بررسی به نمایندگی از مردم موجب ایجاد 

زنجیره حکمرانی شود.

ورود دادستانی به مسئله کار کودکان اقدام بسیار مناسبی است

 ۱۴۰۳ سال  تمتع  حج  درکاروان های  ثبت نام 
آغاز شده است.

اساس  بر  و  زیارت  و  حج  سازمان  گزارش  به 
برنامه ریزی های انجام شده ثبت نام از واجدین 
سال  تمتع  حج  به  اعزام  متقاضیان  و  شرایط 
۱۴۰۳ در کاروان های سراسر کشور آغاز شده 

است.
جزئیات این اطلاعیه به شرح ذیل است.

واجدین شرایط ثبت نام:
الف( افرادی که بر اساس اعلام قبلی سازمان 
reserve. سامانه  به  مراجعه  با  زیارت  و  حج 

haj.ir اقدام به پیش ثبت  نام نموده و واریز وجه 
انجام داده اند.ب( افرادی که در کاروان های حج 
تمتع سال ۱۳۹۹ نام نویسی و وجوه مربوط را 

واریز کرده و انصراف نداده اند.
واجدین  با  کاروان  در  نام  ثبت  اولویت  توجه: 
شرایط )بند الف و ب( مندرج در این اطلاعیه 
این  حقوق  رعایت  بمنظور  اینرو  از  می باشد، 
انتخاب  و  بررسی  امکان  ایجاد  عزیزان، جهت 
کاروان مورد نظر فرآیند پیش ثبت نام از ساعت 
۲۳:۰۰ روز جمعه ۱۴۰۲/۱۲/۰۴ متوقف خواهد 
نام  ثبت  شروع  تاریخ  از  عزیزان  این  و  شد 
)۱۴۰۲/۱۲/۰۶( تا ۱۴۰۲/۱۲/۰۹ برای انتخاب 
کاروان و تکمیل فرآیند ثبت نام فرصت خواهند 
داشت، لیکن درصورت عدم مراجعه ایشان در 
بازه زمانی یاد شده و وجود ظرفیت خالی پس از 
پایان تاریخ مقرر، باقیمانده ظرفیت کاروان ها با 
فراخوان از اولویت های بعدی تکمیل خواهد شد.

نحوه انتخاب و ثبت نام در کاروان:
مراجعه  با  آن  در  ثبت نام  و  کاروان  انتخاب 
بصورت  و   my.haj.ir اینترنتی  نشانی  به 
می بایست  متقاضیان  و  بوده  غیرحضوری 
از  یکی  در  ثبت نام  و  انتخاب  به  نسبت  ابتدا 
کاروان های استان محل سکونت خود مبادرت 
کرده و سپس حداکثر ظرف مدت ۴۸ ساعت به 
دفتر مدیر کاروان مراجعه و سایر مراحل ثبت نام 

تأییدیه  اخذ  معاینات،  انجام  مدارک،  )تحویل 
پزشکی( را پیگیری نمایند.

مدارک مورد نیاز هنگام مراجعه به دفتر مدیر 
کاروان بمنظور قطعی نمودن ثبت نام:

– اصل قبض ودیعه گذاری اولیه )بجز ثبت نام 
شدگان در کاروان های حج سال ۱۳۹۹(.

– کارت ملی.توضیح: زمان تحویل سایر مدارک 
مورد نیاز از قبیل: گذرنامه معتبر و عکس، پس 
از انجام ثبت نام، از طریق مدیرکاروان به متقاضی 
اعلام خواهد شد؛ تأکید می گردد ضروری است 
نسبت به آماده سازی گذرنامه معتبر و عکس از 
هم اکنون اقدام گردد.ضمناً تمامی متقاضیان 
 ۱۴۰۳ سال  تمتع  حج  سفر  برای  اعزام 
می بایست دارای گذرنامه حداقل با تاریخ اعتبار 

۱۴۰۳/۰۹/۲۰ باشند.هزینه تشرف:
هزینه قطعی این سفر معنوی بر مبنای مخارج 
ارزی و ریالی برای هر زائر محاسبه و مبلغ نهایی 
آن متناسب با گروه قیمتی هر کاروان تعیین 
شده است. ضروری است پس از انتخاب کاروان 
مورد نظر، مبلغ باقیمانده هزینه سفر حداکثر 
ظرف یک هفته از طریق سامانه حج و زیارت به 

نشانی my.haj.ir پرداخت گردد.
تذکرات مهم:

۱- قطعی شدن ثبت نام در کاروان منوط به 
ارائه مدارک در مهلت مقرر )۴۸ ساعت پس از 
انتخاب کاروان( به مدیر کاروان می باشد، در غیر 
اینصورت رزرو و ثبت نام اولیه در کاروان انتخابی 
)به دلیل عدم تکمیل مراحل(، باطل و منصرف 
سایر  برای  کاروان  خالی  ظرفیت  شده،  تلقی 

اولویت ها باز می گردد.
ثبت  عملیات  ظرفیت،  تکمیل  محض  به   -۲
نام در کاروان ها و متعاقب آن در سطح استان 

متوقف خواهد شد.
کاروان هایی  در  متقاضی  ثبت نام  و  ۳-انتخاب 
شده  درج  اطلاعات  با  که  بود  خواهد  میسر 
متقاضی از حیث استان، شهرستان محل اعزام 

http:// سامانه  فراخوان  مرحله  در  مذهب  و 
reserve.haj.ir مطابقت داشته باشد.

ثبت نام  نمودن  قطعی  از  پس  ۴-متقاضیان 
باید رسید مربوطه را از مدیر کاروان دریافت و 
ضمن مطالعه مندرجات آن، رسید ثبت نام را 
متقاضی  نگهداری کنند.۵- چنانچه  نزد خود 
پس از ثبت نام قطعی در مهلت اعلام شده از 
سوی کاروان نسبت به انجام سایر مراحل اقدام 
نام  ثبت  و  شده  تلقی  سفر  از  منصرف  نکند، 
وی در کاروان بصورت یک طرفه و سیستمی 
ابطال می گردد و درصورت تمایل به ثبت نام 
سایر  در  مجدداً  را  مراحل  می بایست،  مجدد 
متقاضیان  نماید.۶-  دنبال  خالی  ظرفیت های 
محترم، می بایست پس از اعلام مدیر کاروان به 
پزشک و یا مراکز پزشکی که از سوی ایشان 
تأیید  درصورت  و  مراجعه  می گردد،  معرفی 
سفر  نهایی  مراحل  جسمی،  توان  و  سلامت 
درصورت  است  بدیهی  نمایند؛  دنبال  را  خود 
عدم مراجعه به موقع به پزشک و انجام معاینات 
مربوطه و یا عدم تأیید استطاعت بدنی، فرآیند 
ثبت نام و اعزام متوقف و سایر افراد حائز شرایط 

جایگزین خواهند شد.
۷- آن دسته از متقاضیان اعزام به حج تمتع، 
ممنوع الخروج  می دهند  احتمال  صورتیکه  در 
مراکز  به  مراجعه  با  فرصت  اولین  در  باشند، 
مربوطه از وضعیت خروج خود اطمینان حاصل 
نمایند. بدیهی است جبران و پرداخت هرگونه 
خسارات مالی احتمالی در این خصوص بر عهده 

شخص متقاضی خواهد بود.
نحوه پرداخت وجه قربانی زائران:

پس از توافق با بانک توسعه اسلامی و نهایی 
شدن میزان وجه قربانی، مراتب از طریق مدیر 
کاروان به اطلاع زائرین خواهد رسید تا نسبت 
به واریز مبلغ آن به حسابی که از سوی سازمان 

اعلام می شود، اقدام نمایند.
تشرف  محترم  متقاضیان  بیشتر  آگاهی  برای 

اعلام می گردد:
۱- با توجه به اینکه در حج تمتع بسیاری از امور 
از جمله اجاره مسکن حجاج بر اساس مقررات 
وزارت حج و عمره کشور میزبان ساماندهی و 
به اجرا گذاشته می شود و سازمان حج و زیارت 
برای انتخاب هتل ها و یا تقسیم ظرفیت ها با 
محدودیت هایی روبروست؛ بنابراین سرانه زائری 
و مکه مکرمه  منوره  مدینه  در  اسکان حجاج 
حدود چهار متر مربع و حداکثر برای اسکان ۵ 
نفر در هر اتاق در هتل های مدینه منوره و ۴ 
نفر در هر اتاق در هتل های مکه مکرمه، نسبت 
به تأمین محل اسکان حجاج اقدام نموده است.

۲- سازمان حج و زیارت تلاش نموده است تا 
اسکان حجاج در مدینه منوره را در نزدیک ترین 
هتل ها به حرم نبوی شریف )منطقه مرکزی( 
فراهم نماید، لیکن در مکه مکرمه با عنایت به 
شرایط خاص جغرافیائی اسکان، هتل های مورد 
استفاده حجاج در مناطق مختلف می باشد که 
با توجه به بعد مسافت تا مسجدالحرام، زائران 
اتوبوس های  از  حرم  به  تشرف  برای  گرامی 
از مناطق مختلف  ایرانی که  زائران  مخصوص 
می نمایند،  تردد  حرم  اطراف  ایستگاه های  به 
مطالب  به  عنایت  با  کرد.۳-  خواهند  استفاده 
به محل  توجه  با  زائر  فوق، هزینه مسکن هر 
اسکان در مدینه منوره و مکه مکرمه محاسبه 
و تعیین گردیده است؛ بنابراین یکی از دلایل 
مکان  کاروان،  هر  هزینه های  تفاوت  اساسی 
مذکور  شهر  دو  از  یک  هر  در  آنان  اقامت 
ناشی  کاروان ها  تفاوت هزینه های  می باشد.۴- 
حجاج  اسکان  محل  قیمتی  گروه  اختلاف  از 
می باشد؛  شده(  انجام  بندی  امتیاز  )براساس 
این رو به متقاضیان محترم توصیه می شود  از 
را  انتخاب کاروان خود  ابتدا دقت کافی در  از 
داشته باشند؛ زیرا بدلیل ایجاد مشکلات اجرایی، 
جابه جایی زائر از کاروانی به کاروان دیگر مقدور 

نخواهد بود.

ثبت نام حج تمتع سال 1403 آغاز شد 

رحمان شجاعی: رییس سازمان فضایی 
ایران با تشریح برنامه های فضایی کشور 
تا پایان سال و سال آینده گفت: با توجه 
سال  شده  انجام  های  ریزی  برنامه  به 
فضایی  نظر  از  پرتابی  پر  سال   ۱۴۰۳
خواهد بود.حسن سالاریه در خصوص 
پرتاب  و  ماهواره ها  وضعیت  آخرین 
ساخت  و  طراحی  مراحل  گفت:  آنها 
یا  و  شده  تمام  مختلفی  ماهواره های 
نمونه  جمله  از  هستند  اتمام  حال  در 
پروازی ماهواره ناهید ۲، نمونه پروازی 
بلوک انتقال مداری سامان و همچنین 
این  که  ظفر ۲  ماهواره  پروازی  نمونه 
ماهواره ها و بلوک انتقال مداری با اتمام 
کامل تست های محیط شأن، آمادگی 

پرتاب دارند.
و  سال ۱۴۰۲  پایان  تا  ماهواره  پرتاب 

سال آینده ادامه دارد
وی افزود: تا قبل از پایان سال تعدادی 
دیگر از ماهواره ها آماده پرتاب خواهند 
بود. اما با توجه به دلایل مختلف فنی 
فعلًا نمی شود گزارش دقیقی در مورد 

زمان پرتاب داد.
ناهید  ماهواره  گفت:  ادامه  در  سالاریه 
مداری  انتقال  بلوک  پروازی،  نمونه   ۲
سامان نمونه پروازی و همچنین ماهواره 
ظفر ۲ نمونه پروازی، برای پرتاب سال 
۱۴۰۳ برنامه ریزی شدند و ما در سال 
پر  سال   ۱۴۰۲ سال  همانند   ۱۴۰۳

پرتابی خواهیم داشت چون ماهواره های 
متعددی در حال اتمام هستند و تعدادی 
ماهواره نیز سال آینده تکمیل می شوند.

صورت  به  پرتاب ها  اینکه  بیان  با  وی 
تصریح  است،  تحقیقاتی  و  عملیاتی 
خوب  کشور  در  پرتاب  ظرفیت  کرد: 
است یعنی هم سازمان صنایع هوافضای 
وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و 
هم نیروی هوافضای سپاه پرتاب گرهای 
خوبی دارند و آماده هستند پرتاب های 

متعددی داشته باشیم.
ملی  پایگاه  تکمیل  و  ساخت  به  وی 
دسترسی  و  چابهار  فضایی  پرتاب های 
به مدارهای مختلف فضایی اشاره کرد 
و گفت: انشاالله با تکمیل پایگاه چابهار و 
آغاز پرتاب ها از پایگاه چابهار، دسترسی 
خیلی  فضایی  مختلف  مدارهای  به  ما 
باز می شود و درنتیجه می توانیم تعداد 
پرتاب ها را افزایش دهیم و تنوع مدار 
مختلف  شیب های  جمله  از  گذاری 
مداری و همچنین ارتفاع های مختلف 

مداری داشته باشیم.
بهره برداری از فاز اول پایگاه چابهار در 

سال ۱۴۰۳
تکمیل  زمان  خصوص  در  سالاریه 
چابهار،  پایگاه  گفت:  چابهار  پایگاه 
پایگاه اختصاصی بزرگی است و فازهای 
متعددی دارد که در حال تکمیل است 
شده،  انجام  برنامه ریزی های  طبق  و 

انشاالله فاز اول پایگاه چابهار که با اولین 
پرتاب های تحقیقاتی و عملیاتی شروع 
سال  در  یعنی   ۱۴۰۳ سال  می شود، 

آینده به بهره برداری می رسد.
پایگاه های  تعداد  خصوص  در  وی 
فضایی در کشور گفت: در حال حاضر 
پایگاه اختصاصی فضایی چابهار در حال 
تکمیل است و پایگاه های دیگری نیز در 
اختیار وزارت دفاع و مجموعه نیروی هوا 
و فضا سپاه هستند و قابلیت استفاده 

برای پرتاب های فضایی را دارند.
رییس سازمان فضایی ایران در خصوص 
ایران در عرصه جهانی  جایگاه فضایی 
حال  در  و  اول  کشور  جزو ۱۰  گفت: 
از  باید  هستیم.  خود  جایگاه  تثبیت 
رقبای خود فاصله بگیریم و به رتبه های 
بالاتر و بهتر برسیم. اگر بتوانیم خودمان 
را به ۵ کشور اول برسانیم خیلی خوب 
است و برای اینکه جز ۵ کشور اول قرار 
بگیریم زحمات زیادی از لحاظ صنعتی، 
تکنولوژیکی و سرمایه گذاری نیاز داریم 
که انشاالله در دولت سیزدهم برای ارتقا 

صنعت فضایی تلاش می شود.
سالاریه افزود: باید در صنعت فضایی هم 
در صنعت پرتابگر و هم صنعت ساخت 
صنعت  که  برسیم  جایی  به  ماهواره 
توانمند  کاملًا  صنعت  یک  ما  فضایی 
کنیم  حرکت  سمتی  به  باید  شود. 
از  بتوانیم  اینکه خودمان  بر  علاوه  که 

ماهواره های عملیاتی برای رفع نیازهای 
داخلی استفاده کنیم، بتوانیم خدمات 
پرتاب و طراحی و ساخت ماهواره برای 

کشورهای دیگر ارایه دهیم.
وی ادامه داد: ما به دنبال توسعه استفاده 
از داده ها و محصولات صنعت فضایی و 
خصوص  بخش  گسترش  و  تقویت 
این ظرفیت دانشی  بتوانیم  تا  هستیم 
و کاربردی را به سایر کشورها نیز ارایه 
داده و در بازارهای بین المللی نیز نقش 
فضایی  سازمان  باشیم.رییس  آفرین 
ایران گفت: در خصوص آخرین وضعیت 
از ماهواره های پرتاب  دریافت سیگنال 
شده نیز به مهر گفت: در حال حاضر 
با ماهواره هایی که در مدار قرار دادیم 
به طور روزانه ارتباط داریم و داده هایش 
مهدا  ماهواره های  می کنیم.  دریافت  را 
شدند،  پرتاب  تازگی  به  که  کوثر  و 
تحقیقاتی  و  مخابراتی  ماهواره های 
بودند. عملکرد زیر سیستم های مختلف 
به  و  است  تست  حال  در  ماهواره ها 
برداری  بهره  تحقیقاتی  ماهواره  عنوان 
فناوری  پیشرفت  و  رشد  برای  را  لازم 
بومی فضایی از آنها می بریم.سالاریه در 
ماهواره های  وضعیت  آخرین  خصوص 
مهدا و ثریا گفت: در حال حاضر ارتباط 
مطلوب  صورت  به  ماهواره  دو  هر  با 
برقرار است. داده های دریافتی نیز نشان 

از صحت عملکرد زیرسیستم ها دارند.

رییس سازمان فضایی :

سال آینده سال پرتاب های فضایی است
پورثانی خبر داد؛

زنگ مجلس در مدارس کشور زده 
می شود

آموزش  وزارت  فرهنگی  و  پرورشی  معاون  حاجیان:  پریا 
و پرورش گفت: معلمان برای دقایقی در زنگ مجلس در 
خصوص جایگاه و اهمیت مشارکت در انتخابات و مقایسه 
انتخابات قبل و بعد از انقلاب توضیحاتی می دهند.حجت 
این  برنامه های  به  اشاره  با  پورثانی  الاسلام محمدحسین 
معاونت در راستای حضور حداکثری در انتخابات امسال 
کنشگری  بر  تمرکز  با  مجلس  زنگ  طرح  کرد:  اظهار 
همکاران فرهنگی و حضور دغدغه مندانه در کلاس های 
درس به صورت متمرکز روز سه شنبه هشتم اسفند در 
تمامی مدارس سراسر کشور برگزار خواهد شد.وی افزود: 
تمامی کلاس های درس،  در  این طرح،  اجرای  اساس  بر 
معلمان برای دقایقی در خصوص جایگاه و اهمیت مشارکت 
در انتخابات، مقایسه انتخابات قبل و بعد از انقلاب، تأثیر 
رأی یکایک آحاد جامعه در انتخابات، دلایل سرمایه گذاری 
پای  در  مردم  مشارکت  کاهش  برای  بیگانه  رسانه های 
صندوق های رأی و مثال های عینی از اقدامات مثبت مجلس 
برای دانش آموزان توضیحاتی خواهند داد.معاون پرورشی و 
فرهنگی وزارت آموزش و پرورش گفت: در راستای غنی تر 
شدن این زنگ بسته محتوایی توسط معاونت تهیه شده 
و در کانال های معاونت پرورشی در برنامه کاربردی شاد 
منتشر شده است.امسال ۴۸۷۰۰۰ رأی اولی در انتخابات 
شرکت مؤثر خواهند داشت و در کنار برنامه زنگ مجلس، 
طرح هایی از قبیل پویش نشان آزادی، جشن رأی اولی ها یا 
جشن تکلیف سیاسی، روایت همدلی، شوق حضور نیز در 
معاونت پرورشی و فرهنگی با محوریت انتخابات ۱۴۰۲ در 

حال اجرا است.

وزیر علوم خبر داد:
شیوه نامه اجرایی آیین نامه ارتقای 
اعضای هیات علمی تهیه می شود

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری از تهیه شیوه نامه اجرایی 
و  دانشگاه ها  علمی  هیات  اعضای  ارتقای  آیین نامه 
موسسات آموزش عالی خبر داد.دکتر محمدعلی زلفی 
بازنگری شده  نامه  آئین  واحده  ماده  ابلاغ  درباره  گل 
ارتقای اعضای هیأت علمی دانشگاه ها از سوی رئیس 
جمهور، گفت: آئین نامه ارتقای اساتید در حال نهایی 
بر  کار  علوم در حال  وزارت  افزود: در  است.وی  شدن 
روی شیوه نامه و دستورالعمل اجرایی آئین نامه ارتقای 
اعضای هیأت علمی هستیم.زلفی گل خاطرنشان کرد: ما 
در مدت دو ماه که به وزارت علوم فرصت داده شده، این 
شیوه نامه را تهیه کرده و به شورای عالی انقلاب فرهنگی 
ارسال می کنیم.وی درباره تمایز شیوه نامه اجرایی وزارت 
علوم با آئین نامه وزارت بهداشت در خصوص ارتقای 
بروندادهایی که  و  اعضای هیأت علمی گفت: جداول 
برای اعضای هیأت علمی لحاظ می شود در دانشگاه های 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  با  علوم  وزارت  به  وابسته 
متفاوت است از همین رو آئین نامه اجرایی دو وزارتخانه 
کمی باهم متفاوت است.رئیس جمهور و رئیس شورای 
عالی انقلاب فرهنگی یکم اسفندماه ۱۴۰۲ ماده واحده 
مرتبه  ارتقا  آئین نامه  بربازنگری  حاکم  اصول  »تعیین 
اعضای هیأت علمی دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی 

پژوهشی و فناوری« را برای اجرا ابلاغ کرد.

زارع پور مطرح کرد؛
دسترسی ۹4 درصد روستاهای 

بالای 20 خانوار خوزستان به اینترنت 
پرسرعت

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در جلسه ای با حضور 
استاندار خوزستان وضعیت ارتباطات و پیشرفت پروژه 
را  استان  این  در  کارها  و  و کسب  منازل  فیبرنوری 
بررسی کرد.عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در جلسه بررسی وضعیت ارتباطات و پروژه 
فیبرنوری در استان خوزستان که با حضور علی اکبر 
با  شد،  برگزار  خوزستان  استاندار  محراب  حسینی 
اشاره به وضعیت ارتباطات در این استان، گفت: ۹۴ 
این استان به  درصد روستاهای بالای بیست خانوار 
باقی  روستاهای  و  شده اند  مجهز  پرسرعت  اینترنت 
مانده نیز متصل می شوند.وی به سرعت کم اجرای 
استان  در  کارها  و  کسب  و  منازل  فیبرنوری  پروژه 
خوزستان اشاره کرد و افزود: پروژه فیبرنوری منازل 
و کسب و کارها پروژه اصلی دولت در بخش ارتباطات 
است و زیرساخت اساسی نیازهای مردم است که روز 
به روز نیز بیشتر می شود و باید بتوانیم به این نیازها 
پاسخ دهیم.زارع پور با اشاره به رتبه نامطلوب ایران در 
حوزه ارتباطات ثابت در دنیا در ده سال گذشته، تاکید 
کرد: این نتیجه عملکرد بخش ارتباطات ثابت کشور 
در ۱۰ سال گذشته است که به هیچ وجه شایسته 
مردم عزیز کشورمان نیست.وی با تشریح چالش های 
عدم توسعه این حوزه در کشور، افزود: در حال حاضر 
مبنای  بر  مردم  ارتباطات  تا ۸۰ درصد  دنیا ۷۰  در 
ارتباطات ثابت مبتنی بر فیبر است و اگر بتوانیم این 
پروژه را به سرانجام برسانیم تا دهه های آینده مشکلی 
در این حوزه نخواهیم داشت.وزیر ارتباطات با اشاره به 
روند کار پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کارها در 
کل کشور، گفت: با تعیین ۹ اپراتور برای انجام این 
پروژه، در هر استانی حداقل یک اپراتور دیگر غیر از 
شرکت مخابرات وجود دارد و این رقابت و رفاقت در 
نهایت با ارائه سرویس بهتر به نفع مردم تمام می شود.

وی با اشاره به اینکه اجرای این پروژه تبدیل به قانون 
شده است، افزود: پروژه فیبرنوری منازل و کسب و 
کارها زیرساخت توسعه آینده کشور است و در نتیجه 
حال مردم را خوب می کند.زارع پور با اشاره به اینکه 
برخی به دنبال کارشکنی در اجرای این پروژه هستند، 
به استاندار خوزستان تاکید کرد که این پروژه یکی 
داریم  انتظار  و  است  دولت  امیدبخش  پروژه های  از 
در  پروژه  این  سریع  اجرای  پیگیر  استاندار  شخص 
استان خوزستان شود.وزیر ارتباطات اظهار امیدواری 
کرد که با پیگیری ها و صدور مجوزهای لازم بتوانیم 
پروژه فیبرنوری استان خوزستان را تا هفته دولت سال 
آینده به بهره برداری برسانیم.استاندار خوزستان نیز 
در این جلسه با اشاره به مشکلاتی در حوزه آنتن دهی 
برخی از جاده های استان و نبود ارتباطات در برخی از 
مناطق، به ضرورت اجرای فیبرنوری منازل و کسب و 
کارها تاکید و اعلام آمادگی کرد که مشکلات و موانع 
این پروژه در این استان به سرعت مرتفع شود.سپس 
زیرساخت های  کامل  بودن  آماده  از  ارتباطات  وزیر 
استان  در  ثابت  انتخابیه  حوزه های  برای  ارتباطی 
خوزستان خبر داد و اعلام کرد که تمهیداتی برای 
صندوق های سیار دیده شده است.وی درباره مشکل 
اعلام  نیز  استان  این  از جاده های  برخی  آنتن دهی 
آمادگی کرد که به محض رفع مشکل برق این مناطق 
به سرعت سایت های تلفن همراه در این مناطق نصب 
خواهد شد.مهدی شه نظری پور مدیرکل ارتباطات و 
فناوری اطلاعات استان خوزستان نیز در ابتدای این 
جلسه گزارشی از وضعیت ارتباطات و پیشرفت پروژه 
ارائه کرد.بر اساس  فیبرنوری منازل و کسب وکارها 
این گزارش، در این جلسه اپراتورهای منتخب استان 
خوزستان نیز مسائل و مشکلات خود برای اجرا و ادامه 
پروژه فیبرنوری منازل و کسب وکارها در شهرهای این 
استان را مطرح و پیشنهادات خود را برای اجرای بهتر 

این پروژه ارائه کردند.
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۳ هزار خانواده تحت پوشش کمیته امداد 
تهران خودکفا شدند

پریا حاجیان: مدیرکل کمیته امداد استان تهران گفت: ۳ هزار 
و ۹۴ خانواده تحت پوشش کمیته امداد در پایتخت خودکفا 
استان  امداد  کمیته  مدیرکل  پرپنچی  ابوالفضل  شدند.سید 
تهران بیان کرد: در سطح تهران حدود ۸۱ هزار خانوار تحت 
پوشش کمیته امداد معادل با ۱۴۰ هزار نفر داریم که از این 
تعداد ۲۵ هزار دانشجو و دانش آموز هستند و ۸۰ درصد از آنها 
جوان و ۸۰ درصد هم سرپرست خانوارند.وی افزود: همه ساله 
هم  دیگر  هفته  یکشنبه  از  و  داشته ایم  معیشتی  بسته های 
بسته های مهدوی توزیع خواهد شد. این بسته ها در کنار عیدی 
به مددجویان پرداخت خواهد شد. این افراد معمولاً به اندازه 
حقوقی که می گرفتند عیدی هم خواهند گرفت اما هنوز عدد 
آن مشخص نشده است .پرپنچی گفت: در روز ۲۸ بهمن جلسه 
داشتیم و اعلام کردیم که ۳ هزار و ۹۴ خانواده خودکفا شدند. 
این اتفاق خوبی است چون وقتی این افراد توانمند می شوند 
افراد دیگری جایگزین می شوند. اصل کار ما هم بر توانمند 

سازی هست.

سازمان پزشکی قانونی کشور اعلام کرد؛
آگهی استخدام پرستار و کمک پرستار 

در پزشکی قانونی فاقد اعتبار است
در پی انتشار یک آگهی با عنوان »آگهی استخدام پزشکی 
قانونی  پزشکی  سازمان  مجازی  فضای  در  کشوری«  قانونی 
کشور اعلام کرد: این آگهی فاقد اعتبار است.به گزارش سازمان 
پزشکی قانونی کشور، طی روزهای اخیر آگهی استخدامی برای 
مشاغل پرستاری، کمک پرستاری و بهیاری منتسب به سازمان 
پزشکی قانونی کشور در فضای مجازی منتشر شده که به هیچ 
عنوان وجاهت و اعتبار قانونی ندارد و اساساً این سازمان هیچ 
آگهی استخدامی برای مشاغل مذکور منتشر نکرده است.با 
توجه به اطلاع رسانی آگهی های سازمان از طریق سایت، از 
تمامی علاقمندان و متقاضیان محترم استخدام در سازمان 
پزشکی قانونی کشور درخواست می شود هرگونه اطلاعیه و یا 
آگهی استخدام را تنها از طریق سایت رسمی سازمان به نشانی 

www.lmo.ir پیگیری کنند.

سخنگوی فراجا تاکید کرد؛
تامین امنیت انتخابات با همراهی

 ۱۹۰ هزار پلیس
سخنگوی فرماندهی انتظامی کل کشور از به کارگیری ۱۹۰ 
هزار نیروی پلیس برای تأمین امنیت انتخابات در ۱۱ اسفند 
خبر داد.سردار سعید منتظرالمهدی اظهار داشت: به استناد 
مواد ۱۹ و ۶۸ قانون انتخابات ، تأمین نظم و امنیت انتخابات بر 
عهده پلیس است، لذا با به کارگیری ۱۹۰ هزار نیرو، از جمله 
یگان ویژه، در سراسر کشور، به همراه دیگر دستگاه های امنیت 
ساز، از جمله بسیج، آمادگی لازم برای تأمین نظم و امنیت 
انتخابات حاصل شده است.سخنگوی فراجا با بیان اینکه برابر 
ماده ۵۸ قانون انتخابات ، پلیس یکی از مراجع پنجگانه استعلام 
می باشد، خاطر نشان کرد: در مرحله اول ۴۸ هزار و در مرحله 
نهایی حدود ۲۴ هزار استعلام از سوابق ثبت نام شدگان صورت 
نتایج حاصله، در موعد مقرر به شورای محترم  پذیرفت که 
نگهبان ارسال شد.وی با اشاره به اینکه برابر بندهای ۷۰ ،۷۶ و 
۷۷ قانون انتخابات ، وظیفه نظارت در حوزه تبلیغات نیز برعهده 
پلیس است، افزود: برابر هماهنگی های انجام شده با دستگاه 
قضائی و رصد فضای مجازی این موضوع نیز در دستور کار 
پلیس قرار دارد و در صورت نیاز به تذکر و یا تشکیل پرونده 
قضائی، قطعاً پلیس به وظیفه خود عمل خواهد کرد.معاون 
فرهنگی و اجتماعی فراجا، در رابطه با سوالی در خصوص نحوه 
به  مشغول  مرزی  نقاط صفر  در  که  مرزبانانی  از  رأی گیری 
به  عزیزان  این  شده  تأکید  داشت:  اظهار  هستند،  خدمت 
مناطقی که دسترسی به صندوق آرا میسر است، رأی خود را 
به صندوق بیاندازند و در مناطق صعب العبور که به دلیل بارش 

برف امکان تردد وجود ندارد، از بالگرد استفاده شود.

نظام  سازمان  رئیس کل  اجتماعی:  گروه 
افزایش ۴۶ درصدی  اینکه  بیان  با  پزشکی 
تعرفه های پزشکی حداقل میزان مورد نظر 
جامعه پزشکی برای سال آینده است، گفت: 
مواردی  شامل  پزشکی  تعرفه های  افزایش 
تجهیزات،  دارو،  هتلینگ،  هزینه های  مانند 
 ... و  سرباری  هزینه های  و  انسانی  نیروی 
می شود؛ در مجموع شاید حدود یک سوم 
افزایش تعرفه های پزشکی از آن پزشک شود.

اینکه  به  اشاره  با  رئیس زاده  محمد  دکتر 
پزشکی  تعرفه های  درصدی   ۴۶ افزایش 
۱۴۰۳ به تصویب شورای عالی بیمه رسیده 
مرکزی  بیمه  نمایندگان  کرد:  اظهار  است، 
جمهوری اسلامی، سازمان تامین اجتماعی،  
مسلح،  نیروهای  بیمه  ایران،  سلامت  بیمه 
سازمان برنامه و بودجه، کمیته امداد، سازمان 
امور استخدامی، وزارت بهداشت، سازمان نظام 
پزشکی که همگی جزو ذی نفعان به حساب 

می آیند در شورای عالی بیمه حضور دارند.
وی با اشاره به تصویب افزایش ۴۶ درصدی 
تعرفه های پزشکی توسط شورای عالی بیمه، 
اعضای  تورم،  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان 
که  هستند  باور  این  بر  بیمه  عالی  شورای 
پزشکی،  تعرفه های  درصدی   ۴۶ افزایش 
کمترین کاری است که می توان انجام داد. در 
حال حاضر نیز مصوبه شورای عالی بیمه به 
و  داده شده  ارجاع  بودجه  و  برنامه  سازمان 
توسط این سازمان باید به هیات  دولت ارسال 
شود. نهایتا نیز طبق قانون، تعرفه ها باید در 
دولت تصویب نهایی شده و جهت اجرا ابلاغ 

شود.

رئیس زاده درباره پیگیری های انجام شده در 
ارتباط با رشد ۴۶ درصدی تعرفه های پزشکی 
و  جلسات  به  توجه  با  داد:  توضیح 
نامه نگاری هایی که با رئیس جمهور و معاون 
هیات دولت  امیدوارم  داشته ایم،   ایشان  اول 
تعرفه های  درصدی   ۴۶ افزایش  موضوع 

پزشکی را بدون کاهش ابلاغ کند.  
وی با بیان اینکه برخی از بیمه ها با افزایش ۴۶ 
درصدی تعرفه های پزشکی مخالف هستند، 
افزایش  ناهمخوانی  بیمه ها  از  برخی  افزود: 
مطرح  را  خود  منابع  با  پزشکی  تعرفه های 
می کنند در حالی که نماینده بیمه مرکزی در 
و  داشته  حضور  بیمه  عالی  شورای  جلسه 
بیمه ها  موظف هستند از مصوبه و تصمیم 

بیمه مرکزی تمکین کنند.  
رئیس کل سازمان نظام پزشکی معتقد است 
که ناهمخوانی میان تعرفه ها و هزینه ها سبب 

شده هزینه ها  به مدت ۱۰ تا ۱۵ سال از جیب 
جامعه پزشکی باشد و ادامه داد: ناهمخوانی 
تعرفه های پزشکی دیگر قابل تداوم نیست؛ اگر 
باشد  غیرواقعی  پزشکی  تعرفه های  میزان 
تعرفه دستوری  و  واقعی  تعرفه  فاصله میان 
سبب می شود که هزینه ها از جیب مردم و 
پزشکان باشد. اگر میزان تعرفه های پزشکی 
واقعی باشد و بیمه ها هزینه ها را متقبل شوند، 
به نفع مردم و جامعه پزشکی است. واقعی 
شدن تعرفه های پزشکی نه تنها به نفع مردم 
و جامعه است بلکه حزوه سلامت به سامان تر 

می شود.  
درصدی   ۴۶ افزایش  اینکه  بیان  با  وی 
تعرفه های پزشکی به معنای افزایش حقوق 
اظهار  نیست،  میزان  این  به  جامعه پزشکی 
از  کرد: حق الزحمه پزشکان، کمترین سهم 
حساب  به  پزشکی  تعرفه  افزایش  میزان 

می آید؛ چرا که افزایش تعرفه ها شامل مواردی 
تجهیزات،  دارو،  هتلینگ،  هزینه های  مانند 
 ... و  سرباری  هزینه های  و  انسانی  نیروی 
افزایش تعرفه های  می شود. شاید یک سوم 

پزشکی از آن پزشکان شود.
دستمزد  رشد  میزان  به  اشاره  با  رئیس زاده 
جامعه پزشکی طی سال های گذشته گفت: 
در حالی که میانگین رشد دستمزد کارگران 
طی سال های اخیر ۲۴ درصد است؛ حقوق 
جامعه پزشکان حدود ۹.۵ درصد طی ۱۲ 
بررسی  است.  یافته  افزایش  گذشته  سال 
افزایش حقوق پزشکان و کارگران  میانگین 
بیانگر این است که حقوق پزشکان در مقایسه 
است.  یک سوم  حدود  کارگران  حقوق  با 
برای جوانان جامعه  شرایط حقوق پزشکان 
پزشکی غیرقابل قبول است و با حقوقی که 
دریافت می کنند توانایی اداره زندگی خود را 

ندارند.  
رئیس کل سازمان نظام پزشکی ادامه داد: با 
توجه به وضعیت فعلی هزینه ها، افزایش ۴۶ 
میزان  حداقل  پزشکی  تعرفه های  درصدی 
مورد نظر جامعه پزشکی است و در شورای 
تصویب  به  ذی نفعان  حضور  با  بیمه  عالی 
رسیده و طبق قانون لازم است قبل از پایان 

سال و هرچه سریع تر به تصویب برسد.
بلند  نگاه  به  توجه  با  امیدوارم  افزود:  وی 
افزایش ۴۶ درصدی  رئیس جمهور، موضوع 
تعرفه های پزشکی تا پایان سال ابلاغ شود. 
افزایش ۴۶  موضوع  پزشکی،  نظام  سازمان 
صورت  به  را  پزشکی  تعرفه های  درصدی 

جدی پیگیری می کند./ علی خسروجردی

تاکید نظام پزشکی بر ابلاغ تعرفه های پزشکی ۱۴۰۳ قبل از پایان سال

سهم پزشکان از رشد ۴۶ درصدی تعرفه ها چقدر است؟

رییس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر خبر داد:
پیش بینی ۱۲ هزار میلیارد تومان

برای خرید اتوبوس های جدید پایتخت 
در سال آینده

رییس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران از پیش بینی 
بودجه ۱۲ هزار میلیارد تومانی برای خرید اتوبوس های جدید 
پایتخت در سال آینده خبر داد.سید جعفر تشکری هاشمی در 
تشریح روند ورود اتوبوس های جدید به پایتخت و همچنین 
قرارداد  گفت:  جدید،  اتوبوس های  خرید  برای  قرارداد  انعقاد 
خرید اتوبوس های جدید از سوی شهرداری تهران منعقد شده؛ 
اما اشکالاتی در انعقاد این قراردادها وجود داشت به شکلی که 
نهایتاً منجر به فسخ یکی از این قراردادها با تعداد ۵۰۰ دستگاه 
اتوبوس شد؛ اما همچنان ۲۵۰۰ دستگاه اتوبوس دیگر در تعهد 
از  تعدادی  تاکنون  افزود:  است.وی  داخلی  تولیدکنندگان 
اتوبوس های جدید تحویل داده شده و تعدادی نیز در اسفند 
سال جاری تحویل داده خواهد شد و امیدواریم با پیگیری که 
انجام می شود، مابقی این اتوبوس ها را نیز تحویل بدهند. در این 
مسیر بخشی از کار مربوط به سرعت عمل تولید کنندگان 
با آنها داشته ایم موضوع را  داخلی است که در جلساتی که 
پیگیری کردیم و امیدواریم به نتیجه برسد تا تحویل سریع تری 
البته تولید  ادامه داد:  صورت بگیرد.عضو شورای شهر تهران 
کنندگان داخلی نیز در مورد نحوه پرداخت انتقاداتی دارند که 
ان شاءالله از سوی شهرداری تهران موضوع را پیگیری می کنیم 
تا حل و فصل شود. برای سال آینده نیز حدود ۱۲ هزار میلیارد 
تومان بودجه برای خرید اتوبوس های جدید پیش بینی شده 
است.رییس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران تأکید 
با  را  قراردادها  فوریت  به  تهران  شهرداری  امیدواریم  کرد: 
سازندگانی که توان و سابقه ساخت مناسبی دارند، منعقد کند. 
متأسفانه کج سلیقگی هایی صورت می گیرد که خروجی آن 
عدم تأمین به موقع اتوبوس های تولید داخل و اتوبوس های 
وارداتی می شود. این بودجه برای خرید آنها اختصاص داده شده 
و قطعاً موضوع را از شهرداری تهران پیگیری می کنیم، به نظر 
می رسد با این قراردادهایی که منعقد شده و منابعی که برای 
سال ۱۴۰۳ در نظر گرفته شده است ان شاءالله از بحران حمل 
و نقل اتوبوسی خارج شویم.تشکری هاشمی در مورد تحقق 
وعده رسیدن به ۷۰۰۰ دستگاه اتوبوس در تهران، گفت: با 
۷۰۰۰ میلیارد تومانی که منابع مالی در سال جاری داشتیم و 
حدود ۱۲ هزار میلیارد تومانی که در سال آینده پیش بینی 
شده است در مجموع حدود ۱۹ هزار میلیارد تومان منابع برای 
خرید اتوبوس های جدید وجود دارد که معادل ۲۵۰۰ دستگاه 
اتوبوس می شود و با ۲۰۰۰ دستگاه اتوبوسی که در حال حاضر 
در شهر تهران وجود دارد در مجموع به حدود ۴۵۰۰ دستگاه 
اتوبوس می رسیم.وی ادامه داد: البته گفته شده ۲۵۰۰ دستگاه 
اینکه  به  توجه  با  که  شده  خریداری  هم  خارجی  اتوبوس 
مستندات آن را نداریم نمی دانیم در چه مرحله ای قرار گرفته 
است و در مجموع نمی توانیم اظهار نظری کنیم، ولی اگر این 
منابع داخلی و بودجه ای که پیش بینی کرده ایم به نتیجه برسد 
از بحران خارج می شویم؛ البته همچنان به ناوگان بیشتر نیاز 

خواهیم داشت.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر 
عنوان کرد

تشریح جزئیات طرح جدید »نظافت 
شهر« به زودی در صحن شورای شهر

پریا حاجیان: عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر تهران 
اعلام کرد که به زودی طرح جدید نظافت شهر در شورای شهر 
تشریح می شود.ناصر امانی در مورد میزان تحقق بودجه سال 
آینده شهرداری تهران با بیان اینکه یکی از ویژگی های مدیریت 
شهری در این دوره این است که در دو سال اخیر بیش از ۱۰۰ 
درصد بودجه محقق شده است، گفت: شهرداری تهران برای 
بودجه امسال خود متمم آورده و رقم بودجه را تا ۱۰۴ همت 
افزایش داده است و اگر اتفاقی رخ ندهد پیش بینی ما این است 
مورد  در  می شود.وی  محقق  بالاتر،  نیز   ۱۴۰۳ بودجه  که 
اجرای طرح »تنظیف شهر« گفت:  و  نظافت شهر  وضعیت 
این طرح در همه  اجرای رسمی  تهران می گوید  شهرداری 
مناطق حداقل یک ماه زمان می برد و طبیعتاً در حال حاضر 
نمی توان انتظار داشت که اتفاق خاصی رخ دهد؛ البته زمانی که 
مدیرعامل سازمان پسماند برای دفاع از بودجه اش به جلسه 
کمیسیون بودجه آمده بود اعضای شورای شهر با مدیرعامل 
صحبت کردند که اساسا این طرح چیست؟ و ابعاد آن را توضیح 
دهند و مدیرعامل سازمان پسماند اعلام کرد که درخواست یک 
زمانی را از شورای شهر داشته و قبل از پایان سال به شورا آمده 
ابعاد طرح جدید نظافت شهر را به شورای شهر و مردم  تا 
توضیح دهد.امانی با بیان اینکه تفاهم نامه منعقد شده و تعداد 
پیمانکاران پسماند به ۱۴ پیمانکار یعنی یک دهم تقلیل یافته 
است، افزود: بعضاً چند منطقه را به یک پیمانکار اختصاص 
داده اند که یکسری محاسن و نگرانی دارد و باید توضیح دهند؛ 
چراکه پسماند یک زنجیره است یعنی از زمانی که زباله تولید 
می شود تا در مرکز پردازش تعیین تکلیف می شود، باید این 
زنجیره بودنش رعایت شود و نباید از هیچ زنجیره ای غفلت شده 

و باید این موضوع بررسی شود.

گردشگری سلامت، از اهداف احداث 
بیمارستان »حضرت عبدالعظیم«

رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: احداث بیمارستان 
کار  یک  )ع(  عبدالعظیم  حضرت  نام  با  شهرری  در  جدید 
پسندیده است.مهدی چمران در مراسم آغاز عملیات احداث 
بیمارستان ۲۴۰ تختخوابی »حضرت عبدالعظیم« که  برگزار 
شد، اظهار کرد: احداث بیمارستان حضرت عبدالعظیم )ع( را 
باید جزو خدماتی برشمرد که به مردم این منطقه ارائه می شود.

وی با بیان اینکه موضوع ارائه خدمات توریست سلامت با توجه 
به نزدیکی محل احداث بیمارستان حضرت عبدالعظیم )ع( به  
فرودگاه بین المللی امام خمینی مطرح شده است، افزود: علاوه 
بر خدماتی که به مردم کشورهای دیگر ارائه می شود، باید مردم 
شهرری در کانون توجه قرار گیرند.رئیس شورای اسلامی شهر 
تهران با اشاره به بیمارستان فیروزآبادی شهرری گفت: حدود 
فیروزآبادی شهر ری می گذرد.  بیمارستان  از عمر  ۶۰ سال 
با نام حضرت عبدالعظیم یک کار  احداث بیمارستان جدید 
پسندیده است. خدمات باید به صورت ریلی ارائه شود و مردم 
از این خدمات استفاده کنند.چمران با بیان اینکه شورای شهر 
و شهرداری تهران در کنار مردم شهرری حضور دارند، اظهارکرد: 
واحدهای مسکونی شهرری توسط شهرداری  پروژه ساخت 
تهران انجام می شود. امیدوارم که ما در شورای شهر تهران و 
را  ری  مردم شهر  به  توفیق خدمت رسانی  تهران  شهرداری 

داشته باشیم.

رحمان شجاعی: معاون فرهنگی و اجتماعی 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از طراحی 
سند کاهش آسیب های اجتماعی در جامعه 
به  باتوجه  گفت:  و  داد  خبر  تولید  و  کار 
کار،  نیروی  از  صیانت  مانند  ماموریت هایی 
نشاط و سلامت جامعه کارگری مسئله اصلی 
برنامه های  و  ورزش  کنار  در  لذا  ماست 
فرهنگی، موضوع کاهش آسیب های اجتماعی 

دغدغه اصلی است.
محمد چکشیان با بیان اینکه در کارخانجات، 
از  اجتماعی  آسیب های  حوزه  در  دغدغه ای 
جمله بحث سلامت روان، راه اندازی خانه های 
بهداشت کارگری و ایستگاه های بهگر وجود 
دارد، گفت: خانه های بهداشت در بنگاه های 
۵۰ تا ۵۰۰ نفره و ایستگاه های بهگر بنگاه های 

۲۰ تا ۵۰ نفره است. در این بخش مراکزی 
راه اندازی می شود که موضوعات آسیب های 
اجتماعی، سلامت روان، سلامت جسمی و 
آموزش های لازم با همکاری وزارت بهداشت، 
معاونت فرهنگی وزارت رفاه و تامین اجتماعی 

پیگیری می شود.
وی با بیان اینکه از دیگر اتفاقاتی که در این 
آموزش های  بحث  می دهد  رخ  مجموعه ها 
پیشگیری از آسیب های اجتماعی و به ویژه 
دولت  در  کرد:  تاکید  است،  مخدر  مواد 
سیزدهم، ۱۰ هزار و ۹۶۸ دوره آموزشی برگزار 
شده است که نسبت به گذشته با رشد پنج 

برابری دوره ها همراه بوده است.
معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون، کار و 
موضوع  به  اشاره  با  ادامه  در  اجتماعی  رفاه 

آسیب های اجتماعی، تصریح کرد: محیط های 
کاری به دلیل برخی از مشکلات و مسائلی 
و  خانواده ها  از  فاصله  کار،  سختی  مانند 
آسیب های  بخش ها  برخی  در  همچنین 
اجتماعی بیشتر از متوسط جامعه است و این 
به  باتوجه  لذا  نیست  ایران  مخصوص 
کار،  نیروی  از  صیانت  مانند  ماموریت هایی 
نشاط و سلامت جامعه کارگری مسئله اصلی 
برنامه های  و  ورزش  کنار  در  لذا  ماست 
فرهنگی، موضوع کاهش آسبیهای اجتماعی 
دغدغه اصلی است و سند کاهش آسیب های 
اجتماعی در جامعه کار و تولید را نیز در این 
مدت طراحی کردیم که متناسب با آن کار 

پیش می رود.
چکشیان در ادامه درباره غربالگری  اعتیاد در 

جامعه کارگری نیز گفت: چندین سال است 
صورت  زمینه  این  در  خوبی  پیمایش  که 
نگرفته است و اکنون یکی از برنامه ها انجام 
پیمایش های جدید است که امید است این 
پیمایش اطلاعات وزارتخانه را درباره مسائل 

آسیب ها و دلایل آنها به روز کند.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه در چه 
جامعه  در  اعتیاد  شیوع  محیط هایی  نوع 
در  داد:  توضیح  است؟،  بیشتر  کارگری 
کار  که  ویژه  مناطق  مانند  محیط هایی 
سخت تر، سنگین تر و با خانواده فاصله داشته 
از آسیب ها را  باشند. حضور خانواده بخشی 
کاهش می دهد. طبیعتا کار باید آسیب های 
اجتماعی را کاهش دهد اما در بخش هایی که 

کار خاص است، این رقم بالا می رود.

معاون وزیر کار و رفاه  در گفتگو با پیشرو تشریح کرد

طراحی سند کاهش آسیب های اجتماعی درجامعه کار

وزیر آموزش و پرورش: 
معلمان مشارکت حداکثری در انتخابات را 

در دستور کار خود قرار دهند
رضامراد صحرایي با بیان اینکه قریب به ۲۸۰ هزار معلم از مجریان 
مشارکت  موضوع  میخواهم  همکارانم  از  گفت:  هستند،  انتخابات 
حداکثري که تضمین کننده پیشرفت بیش از پیش کشور است را در 
دستور کار خود داشته باشند و براي آن بکوشند.رضامراد صحرایي وزیر 
آموزش و پرورش درباره نقش فرهنگیان در انتخابات، اظهار کرد: بر 
همه ما روشن است که معلمان چه نقش کلیدي و پیشتازي در 
جریانهاي فرهنگي و سیاسي کشور دارند.وی با بیان اینکه معلمان 
برگزارکننده انتخابات هستند و این امانت مردم در دست آنهاست، 
گفت: مدارس محل اجراي انتخابات هستند و مطابق معمول قریب به 
۲۸۰ هزار معلم از مجریان انتخابات هستند.صحرایی با تأکید بر اینکه 
معلمان در ترغیب و تشویق افراد به مشارکت حداکثري، نقش آفرین 
هستند، افزود: بنده اطمینان دارم حضور پرشور معلمان، زمینه ساز 
حضور پرشور سایر اقشار در انتخابات رقابتي، سالم، ایمن، پرشور و 
مشارکتيِ پیش رو خواهد بود. وی تصریح کرد: همین جا هم از این 
رسانه به عنوان یک فرصت بهره برده و از همکارانم میخواهم موضوع 
مشارکت حداکثري که تضمین کننده پیشرفت بیش از پیش کشور 

است را در دستور کار خود داشته باشند و براي آن بکوشند. 

سیده فاطمه میری: آیین رهاسازی آب دریاچه 
علی  حضور  با  بوکان  کاظمی  شهید  سد 
و  زیست  محیط  سازمان  رئیس  سلاجقه 
ملی  کارگروه  دبیر  معتمدیان  محمدصادق 
مدیران  از  جمعی  و  ارومیه  دریاچه  نجات 

شهرستان و استان برگزار شد.
خشایار صنعتی فرماندار بوکان گفت:قرار است 
دریاچه سد  رهاسازی آب  از  مرحله  این  در 
شهید کاظمی که نخستین رهاسازی در سال 
آبی جاری از این سد است، حدود ۳۰ میلیون 

مترمکعب آب رهاسازی شود.

وی در خصوص ذخیره آب سد شهیدکاظمی 
میلیون   ۳۳۰ اکنون  هم  گفت:  نیز  بوکان 
مترمکعب آب در دریاچه سد شهیدکاظمی 
ذخیره شده است که این مقدار در مقایسه با 
حجم آب سال گذشته این سد ۱۲۱ میلیون 

مترمکعب بیشتر است.
پیش از این نیز علی سلاجقه رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست وعده داده بود که با 
توجه به بارش ها و افزایش حجم آب در سدها، 
رهاسازی آب به سمت دریاچه ارومیه اتفاق 

خواهد افتاد.

سد بوکان در جنوب دریاچه ارومیه قرار دارد و 
ظرفیت  با  غربی  آذربایجان  سد  پرآب ترین 

حدود ۷۰۰ میلیون مترمکعب است.
سد شهید کاظمی که پیشتر با نام سد بوکان 
شناخته می شد، یکی از سد های بزرگ ایران با 
هسته رسی است که در ۳۵ کیلومتری جنوب 

شرقی شهر بوکان آذربایجان غربی قرار دارد.
کنترل  و  آب  از  استفاده  برای  بوکان  سد 
سیلاب های زرینه رود، بر روی این رودخانه 
ایجاد شد و جهت آبیاری اراضی پایین دست 
سد دیگری نیز در جنوب شرقی بوکان بر روی 

این رودخانه احداث شد؛ طول تاج سد بوکان 
۵۳۰ متر و ارتفاع آن از پی ۵۰ متر است که با 
سال ۱۳۸۴،  در  سد  مخزن  حجم  افزایش 
میلیون   ۷۶۲ به  سد  مخزن  کل  حجم 
مترمکعب رسید.این سد علاوه بر تامین آب 
شهر های بوکان، میاندوآب و عمده آب شهر 
تبریز، سالیانه بیش از ۱۰۰ میلیون متر مکعب 
آب شرب و مورد استفاده بخش صنعت و در 
حدود ۵۵ هزار هکتار از زمین های کشاورزی 
آذربایجان  در  آذرشهر  و  شیر  عجب  منطقه 

شرقی را نیز آبیاری می کند.

رهاسازی آب سد بوکان به سمت دریاچه ارومیه

رییس سازمان ثبت احوال: 

شناسنامه ها در روز انتخابات مهر 
زده نمی شوند

رییس سازمان ثبت احوال گفت: دیگر در انتخابات شناسنامه مهر زده 
نمی شود، اما تمام اطلاعات و سابقه مربوط به فرد رای دهنده در پایگاه 
هویتی و اطلاعاتی سازمان درج و ثبت خواهد شد.هاشم کارگر رییس 
بر  علاوه  انتخابات  جدید  قانون  در  کرد:  اظهار  احوال  ثبت  سازمان 
شناسنامه ،کارت ملی برخی مدارک دیگر هم مورد قبول واقع شده 
است. از جمله گواهی نامه و کارت پایان خدمت، گذرنامه و دیگر مدارکی 
که مورد قبول قانون باشد. کارگر بیان کرد:البته ناگفته نماند با وجود این 
مدارک باز هم احراز هویت به طور جدی صورت می گیرد و تطبیق آن 
چک خواهد شد. این نکته هم وجود دارد که دیگر شناسنامه ممهور به 
مهر نمی شود یعنی داخل شناسنامه مهر نمی خورد، اما تمام اطلاعات و 
سابقه مربوط به فرد رای دهنده در پایگاه هویتی و اطلاعاتی سازمان درج 
و ثبت خواهد شد.او گفت: باید توجه کرد که این اطلاعات در دسترس 
عموم نخواهد بود و فقط توسط سازمان ثبت احوال ثبت و درج می شود 
و در اختیار سازمان خواهد بود. رییس سازمان ثبت احوال گفت: نامزد ها  
پیش از اجرایی شدن انتخابات، احراز هویت خواهند شد. زیرا زمانی که 
نامزد ها خودشان را به عنوان داوطلب مجلس خبرگان، ریاست جمهوری 
معرفی می کنند آنجاست که نقش سازمان ثبت احوال در احراز و ارائه 
هویت نقش اساسی پیدا می کند.او در ادامه تصریح کرد: نقش دیگری 
که سازمان ثبت احوال به طور جدی  در اجرای آن دارد این است که 
در روز انتخابات ابتدا قبل  از رأی دادن فرد او را احراز هویت کند. کارگر 
بیان کرد: پیشرفت هایی که در حوزه های گوناگون صورت گرفته موجب 
از  بتوانیم  بر مدارک هویتی  افراد علاوه  احراز هویت  برای  ما  شده  
سرویس ها و امکانات الکترونیکی که در اختیار وزارت کشور داده ایم 
استفاده کنیم. از طرق پیشرفته هوشمند بتوانیم فرد را از طریق اطلاعات 

هویتی شناسایی کنیم. 

ایران رتبه دوم "فرونشست" جهان شد!
فرونشست زمین پدیده ای مخرب است که در 
به  آسیب  باعث  و  می دهد  رخ  جهان  سراسر 
فرسایش  سیل،  خطر  افزایش  زیرساخت ها، 

خاک و کاهش ذخیره آبخوان ها می شود.
به تازگی محققین دانشگاه کلرادو در همکاری با 
دانشگاه تکنولوژی هامبورگ، تحقیقی درباره این 
پدیده در سراسر جهان انجام داده اند؛ بر اساس 
این مطالعه که بر روی ۴۶۰ هزار پهنه مختلف 
زده  تخمین  است،  آمده  دست  به  جهان  در 
می شود که حدود ۱۲  میلیون کیلومترمربع از 
زمین های جهانی تحت تأثیر نرخ های قابل توجه 
فرونشست هستند.دانشمندان می گویند اراضی 
دچار فرونشست شامل ۲۳۱ هزار کیلومترمربع 
از مناطق شهری است که جمعیتی نزدیک به ۲ 
میلیارد نفر را تهدید می کند است! همچنین در 
بیشترین  آسیا  جنوب  مناطق  جهان،  سراسر 
میزان فرونشست را در سراسر جهان به خود 

اختصاص داده است.
بر اساس این مطالعات، پنج کشور نخست از نظر بیشترین میانگین فرونشست، به ترتیب شامل فیلیپین، ایران، کاستاریکا، اندونزی، 
ازبکستان و همچنین پنج کشور نخست از نظر وسعت مناطق تحت تأثیر فرونشست، شامل چین، اندونزی، ایران، هند و پاکستان 
هستند. از نظر جمعیت نیز هند، چین، اندونزی، پاکستان و بنگلادش بیشترین جمعیت در خطر فرونشست زمین را دارند.

محققان هشدار دادند از آنجایی که فرونشست زمین بیشتر از همه تحت تأثیر کاهش ذخایر آب زیرزمینی است، کشاورزی به 
روش "غرقابی" یا بدون تغییر الگوی کشت مناسب اقلیم هر کشور به تشدید این بحران دامن می زند لذا ترسیم یک نقشه راه 
توسط دولت ها و کشاورزان برای انطباق شیوه های آبیاری و انتخاب محصول کشاورزی متناسب با اقلیم و ذخایری آبی هر منطقه 

ضروری است.نتایج این مطالعه در مجله علمی agupub منتشر شده است.
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استان ها

روزنامه           پیشروروزنامه
خبرگزارش

صبوری: رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی 
درحاشیه برگزاری هجدهمین نمایشگاه تخصصی دام، 
طیور و آبزیان در مشهد گفت :در این نمایشگاه محصولات 
را  تولید  قیمت  که  می شوند  معرفی  تکنولوژی هایی  و 
کاهش دهند و به نظر من امروز کشور ما درحال رسیدن به 
مرحله ای است که بتواند کشاورزی ما درقله های موفقیت 

کشاورزی دنیا قرار بگیرد.
غلامرضا قنبری افزود: استان خراسان رضوی رتبه اول 
صنایع تبدیلی و فرآوری کشور رادارد همچنین حائز رتبه 
سوم دام و طیور وفرآورده های لبنی کشور است  و بالغ 
بر یک هزار و پانصد واحد تولیدی ، تبدیلی و فرآوری در 
استان خراسان رضوی دائر است و  آمار تولیدات محصولات 
دامی، زراعی و باغی در استان خراسان رضوی حدود هفت 
نیم  و  داد: شش  ادامه  باشد.وی  میلیون تن می  نیم  و 
میلیون راس دام و ۱۶ میلیون واحد دامی در خراسان 
رضوی وجوددارد که از ظرفیت ها و سرمایه های ملی  است 
که  در کنار زنجیره های تولید قرار دارند .قنبری یادآور 
شد : تاکید ویژه ما اینست که طی دو سال بتوانیم  برای 
توسعه زنجیره های واحدهای تولیدی خورد که از توان 
رقابت، تامین منابع و مکانیزه کردن واحدهای خودشان 
برخوردار نیستند در ذیل زنجیره های تولید به قابلیت ها 
و استانداردهای لازم برسند تا بتوانیم محصولات خوبی را 
درخور و فراخور ملت و تولید کننده ها داشته باشیم .رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی با اشاره به آن که

درنمایشگاه دام و طیور آبزیان خراسان رضوی  به سمت 

تخصصی شدن آن گام برداشته می شود ، بیان داشت : در 
این حوزه ها درسال گذشته دو نمایشگاه و امسال نیز سه 
نمایشگاه برگزار شده است که نگاه ما نسبت به برگزاری 
نمایشگاه ها بیشتر به سمت حل مسائل در بخش کشاورزی 
بوده است .وی تصریح کرد: لذا اولویت به واحدهای تولیدی 
وشرکت کنندگانی داده شده است که بتوانند مسائلی را از 
بخش کشاورزی و همچنین در حوزه دام طیور وآبزیان 
حل کنند  یعنی محصولاتی ارائه شود که مزیت دار باشد.

قنبری تاکیدکرد : امسال در این نمایشگاه سعی شده 
است فارغ از معرفی محصولات ، تکنولوژی ها و فناوری ها 
نسبت به ارائه شیوه های جدید، روش های نوین تولید و 

پرواربندی در بخش کشاورزی و همچنین در حوزه های 
زراعت و باغبانی نیز مطرح شود  که ویژه تر به آن پرداخته 
ایم .رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی اظهار 
داشت: همچنین درحوزه آموزش و ترویج   آن بسیار تکیه 
کرده ایم.ازاین رو  در این نمایشگاه کلاس های آموزشی، 
برگزاری  درحال  مختلف  مباحث  در  ویژه ای  ترویجی 
آن می باشد. وی تاکید کرد: توجه به  هوشمندسازی 
اتوماسیون و مانیتورینگ شاخص های تولید در بخش های 
مختلف کشاورزی در این نمایشگاه بیشتر تاکید شده است  
همچنین به شرکت های دانش بنیان  نیزاهمیت ویژه ای 
داده شده است.قنبری تصریح کرد: باتوجه به فرمایشات و 
تاکیدات مقام معظم رهبری آن چیزی که باید به آن تکیه 
کرد شرکت های دانش بنیان است ودرحال حاضر بالغ بر 
۷۲ شرکت فناور ، نوآور و دانش بنیان در دهکده نوآوری 
و فناوری خراسان رضوی بعد از دو سال مستقر شده است 
و آن ها برروی روش ها،تکنولوژی و محصولات جدید کار 
می کنند.رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی 
با اشاره به کارهای ویژه ای دیگری که در این نمایشگاه 
انجام شده است ، اظهار داشت : در این نمایشگاه به معرفی 
محصولات و شرکت ها می پردازیم تا این شرکت ها بتوانند 
به سمت تجاری سازی بروند. زیراامروز باید از مرحله تولید 
کمی بگذریم و به کیفیت و استاندارد محصولات توجه 
کنیم . چون ناگزیریم که محصولات مان را به کشورهای 
دیگر عرضه کنیم وبرای این موضوع باید کیفیت و استاندارد 

محصولات مان را ارتقاء بدهیم تا بتوانیم رقابت کنیم.

صبوری: معاون شهردار و رییس سازمان 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
 ۶ حاضر  گفت:درحال  مشهد  شهرداری 
شده  ثبت  مطالبات  میلیاردتومان  هزار 
و ۲۶ هزار میلیارد تومان مطالبات ثبت 
نشده شهرداری مشهد از دولت وجود دارد 

که رقم قابل توجهی است.
محمدهادی محمدی مقدم در خصوص 
مشهد  شهردار  حضور  با  که  ای  جلسه 
با  شورا  اعضای  از  جمعی  همراه  به 
پارلمانی  معاون  سیدمحمدحسینی 
این  در  گفت:  رئیس جمهوربرگزار شد، 
جلسه مسایل کلان شهر مشهد بازگو و 
شهردار مشهد موضوعاتی نظیر سفر آتی 
رییس جمهوری در سال آینده، مصوبات 
که  جمهور  محترم  ریاست  سفرگذشته 
خط  و  نشده  اجرایی  آن  عمده  قسمت 
کردند.وی  مطرح  را  شهری  قطار  سه 
افزود:درحال حاضر ۶ هزار میلیارد تومان 

میلیارد  هزار  و ۲۶  شده  ثبت  مطالبات 
تومان مطالبات ثبت نشده شهرداری مشهد 
از دولت وجود دارد که رقم قابل توجهی 
سازمان  رییس  و  شهردار  است.معاون 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری مشهد بیان کرد:همچنین کلان 
اتوبوس،واگن  خرید  نظیر  هایی  پروژه 

وخرید پساب و عملکرد یکساله شهرمشهد 
از دیگر موضوعات مطرح شده نیز در این 
جلسه بود.در خاتمه آقای حسینی معاون 
موضوعات  پیگیری  قول  جمهور  رییس 
اعلام  و  دادند  را  دولت  در جلسه هیات 
موضوع  به  باتوجه  توان  حد  تا  کردند 
شهر مشهد، کمک های لازم را خواهند 

کرد:  خاطرنشان  مقدم  کرد.محمدی 
های  کانال  از  شده  یاد  جلسه  بر  علاوه 
و  بودجه  و  برنامه  نظیر سازمان  دیگری 
هستیم. مطالبات  پیگیر  اقتصاد  وزارت 

وی اضافه کرد: مشهد سالانه میزبان ۳۰ 
تا ۳۵ میلیون زائر است که خدمات ارائه 
شده در مشهد با عوارض پرداختی مردم 
تامین مالی می شود وتلاش ما این است 
و  دولتی  واعتبارات  بودجه  از  بتوانیم  تا 
و  زائران  به  رسانی  خدمات  جهت  ملی 
مجاوران استفاده کنیم.گفتنی است؛ طی 
این جلسه اعضای شورای اسلامی شهر 
مشهد نیز گزارشی ازاقدامات انجام شده 
در شورای اسلامی شهر مشهد در راستای 
همکاری باشهرداری مشهد را ارائه دادند و 
به موضوعاتی همچون مشکلات و نیازهای 
مالی،بالارفتن ارقام بودجه ای کلان شهر 
مشهد مطالبات دولتی و نیز کلان پروژه ها 

شهر مشهداشاره کردند.

معاون شهردار و رییس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری مشهد خبرداد:

پیگیری وصول ۶ هزار میلیارد تومان مطالبات ثبتی
 از دولت

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی :

خراسان رضوی رتبه اول صنایع تبدیلی و فرآوری کشور را دارد 

خراسان  بازرگانی  کشاورزی،اتاق  کمیسیون  رئیس 
رضوی درحاشیه برگزاری هجدهمین نمایشگاه تخصصی 
تولیدگوشت  گفت:وضعیت  درمشهد  دام،طیوروآبزیان 
قرمز،مرغ،تخم مرغ وشیربسیارعالی است وتاپایان سال 
باتوجه به نزدیک شدن ماه مبارک رمضان باهیچ چالشی 

مواجه نخواهیم بود.
باشدکه  راحت  خیالشان  سلحشورافزود:مردم  احمد 
وتولیدمرغ  داشت  نخواهیم  مشکل  بخشی  مادرهیچ 
شرکت ها  توسط  وشیرباقدرت  ولبنیات  مرغ  وتخم 
می شود.وی  تولیدوتامین  مان  وتولیدکننده های 
های  درحوزه  استان  وضعیت  حاضر  داد:درحال  ادامه 
مختلف تولیدچه درحوزه گوشت قرمز،مرغ وتخم مرغ 
قراردارد.سلحشورتصریح  وشیردرشرایطبسیارخوبی 
کرد:درحوزه مرغ گوشتی حدود۱۴زنجیره تولیددرحال 
زنجیره  رااین  بر۵۵درصدتولیدمرغ  بالغ  فعالیتندکه 

نزدیک  آینده  در  تولیدمی کنندکه  استان  هادرسطح 
واین  شد  خواهد  بیشتر  قطع  بطور  تولیداتشان  سهم 
رقم به حدود ۸۰ درصد خواهد رسید.رییس کمیسیون 
کشاورزی اتاق بازرگانی خراسان رضوی تاکید کرد: در 
بخش های ذکر شده ازرتبه های بسیارخوبی در سطح 
کشوربرخورداریم  .همچنین واحدهای مرغ تخمگذار نیز 
خوشبختانه در سطح استان ظرفیت و پتانسیل بالایی 
می  در کشور  مرغ  تخم  کننده  تولید  دومین  و  دارند 
باشیم که حجم زیادی از تولیدات ما به عراق ،افغانستان 
و کشورهای منطقه صادر می شود.وی درخصوص بحث 
صادرات اظهارداشت: علاوه بر تامین نیاز کشور ،استان و 
استان های همجوار بحث صادرات را  داریم  که بسیار 
ارزنده است یعنی می توانیم بجز بحث کالاهای غیرنفتی، 
ارزآوری برای کشور داشته باشیم .سلحشور یادآور شد: 
در سطح استان در حوزه تولید در هیچ بخشی مشکلی 

نداریم و درحال توسعه مجموعه ها از لحاظ کمی هستیم 
کیفیت شان  روی  بر  ها  این مجموعه  اغلب  امروزه  و 
کار می کنند که بتوانند محصولات خوب و با استاندارد 
در  و  کنند  تولید  را  نظارتی  سازمان های  قبول  مورد 
اختیار زائرین ومجاورین قرار دهند .رئیس کمیسیون 
کشاورزی،اموردام و طیور و صنایع وابسته اتاق بازرگانی 
خراسان رضوی بیان کرد:خراسان رضوی بدلیل شرایط 
حضورزائران وگردشگران درحوزه های ایجادشده دارای 
استان  درسطح  است.همچنین  خوبی  بسیار  فرصت 
سرمایه گذاری های بسیار خوبی انجام می شودکه علاوه بر 
بحث تولید دربحث اشتغال نیز  می تواند به استان کمک 
زیادی کند .وی تصریح کرد:هجدهمین نمایشگاه صنعت 
دام،طیور و آبزیان فرصت مطلوبی است که شرکت ها 
بتوانند دستاوردهای خودشان را در مجموعه نمایشگاهی 

عرضه نمایند.

رئیس کمیسیون کشاورزی،اتاق بازرگانی خراسان رضوی :

تاپایان سال هیچ چالشی درخصوص فرآورده های گوشتی،لبنی 
وتخم مرغ نداریم

بهره برداری  و  حفاظت  معاون  پیشرو:  اردبیل-خبرنگار 
شرکت آب منطقه ای اردبیل گفت: مصرف آب کشاورزی 
در این استان سه درصد از مصرف میانگین کشوری بیشتر 
بوده و برای جلوگیری از آن اصلاح الگوی کشت الزامی 

است.
حمید فضائلی با بیان اینکه تعادل منابع و مصارف آب در 
بخش کشاورزی استان اردبیل در سال های اخیر به علت 
بالا رفتن میزان مصرف و کاهش بارش و ذخایر آبی به هم 
خورده است، اظهار کرد: بر اساس سند مدیریت منابع آب 
اولویت نخست تامین آب کشاورزی، تامین آب برای کشت 
پاییزه و کشت اول است و برای کشت دوم به خصوص در 
شمال استان منابع آبی کافی وجود ندارد.وی ادامه داد: 
با توجه به محدودیت منابع آبی و تداوم خشکسالی و به 
منظور جلوگیری از تشدید تنش آبی به استناد مصوبات 
از  حفاظت  شورای  استان،  آب  منابع  مدیریت  شورای 
آب،  کارگروه  و  مغان  آبی  تاسیسات  و  مجاری  منابع، 
خاک، کشاورزی و منابع طبیعی هر گونه کشت دوم در 

منطقه مغان و کشت برنج در منطقه مشگین شهر ممنوع 
شد.معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اردبیل همچنین از اجرای سه طرح مشترک شرکت آب 
در  اردبیل  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  و  منطقه ای 
راستای سازگاری با کم آبی و حفاظت از منابع آب در استان 
خبر داد و گفت: با هدف سازگاری با کم آبی و حفاظت از 
منابع آب سه طرح مشترک شرکت آب منطقه ای و جهاد 
کشاورزی با عناوین تشکیل تشکل های آب بران، تحویل 
حجمی آب و پیاده سازی الگوی کشت بهینه در استان اجرا 
می شود.فضائلی با اشاره به تغییر اقلیم و کاهش منابع آبی 
در استان نسبت به سال های گذشته بیان کرد: در راستای 
مدیریت مصرف آب در بخش کشاورزی، در سال زراعی 
۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ در شبکه های آبیاری یامچی و قوری چای 
در مرکز استان و شبکه آبیاری خداآفرین در شمال استان، 
الگوی کشت به صورت منطقه ای پیاده شد.معاون حفاظت 
و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اردبیل همچنین به 
ابلاغ نظام نامه الگوی کشت محصولات کشاورزی در شبکه 

پایاب ارس، خداآفرین و سایر سدهای استان اشاره کرد و 
گفت: در سال آبی جدید تلاش بر این است تا از کشت های 
متفرقه و خارج از الگوی ارائه شده جلوگیری شود.فضائلی 
با بیان اینکه ورودی آب سدهای این استان در سال آبی 
جاری نسبت به مدت مشابه سال گذشته بیش از ۲۰ 
درصد کاهش یافته است، افزود: سد یامچی به عنوان یکی 
از مهم ترین سدهای استان به دلیل تامین آب آشامیدنی 
مرکز استان هم اکنون ۲۲ میلیون مترمکعب آب دارد که 

نسبت به سال قبل ۱۰ درصد کاهش یافته است.
وی گفت: از ابتدای سال آبی جاری تاکنون ۲۴۶ میلی متر 
افتاده است که این میزان در  اتفاق  بارندگی در استان 
مقایسه با سال گذشته پنج درصد و در مقایسه با دوره بلند 
مدت ۲۱ درصد کاهش نشان می دهد.معاون حفاظت و 
بهره برداری شرکت آب منطقه ای اردبیل همچنین با اشاره 
به کاهش آورد رودخانه ارس در شمال استان ادامه داد: 
حجم ذخیره آب در مخزن سد ارس هم ۶ درصد نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته کاهش یافته است.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اردبیل :

مصرف آب کشاورزی در استان اردبیل سه درصد بیشتر از میانگین کشوری است

کاهش آسیب ها و افزایش نشاط 
اجتماعی دغدغه سمن های زنجان

زنجان -خبرنگار پیشرو:  ۱۱۰ سازمان مردم نهاد در استان زنجان 
ثبت شده که از این تعداد ۵۳ سمن عمدتا در حوزه های علمی، 
فرهنگی و قرآنی فعالند و برای کاهش آسیب ها و افزایش نشاط 
اجتماعی تلاش می کنند.  سازمان های مردم نهاد ) NGO (  که 
به اختصار سمن نیز نامیده می شود، متشکل از گروه هایی از افراد 
جامعه هستند که به طور کاملا خصوصی و بدون داشتن جایگاه یا 
شغل دولتی به منظور تحقق اهدافی از پیش تعیین شده و اغلب 
با محوریت مسایل مربوط به محیط زیست، موضوعات اجتماعی، 
امور زنان، امور خیریه و بشر دوستانه، بهداشت و درمان، ورزشی، 
هنری و غیرانتفاعی و خودگردان گرد هم جمع می شوند تا با 
اقداماتی به تعهدات اجتماعی خود عمل کنند.سازمانهای مردم 
نهاد نقش مهمی در انتقال مشکلات و دغدغه های عمومی مردم 
جامعه به مسوولان و کمک به رفع آنها دارند.مدیریت مشارکتی، 
عدم وابستگی به دولت، غیرانتفاعی بودن،  تشکیل داوطلبانه و 
سیاسی نبودن از ویژگیهای بارز این تشکل ها و سامانهای مردم 
نهاد است که هر چند می توانند در امور تجاری و سودآور نیز 
به نفع جامعه هدف خود فعالیت کنند ولی به دلیل غیرانتفاعی 
و حمایتی بودن عموما از پرداخت مالیات نیز معاف هستند.از 
آنجایی که سمن ها نقش موثری در انتقال دغدغه های مردم به 
دولت و رفع بخشی از این مشکلات دارند جوانان فعال در این 
تشکل ها همواره با دستگاههای اجرایی مرتبط با حوزه فعالیت 
خود در تعامل هستند تا با مشاوره های تخصصی، هم افزایی 
و همکاری های لازم، اهداف تشکیل این سازمان ها را که به 
طور کلی کاهش انواع آسیب ها و افزایش رفاه و نشاط اجتماعی 
است،  محقق کنند.مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان گفت: 
سازمان های مردم نهاد و مباحث مرتبط با حوزه جوانان از جمله 
اشتغال و مسکن در این اداره کل به عنوان دبیرخانه در قالب 
تشکیل ستادهای ساماندهی امور جوانان پیگیری می شود که در 
شهرستان ها به ریاست فرمانداران و در مرکز استان به ریاست 
استاندار تشکیل جلسه می دهد و موضوعات مرتبط با جوانان در 
این جلسات بررسی و تصمیم هایی نیز برای حل مشکلات گرفته 
می شود .جواد بازرگان افزود:  بخشی از فعالیت جوانان بین سن 
۱۸ تا ۳۵ سال در قالب سازمان های مردم نهاد است که جوانان 
به فراخور علاقه مندی ها و رشته های تخصصی خود دور هم 
جمع می شوند و اداره کل ورزش و جوانان نیز در قالب تفاهمنامه 
هایی که منعقد می شود از آنها حمایت می کند.وی اظهار داشت:  
در زمان حاضر حدود ۱۱۰ سمن در استان زنجان ثبت شده 
است که از این تعداد ۵۳ سمن عمدتا در حوزه های علمی، 
فرهنگی و قرآنی فعال است و ۱۴ شبکه ملی نیز در سطح کشور 
تشکیل و دبیرخانه هر یک از آنها به استانها واگذار شده است که 

دبیرخانه شبکه کارآفرینی و اشتغال پذیری در زنجان قرار دارد.
هم اکنون ۱۶ مرکز مشاوره ازدواج در استان زنجان به جوانان در 
امر انتخاب درست و آگاهانه کمک می کنند.بازرگان راه اندازی 
دبیرخانه شبکه کارآفرینی و اشتغال پذیری کشور در زنجان را 
فرصتی برای استان دانست و گفت:  بر این اساس جوانان به سمت 
ارایه ایده های نو که می تواند به اشتغال پایدار تبدیل شود سوق 
داده می شوند.وی ادامه داد: بخشی از این فعالیت ها نیز در 
قالب مراکز مشاوره است که ۱۳ مرکز مشاوره قبل، حین و بعد 
از ازدواج در استان فعال بود که با افزایش سه مرکز دیگر در ماه 
اخیر به ۱۶ مرکز افزایش یافت که این مراکز به جوانان در امر 
انتخاب درست و آگاهانه در امر ازدواج کمک می کنند.بازرگان 
گفت:  با توجه به تاکیدات بر جوانی جمعیت و حمایت از خانواه 
به جوانان کمک می کنیم تا با انتخاب درست زندگی پایدار و 
مستحکمی داشته باشند و رویدادهای دیگری نیز در قالب این 
تشکل ها برگزار می شود که مناسبتی است.وی به خروجی و 
اهداف این سمن ها اشاره و خاطرنشان کرد: فلسفه شکل گیری 
این سمن ها این است که جوانان علاقه مند در حوزه خاصی 
مشغول به کار شوند به طور مثال هم اکنون در حوزه آموزش و 
علم تعدادی از جوانان در قالب سازمان مردم نهاد حدود ۱۰۰ 
کودک دارای استعداد و نخبه را شناسایی کرده اند و برنامه های 
تقویتی را برای آنها در فضایی که در اختیار آنها گذاشته شده 
است دایر کرده اند.بازرگان با بیان اینکه ورودی دانش آموزانی 
که در این تشکل آموزش داده می شود به دانشگاه قابل توجه و 
تحسین برانگیز است،  تصریح کرد:  در این مجموعه ها کارهای 
تیمی با اهداف مشخصی انجام و در دل این اقدامات، برای جوانان 
اشتغال نیز ایجاد می شود.مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان 
گفت:  در تشکل دیگری در شهرستان خرمدره جوانانی در حوزه 
تولید محتوا با محوریت حمایت از جوانی جمعیت و خانواده فعال 
هستند و حتی برای خارج از مرزهای ایران نیز تولید محتوا می 
کنند.بازرگان با بیان اینکه اداره کل ورزش و جوانان از این تشکل 
ها حمایت مالی نیز می کند،  افزود:  امسال هم اعتباراتی از محل 
کمکهای فنی و اعتباری به این اداره کل اختصاص یافت که 
تمرکز ما بر سمن ها بود و با هدف تسهیلگری جهت تحقق 
اهداف سازمان های مردم نهاد تسهیلاتی با بهره کم و تنفس 
یک ساله به آنها پرداخت شد.وی با اشاره به رصد فعالیت های 
سازمان های مردم نهاد از سوی معاونت جوانان اداره کل و هم 
در سطح وزارتخانه،  تصریح کرد: دبیرخانه ۱۴ گانه ای که در 
سطح کشور شکل گرفته است به طور متمرکز این فعالیت ها را 
مدیریت و ارزیابی می کند.بازرگان گفت: به طور مثال در حوزه 
کارآفرینی و اشتغال که دبیرخانه آن در زنجان است سمن های 
کشوری فعال در این حوزه نیز در زنجان رصد و ارزیابی، جهت 
دهی و توانمندسازی می شود و اساتید برجسته و خبره در این 
حوزه مورد استفاده قرار می گیرند و برای جوانان دوره های دانش 
افزایی برپا می شود تا جوانان در مسیر خود موفق شوند.وی 
یادآور شد:  در مجموع ۵۰ سمن در استان فعال است که هر یک 
هفت تا ۹ نفر عضو دارند.بازرگان افزود:  جوانان برای فعالیت های 
گروهی و تیمی باید به سمت تشکیل سمن سوق داده شوند تا 
اداره کل ورزش و جوانان نیز بتواند در این قالب از آنها حمایت 
کند چراکه اعتبارات در بخش جوانان متفاوت از ورزش است و 
اگر طرح های خوبی ارایه شود اعتبارات خوبی به آنها تخصیص 
می یابد و در نهایت تشکل ها می توانند برنامه های خود را انجام 
دهند.معاون امور جوانان ورزش و جوانان استان زنجان نیز با بیان 
اینکه توانمندسازی و ارتقای تشکل ها و سازمان های مردم نهاد 
جوانان ماموریت مهمی است که از طرق مختلف دنبال می شود، 
گفت: در همین راستان ۱۴ شبکه ملی در موضوعات مختلفی 
مانند ازدواج و جوانی جمعیت، سبک زندگی ایرانی اسلامی، 
میراث فرهنگی، شبکه نشاط و اوقات فراغت، گفتمان دینی و 
جهاد تبیین، سلامت اجتماعی، محیط  زیست، امداد و نجات، 
فعالیت های جهادی، نیکوکاری، حاشیه نشینی، دانش بنیان و 
کردن  فراهم   است.هادی شهبازی،  راه اندازی شده  کارآفرینی 
بستر لازم برای تعامل،  همکاری و هم افزایی جهت تحقق اهداف 
مشترک، از جمله روش های موثر در این مسیر است و این مهم 
در رویکرد تحولی معاونت جوانان وزارت ورزش وجوانان در دوره 
جدید تحت عنوان شبکه سازی تخصصی تشکل ها و سازمان های 
مردم نهاد جوانان دنبال می شود.وی یادآور شد:  اداره کل ورزش 
و جوانان تشکل ها و سازمان های مردم نهاد فعال،  ایده پرداز 
و دارای برنامه های خلاقانه را با ارایه آموزش های تخصصی،  

مشاوره ای و اعتباراتی حمایت می کند.

مدیر سرمایه گذاری صندوق های سرمایه گذاری در 
قزوین :

کاهش قیمت زمین و افزایش ساخت و 
ساز تنها راه کنترل گرانی مسکن است

قزوین - خبرنگار پیشرو:  مدیر سرمایه گذاری صندوق های 
سرمایه گذاری در قزوین گفت: تنها راه کاهش و کنترل 
قیمت مسکن، پایین آوردن قیمت زمین و افزایش ساخت و 
سازها در این حوزه است.مصطفی تقی زاده اظهار کرد: راهکار 
کاهش قیمت مسکن به ۲ صورت افزایش عرضه و یا کاهش 
تقاضا صورت می پذیرد که در این رابطه باید اذعات داشت 
که کاهش تقاضا در اختیار ما نیست اما می شود با افزایش 
عرضه قیمت مسکن را تا حدودی کنترل کرد.وی با اشاره 
به نحوه کاهش قیمت مسکن، خاطرنشان کرد: برای انجام 
این موضوع راهکارهای متعددی از جمله افزایش ساخت و 
سازها و سرعت بخشیدن به وعده رییس جمهوری مبنی بر 
ساخت چهار میلیون مسکن در کشور می تواند محقق شود 
که خوشبختانه انجام این رویداد در استان قزوین به طور 
چشمگیری در حال انجام است.این تحلیل گر بازار سرمایه 
گذاری به موضوع مالیات در کاهش قیمت مسکن اشاره کرد 
و گفت: یکی از موضوعاتی که دولت نیز به طور جدی به آن 
پرداخته، افزایش مالیات بر خانه های خالی است که این 
مساله نیز می تواند نقش مهمی را در کاهش قیمت مسکن 
به همراه داشته باشد.به گفته تقی زاده، افزایش تسهیلات 
خرید مسکن از سوی دولت نیز می تواند ضمن به جریان 
انداختن خرید و فروش در این حوزه، قیمت مسکن را نیز 
تا حد چشمگیری کاهش دهد.وی یادآور شد: یکی دیگر 
از راهکارهای مهم در حوزه کنترل قیمت مسکن، کاهش 
قیمت مصالح ساختمانی و نیروی کار است که در این بخش 
هم نیازمند مساعدت و کمک دولت هستیم تا ورود جدی 
به این بخش داشته باشد.وی با اشاره به اینکه بیشتر مردم 
طی سال های گذشته بهترین جا برای سرمایه گذاری را 
بازار مسکن هدف قرار داده اند، تاکید کرد: متاسفانه این 
ضرب المثل قدیمی که می گوید "زمین را نگهدار تا زمین 
نگهت دارد" باعث شده تا افرادی که از تمکن مالی خوبی 
برخوردارند، در حوزه زمین و ساختمان سرمایه گذاری کنند 
و این مساله هم نیازی به تحلیل های پیچیده ندارد در حالی 
که تنها افزایش تقاضا یک موضوع باعث افزایش قیمت آن 
می شود.تقی زاده ادامه داد: این تقاضا از جانب سه گروه 
ایجاد می شود، گروه اول خانه اولی ها هستند، گروه دوم 
سرمایه گذارها و گروه سوم کسانی هستند که می خواهند 
خانه شخصی خود را تغییر دهند.وی با اشاره به این سه 
گروه افزود: در مورد خانه اولی ها، با توجه به افزایش قیمت و 
میزان درآمدها، متقاضیان مسکن که طی سال های ۱۴۰۰ 
و ۱۴۰۱ نتوانسته اند خانه بخرند، امسال نسبت به تهیه آن 
می توانند اقدام کنند و این اقدام آنها در بخش اقدام ملی 
مسکن میسر خواهد بود.وی یادآور شد: براساس آمارهای 
موجود، افرادی هم که می خواهند خانه شخصی خود را 
تغییر دهند یا کسانی که سرمایه مازادی داشته باشند که 
بخواهند طبق آن خانه خود را تغییر دهند هم تعدادشان کم 
است.به گفته این تحلیلگر اقتصادی، در کشورهایی که بازار 
سرمایه در آنها عمر زیادی ندارد، غالبا مردم به سمت سرمایه 
گذاری در بازارهای موازی مثل مسکن حرکت می کنند و 
این اتفاقی است که در قزوین هم شاهد آن هستیم و اغلب 
متقاضیان مسکن در این استان، سرمایه داران هستند.وی 
در خصوص پیش بینی بازار مسکن در سال آینده، گفت: به 
طور کلی بهار و تابستان نسبت به پاییز و زمستان فصل جا 
به جایی است و تغییر منزل رونق بیشتری دارد، در این فصل 
ها خرید و فروش هم افزایش پیدا می کند و قیمت ملک هم 

طبق انتظارات بالا می رود.
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مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و 
عشایر قزوین :

ساکنان جدید روستا و شاغلان حوزه 
کشاورزی مشمول پوشش بیمه هستند

حسین زاده:  مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستاییان و عشایر قزوین گفت: افرادی که به تازگی از 
شهرها به روستاها مهاجرت کرده و کسانی که در شهرها 
کارهای حوزه کشاورزی را انجام می دهند، جزو مشمولان 
پوشش صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان و عشایر قرار 
می گیرند.سعید صادقی تصریح کرد: ابتدا قرار بود تنها 
افراد ساکن در روستا و مناطق عشایری تحت پوشش 
این بیمه باشند اما با افزایش متقاضیان شرایطی لحاظ 
شده تا برای کسانی که از شهرها به روستاها مهاجرت 
کرده  و در آن سکونت دارند، پس از تایید دهیاری محل 
بتوانند از پوشش این بیمه استفاده کنند.وی با بیان اینکه 
۲۳۰ رسته شغلی کشاورزی برای پوشش بیمه به این 
صندوق معرفی شده است، اضافه کرد: اگر بانویی در شهر 
زندگی کند اما کار او فرآوری محصولات کشاورزی در 
منزل باشد، به عنوان مثال به فرآوری قارچ یا ترشی جات 
و مانند آنها بپردازد، با تایید کارشناس جهاد کشاورزی 
می تواند از بیمه اجتماعی کشاورزان، روستایان و عشایر 
استفاده کند.صادقی تصریح کرد: صندوق بیمه اجتماعی 
کشاورزان، روستاییان و عشایر زیرمجموعه وزارت تعاون 
بوده که از سال ۸۴ تشکیل شده و هم اکنون تمامی 
کسانی که در روستاها و مناطق عشایری و شهرهای 
زیر ۲۰ هزار نفر زندگی می کنند را با شرایط و قوانین 
این  گفته  می دهد.به  قرار  پوشش خود  تحت  مربوطه 
مسوول، ۲۴ کارگزاری بیمه در استان قزوین وجود دارد 
و افراد جامعه هدف، یعنی کشاورزان، روستاییان و عشایر 
با دارا بودن سن ۱۸ تا ۵۰ سال می توانند با مراجعه به 
این کارگزاری ها نسبت به ثبت نام و عضویت در صندوق 
بیمه اقدام کنند.صادقی با اشاره به اینکه حق بیمه افراد 
تحت پوشش این صندوق براساس هشت گروه درآمدی 
متفاوت است، تصریح کرد: حداقل حق بیمه هفت میلیون 
و ۵۰۰ هزار ریال در سال بوده که معادل ۶۲۰ هزار ریال 
در ماه است و همچنین حداکثر حق بیمه نیز ۳۰ میلیون 
ریال در سال می باشد که برای هر ماه ۲ میلیون و ۵۰۰ 

هزار ریال محاسبه می شود.
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به  باغستان غربی  بلوار شبنم 7  ادامه  برداری  بهره  آئین  شهردار کرج در 
بیمارستان تامین اجتماعی البرز گفت: تمام تلاش مدیریت شهری در دوره 
ششم، ارائه خدماتی است که در جهت بهبود زندگی شهروندان باشد که 
بزرگراه شمالی، تقاطع های غیر هم سطح، مترو و عملکردهای فرهنگی از این 
دست اقدامات است.مهرداد کیانی در آئین بهره برداری ادامه بلوار شبنم 7 
باغستان غربی به بیمارستان تامین اجتماعی البرز گفت: با توجه به اهمیت این 
موضوع که پروژه با سرعت بیشتری در مدار خدمت به مردم کرج قرار گیرد 
همچنین به منظور صرفه جویی در هزینه ها، مراسم افتتاح به صورت ساده و 

مختصر برگزار شد. 
 شهردار کرج با اشاره به اهتمام شورا و شهرداری در ارائه خدمت رسانی به 
شهر و شهروندان و اجرای پروژه ها در جهت توسعه زیرساخت های شهری 

افزود: با تلاش و همت همکاران در این مجموعه خدمت رسان بودجه در 
دوسال گذشته از ۴ هزار ۶٠٠ میلیارد تومان به ٢١ هزار میلیارد تومان افزایش 
یافته است.  کیانی افزود: اراده مدیریت شهری بر این است که شهر را به سمت 
توسعه سوق دهد و در این میان گلایه های مردم را هم می پذیریم و با توان 

در جهت رفع دغدغه های شهروندان حرکت خواهیم کرد
.وی در حاشیه این مراسم ضمن شنیدن مشکلات برخی از ساکنین این 
محدوده بیان کرد: با توجه به اینکه بسیاری از مشکلات، قدیمی و ریشه دار بوده 

نیاز است تا با برنامه ریزی دقیق و کارشناسانه برای رفع آن ها تلاش کنیم. 
شهردار کرج ادامه داد: از شهروندان کرجی تقاضا دارم به ما خدمتگزاران خود 
اعتماد کنند و با صبوری در کنار مدیریت شهری این فرصت را به این مجموعه 

بدهند تا با تمام توان مشکلات شهر را مرتفع سازیم.

شهردار کرج :

شهرداری در مسیر خدمت رسانی به شهروندان با تمام توان تلاش می کند

و  معماری  کمیسیون  رئیس  پیشرو:   -خبرنگار  قم 
اجرای  که  گفت  قم  شهر  اسلامی  شورای  شهرسازی 
تقاطع شهید کیوانفر قم یک مطالبه مردمی است و باید 

در دستور کار قرار گیرد.
روح الله امرالهی با تأکید بر اجرای پروژه تقاطع شهید 
کیوانفر گفت: اجرای تقاطع شهید کیوانفر مطالبه مردمی 
است و اعضای شورا نیز برای آغاز دوباره این پروژه مبلغ 
مشخصی را در بودجه ١۴٠۳ در نظر گرفته اند و با توجه به 
این که در ۶ سال گذشته در این منطقه هیچ پروژه عمرانی 
اجرانشده باید در دستور کار قرار گیرد.سخنگوی شورای 
شهر قم با اشاره به اهمیت تقاطع شهید کیوانفر و مطالبه 
مردم برای بازگشایی این مسیر اظهار داشت: پنج سال 
از ابتدای پروژه تقاطع کیوانفر با خیابان امام خمینی)ره( 
می گذرد.وی شرایط پروژه را تشریح کرد و افزود: ستون ها 
و شمع های این پروژه اجراشده است اما مدت ها است 
درحالی که  است  ترافیکی  جریان  انحراف  یک  منتظر 
مصوبه طرح جامع حمل ونقل را دارد و در طرح جامع 

حمل ونقل جدید نیز برای دوم مصوب شده است.رئیس 
کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر قم 
ادامه داد: این پروژه در اولویت ستون های مختلف بودجه 
قرار داشته اما تا امروز به صورت کامل اجرانشده است.وی 
ترافیک تقاطع کیوانفر را تا میدان امام خمینی)ره( تذکر 
داد و گفت: متأسفانه از ابتدای شورای پنجم تا شورای 

ششم این مسئله با استان مطرح و پیگیری شده اما هنوز 
به نتیجه نرسیده است.

امرالهی تأکید کرد: باید امسال این تقاطع رفع تکلیف 
نیز  شهر  شورا  اعضای  تصویب  با  خوشبختانه  و  شده 
بودجه ای برای شروع دوباره این پروژه در سال ١۴٠۳ نیز 
اختصاص داده شد.گفتنی است طرح تقاطع ۳٠ متری 
کیوانفر در سال ١۳۹۸ مطالعات اجرایی آن نهایی و در 
صحن شورای اسلامی شهر قم به تصویب و برای اجرا به 
شهرداری ابلاغ گردید، اما این به دلیل اختلافات نظر میان 
مدیریت شهری و مسئولان استانی مسکوت ماند.محسن 
بهشتی معاون وقت هماهنگی امور عمرانی استانداری قم 
در آن زمان با این استدلال که این طرح به مزیت حرم 
نما بودن خیابان امام خمینی )ره( لطمه وارد می کند و 
این خیابان به هیچ عنوان در اولویت های ترافیکی شهر قم 
نیست، مخالفت خود را اعلام و علی رغم انتخاب پیمانکار 
توسط شهرداری و پرداخت بخشی از مبلغ پروژه ، سبب 

توقف این طرح گردید.

سخنگوی شورای شهر قم:

 اجرای تقاطع شهید کیوانفر مطالبه مردمی است

لاری زاده:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان، از تکمیل طرح آبرسانی به هشت 
نقطه  شرقی ترین  در  جاسک  روستای 
استان خبر داد و گفت: برای تکمیل این 
طرح ها، افزون بر یک هزار و ۸٠٠ میلیارد 
ریال از محل اعتبارات جهادآبرسانی قرارگاه 

امام حسن مجتبی)ع( هزینه شده است.
عبدالحمید حمزه  پور در حاشیه بازدید از 
اجرای این طرح های آبرسانی در جاسک 
افزود: با تکمیل این طرح، افزون بر هفت 
»محمد  »عبد«،  روستاهای  از  نفر  هزار 
آباد«، »سورچاه بالا و پائین«، »زیگدف«، 
»سدیچ«، »گوهرت« و »گشمی« به آب 

کرد:  بیان  کردند.وی  پیدا  دست  پایدار 
 ٢ محل  از  روستاها  این  آشامیدنی  آب 
حلقه چاه واقع در منطقه سدیچ جاسک 
تامین می شود که دارای آب با کیفیت و 
و  آب  شرکت  است.مدیرعامل  پایداری 
فاضلاب هرمزگان اظهار کرد: برای تامین 
آب این روستاها، ۳7 کیلومتر خط انتقال، 
پنج کیلومتر شبکه توزیع اجرا و یک هزار 
مترمکعب مخزن و ٢ باب ایستگاه پمپاژ 
احداث شده است.حمزه پور تصریح کرد: تا 
پیش از این، روستاهای یاد شده به صورت 
جیره بندی تامین آب می شد که با تکمیل 
این طرح، وضعیت آب این روستاها پایدار 

شد.وی با اشاره به اقدامات ماندگار دولت 
آبرسانی  طرح های  اجرای  در  سیزدهم 
گفت: با اقدامات ماندگار دولت، شاهد بهبود 
وضعیت آبرسانی در هرمزگان هستیم که 
و  روستاها  در  جمعیت  ماندگاری  باعث 
افزایش شاخص بهره مندی در شرقی ترین 
نقطه استان شده است.شهرستان جاسک 
در شرقی ترین نقطه استان هرمزگان به 
دلیل در مرکز بودن طرح توسعه سواحل 
مکران مورد توجه است و برای تسریع در 
تحقق برنامه های پیش بینی شده، نیازمند 
رسیدگی بیش از پیش به بخش آبرسانی 

است.

بندری  شهرستان   ۶ از  یکی  جاسک 
هرمزگان است که به علت واقع شدن در 
با  مجاورت  و  استان  جغرافیایی  انحنای 
دریایی مَکُران و تنگه هرمز همواره دارای 
اهمیت بوده و در فاصله ۳٠٠ کیلومتری 
شرق بندرعباس واقع شده است.جاسک 
و  وحدت  کانون  و  عمان  دریای  مروارید 
برادری بوده و تاکید رییس جمهور براین 
سواحل  و  بندری  منطقه  این  که  بوده 
مکران می تواند به نقطه ای برسد که مرکز 
رونق  و  ستد  و  داد  تجاری،  اقتصادی، 
تولید نه فقط برای هرمزگان و سیستان و 

بلوچستان؛ بلکه برای کشور شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان :

آب پایدار به شرقی ترین روستاهای هرمزگان رسید

 مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان یزد 
نسبت به احتمال یخ زدگی کنتور آب در برخی مناطق 
شهر و استان یزد طی امشب و روزهای آینده خبر داد.به 
گزارش روابط عمومی آبفا ، "ضیا زینی" افزود: با توجه به 
افت شدید دما و ادامه روند سرما و یخبندان در روزهای 
آینده، برای جلوگیری از یخ زدگی کنتور و تاسیسات آب، 

آنها را با عایق مناسب بپوشانید.
وی افزود: عایق بندی کنتور و تاسیسات آب در پیش گیری 
قراردادن  با  می شود  توصیه  و  است  مؤثر  یخ زدگی  از 
پشم شیشه، گونی کنفی و پوشال در محفظه کنتور و 

عایق کردن لوله های سطحی از یخ زدگی انشعاب آب و 
کنتور جلوگیری شود.مدیر روابط عمومی شرکت آب و 
فاضلاب استان یزد تاکید کرد: در صورت مشاهده یخ زدگی 
از حرارت دادن مستقیم و یا ریختن آب جوش روی کنتور 
و یا لوله های آب داخل ساختمان و یا برافروختن آتش در 
مجاورت شیرها و لوله های آب خودداری کنید.زینی به 
پیش بینی سازمان هواشناسی مبنی بر بارش برف و باران 
و افت شدید دما اشاره کرد و عدم هدایت آب های سطحی 
به داخل شبکه و منهول های فاضلاب، جدا سازی آب 
ناودان از شبکه فاضلاب و مسدود کردن دریچه فاضلاب 

توسط توپی  انسداد و یا سیفون در صورت سابقه پس زدگی 
فاضلاب را از جمله اقدامات شهروندان برای جلوگیری 
شهروندان  گفت:  کرد.وی  عنوان  احتمالی  خسارات  از 
سامانه  با  یخ زدگی  مشکل  بروز  صورت  در  می توانند 
ارتباطات مردمی با شماره ١٢٢ شرکت آب و فاضلاب 
استان یزد تماس بگیرند تا گروه های امدادی در کم ترین 
زمان ممکن به موضوع رسیدگی کنند.برف و باران از 
شنبه شب در استان یزد آغاز شده و همچنان ادامه دارد.

تعداد مشترکین آب استان یزد ۵۸٠ هزار مشترک اعلام 
شده است.

هشدار آبفای یزد: 

مراقب یخ زدگی کنتورهای آب باشید

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت: 
هرگونه تبلیغ انتخاباتی در شهر باید دارای مجوز فرمانداری 
باشد و شهرداری براساس آن مجوز قادر به اکران طرح ها 

است.
به گزارش پورتال اطلاع رسانی شهرداری اصفهان، سیدعلی 
انتخابات  نامزدهای  تبلیغات  آغاز  به  اشاره  با  معرک نژاد 
مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان در سطح شهر 
گفت: شهرداری اصفهان و مجموعه مدیریت شهری بر 
اساس وظایف قانونی خود، از هفته های قبل فعالیتش را 
برای این تبلیغات آغاز کرده و فرایندها، آئین نامه ها و ضوابط 

موردنیاز را بررسی کرده است.
وی با بیان اینکه تعدادی از سازه ها در شهر به موضوعات 
شور و نشاط و فضاسازی انتخاباتی اختصاص پیدا کرده 
است، افزود: این فضاسازی قبل از ایام دهه فجر به صورت 

ویژه توسط مجموعه اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری آغاز شده و تا پایان انتخابات نیز ادامه خواهد 

بین الملل  امور  و  ارتباطات  مدیرکل  گفته  داشت.به 
شهرداری اصفهان این تبلیغات با محوریت انتخاب فرد 
اصلح برای کرسی مجلس با عبارت »کرسی مجلس در 
شهر« اکران شده است و سایر عبارات نیز طی روزهای 
آینده در شهر به نمایش درمی آید.وی با تاکید بر اینکه 
تبلیغات نامزدهای انتخاباتی از شرایط و ضوابط مشخصی 
برخوردار است، اظهارکرد: شهرداری بر اساس قانون موظف 
است قبل از اکران هرگونه تبلیغات انتخاباتی، مجوزهای 
لازم را از فرمانداری اصفهان دریافت کند. بنابراین، مجموعه 
مدیریت شهری برای خدمت گزاری به اعضا و ستادهای 
انتخابانی در قالب آئین نامه ها آماده است.وی خاطرنشان 
کرد: مدیریت کنترل و نظارت بر تخلفات شهری موظف 
به پیگیری مواردی است که بدون مجوز و تأیید فرمانداری 

نسبت به انجام تبلیغات اقدام کنند.

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان خبر داد:

ضرورت کسب مجوز از فرمانداری برای تبلیغات شهری
 نامزدهای انتخاباتی

تفاهم نامه همکاری دانشگاه های 
کردستان و حلبچه تمدید شد

و  کردستان  دانشگاه های  همکاری  نامه  تفاهم  مقدم:   نادری 
حلبچه عراق که سال ۹۸ منعقد شده بود، برای پنج سال دیگر 
 ٢ بین  پژوهشی  و  آموزشی  همکاری  تفاهم نامه  شد.  تمدید 
دانشگاه کردستان و حلبچه در راستای توسعه همکاری های علمی 
بین المللی به پایان رسیده بود که با امضای حامد قادرزاده رئیس 
دانشگاه کردستان و آکو ابراهیم به عنوان نماینده رئیس دانشگاه 
حلبچه به مدت پنج سال تمدید شد.پس از امضای تفاهم نامه و 
در اولین قدم برای اجرایی کردن تفاهم نامه، دانشگاه کردستان 
با حضور  پایه  علوم  دانشکده  در  جلسه ای  حلبچه  دانشگاه  و 
معاونین و مدیران گروه های ریاضی، آمار، و علوم زیستی برگزار 
شد.بر اساس بخش هایی از این تفاهم نامه، مقرر شد دانشگاه 
کردستان برای توانمند سازی دانشگاه حلبچه در زمینه انجام 
پژوهش، برگزاری کنفرانس مشترک و المپیاد ریاضی سراسری 
با این دانشگاه همکاری کند.المپیاد ریاضی دانشگاهی به صورت 
سراسری در اقلیم کردستان عراق برگزار می شود که در این جلسه 
مقرر شد اساتید دانشگاه کردستان برای برگزاری آن همکاری 
لازم را با دانشگاه حلبچه داشته باشند. علاوه بر آن مقرر شد 
دانشجویان منتخب دانشگاه کردستان نیز در این المپیاد شرکت 
داشته باشند.همچنین مقرر شد هر ماه یکبار چند استاد با حضور 
در دانشگاه حلبچه در حوزه های مورد اشاره به اساتید این دانشگاه 
برای تالیف مقاله مشترک همکاری کنند که البته دانشگاه حلبچه 
داشت.مدیریت  عهده خواهد  بر  را  زمینه های سفر همکاران 
بین الملل دانشگاه کردستان فراهم کردن شرایط مشابه برای 
دیگر همکاران دانشگاه کردستان را در سایر دانشگاه های اقلیم 
کردستان برای انجام کار پژوهشی مشترک در برنامه دارد.دانشگاه 
کردستان در سال ١۳۵۳ کار خود را با عنوان دانش سرای عالی 
سنندج وابسته به دانشگاه تربیت معلم تهران آغاز کرد و در ادامه 
به عنوان یکی از پردیس های دانشگاه رازی کرمانشاه درآمد و 
در سال ١۳7٠ وزارت علوم، تحقیقات و فناوری ایران، این مرکز 
آموزش عالی را با عنوان »دانشگاه کردستان« به رسمیت شناخت.

این دانشگاه هم اکنون هشت دانشکده شامل زبان و ادبیات، علوم 
انسانی و اجتماعی، علوم پایه، کشاورزی، منابع طبیعی، مهندسی، 
هنر و معماری، علوم  پایه و فنی - مهندسی بیجار است و در 
حال حاضر ١١ هزار و ٢٠٠ دانشجو در ۵۶ رشته کارشناسی، 
١١۴ رشته کارشناسی ارشد و ۳٠ رشته دکترا در این دانشگاه 
مشغول به تحصیل هستند.این دانشگاه با پذیرش ۴۹٢ دانشجوی 
خارجی توانسته است در بعد بین المللی هم حرف هایی برای 

گفتن داشته باشد.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات لرستان :
پوشش آنتن دهی یک هزار و 30 شعبه 

ثابت اخذ رای در لرستان تامین شد
لرستان-خبرنگار پیشرو:  مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
ثابت  لرستان گفت: پوشش آنتن دهی یک هزار و ۳٠ شعبه 
اخذ رای در استان تامین شده است و مشکلی برای احراز هویت 
الکترونیک رای دهندگان در این شعب وجود ندارد.مجتبی صارمی 
افزود: اتصال دستگاه های احراز هویت به سامانه وزارت کشور 
و ثبت احوال در این شعب امکانپذیر شده است.وی با اشاره به 
پوشش آنتن دهی تمامی شعب اخذ رای استان تصریح کرد: 
سه هزار و ۶۵۴ نقطه اخذ رای برای انتخابات ١١ اسفند امسال 
در استان تعیین شده است که تنها ۶ درصد این نقاط شامل 
روستاهای سخت گذر و دورافتاده، فصلی و برخی خالی از سکنه 
یا با تعداد پنج خانوار هستند که مشکل آنتن دهی دارند.مدیرکل 
ارتباطات و فناوری اطلاعات لرستان با اشاره به انجام احراز هویت 
الکترونیکی در کل استان برای انتخابات اسفندماه امسال بیان کرد: 
حدود 7٠٠ نقطه فاقد آنتن دهی در انتخابات دوره گذشته استان 
وجود داشت که اکنون این رقم به کمتر از ٢۵٠ مورد کاهش یافته 
و بنابر اعلام مسوولان برگزاری انتخابات، تمهیدات مناسبی برای 
این مناطق نیز در نظر گرفته شده است.دوازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره انتخابات خبرگان رهبری 
روز جمعه ١١ اسفندماه امسال برگزار می شود که لرستان با هفت 
حوزه انتخابیه ۹ نماینده در بهارستان و ٢ نماینده در مجلس 
خبرگان رهبری دارد و در حال حاضر ۳۵٠ کاندیدا در این رقابت 

حضور دارند.

سراب قنبر؛ ظرفیت استفاده نشده 
تفریحی و گردشگری برای

 اهالی کرمانشاه
کرمانشاه -خبرنگار پیشرو: سراب قنبر در جنوب غرب کرمانشاه 
ایجاد  برای  ظرفیتی  تنها  نه  شهر  قدیمی  محله های  از  یکی  و 
اشتغال است بلکه توانمندی تبدیل به یکی از قطب های تفریحی 
و گردشگری برای شهروندان و حتی گردشگران را دارد. سراب قنبر 
در واقع نام یکی از محله های قدیمی شهر کرمانشاه است که با دارا 
بودن ظرفیتی مشابه طاق بستان اما با این تفاوت که بی بهره از آثار 
باستانی است؛ صرفا به عنوان تفرجگاه توانایی پر کردن اوقات فراغت 
شهروندان را دارد؛ ظرفیتی که در کرمانشاه کم نظیر و با توجه به 
شرایط اشتغال شهر می تواند فرصت مناسبی برای کاهش بیکاری 
باشد.اگر به سمت میدان فردوسی در جنوب شهر کرمانشاه حرکت 
کنیم، در قسمت جنوبی میدان یک خروجی را می بینیم که تابلویی 
با نوشته »سراب قنبر« در ورودی خیابان قرار دارد؛ خیابانی که در 
سال های نه چندان دور به روستای به همین نام می رسید ولی با 
گسترش شهر و آغاز ساختمان سازی به تدریج جزیی از شهر شده 
است.سراب قنبر اکنون در بافت منطقه چهار شهرداری کرمانشاه 
قرار دارد؛ در گذشته و تا نیمه دهه ١۳۳٠ خورشیدی باغ های این 
روستا جنوب شهر کرمانشاه را در بر گرفته بود و تا نزدیکی میدان 
شهرداری »باغ اجلالیه سابق« امتداد داشت؛ این باغ ها علاوه بر 
تامین میوه مردم شهر، به عنوان تفرجگاه نیز مورد استفاده قرار 
می گرفت.با ساخت خیابان دبیراعظم و سپس محله کسری، باغ های 
سرآب قنبر رفته  رفته جای خود را به ویلا و آپارتمان های نوساز داد؛ 
فعالیت  شهرک سازی پس از جنگ ایران و عراق سبب از بین رفتن 
مقدار زیادی از باغات این منطقه شد و هم  اکنون بخش کوچکی 
از این باغات باقی مانده  است.از سال ١۳۸۵ طرح جنگل کاری در 
این منطقه به اجرا گذاشته  شد و قرار است در آینده به یک پارک 
جنگلی تبدیل شود؛ اگر این موضوع به واقعیت تبدیل شود می 
تواند زمینه ساز کارآفرینی و در نتیجه کاهش نرخ بیکاری در شهر 
شود زیرا ظرفیت هایی مانند چشمه، باغات و مناظر طبیعی برای 
جذب گردشگر دارد.یکی از معضلات شهری در سراب قنبر، دفن 
پسماندهای بیمارستانی است که باوجود بی خطر سازی کامل 
پسماندها، شهروندان نگران پیامدهای زیست محیطی و بهداشتی 
آن هستند.چشمه سراب قنبر آب مصرفی شهروندان در برخی از 
مناطق جنوبی کرمانشاه را تامین می کند و از سال ١۴٠٠ به بعد به 
دلیل خشکسالی پیاپی دِبی آب این سراب از ۳٢٠ لیتر آب در ثانیه 
به ۴۵ لیتر کاهش یافت که هشدار جدی برای کم آبی کرمانشاه 
به شمار می رود.امروزه سراب قنبر به مکانی تبدیل شده است که 
افراد زیادی از نقاط مختلف شهر کرمانشاه برای سپری کردن اوقات 
فراغت خود همراه با خانواده و دوستان به این محله می آیند تا 
ساعتی را به دور از ترافیک و هیاهوی شهری سپری کنند اما با 
همکاری ارگان های مربوطه و ساکنان محلی می توان از ظرفیت 
باغات محدودی که در این منطقه به جای مانده است برای گسترش 
فضای تفریحی و راه اندازی کسب و کارهایی مانند کافه و رستوران 
استفاده کرد که سبب درآمدزایی برای جوانان و ساکنان می شود. 
جاده منتهی به سراب قنبر در روزگار نه چندان دور به دلیل خلوت 
بودن و نداشتن روشنایی کافی به مکانی ترسناک برای تردد خانواده 
ها تبدیل شده بود زیرا مردم اعتقاد داشتند که خفت گیری با توجه 
به خلوت و تاریک بودن آن برای دزدان آسان است.یکی از کارهای 
شاخص شهرداری کرمانشاه طی سال های اخیر سامان دادن به 
خیابان اصلی سراب قنبر و جدول کشی معابر منطقه است؛ البته 
گسترش بافت شهری و آپارتمان سازی در این منطقه و تا تپه 
های میانی سراب قنبر و به تبع آن درخواست شهروندان نیز در این 

موضوع تاثیر داشته است.
شهرداری و شورای شهر کرمانشاه برای افزایش طرح های 

گردشگری همکاری نمی کنند
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی استان در این باره گفت: سراب قنبر جزئی از شهر کرمانشاه 
شده است و اجرای طرح های گردشگری در محدوده شهری نیز 
شامل عوارض، قوانین و مقررات شهرداری می شود.وحید امیری 
افزود: تعامل با شهرداری کرمانشاه سخت است؛ اگر شخصی بخواهد 
طرحی را در خارج از محدوده شهر راه اندازی کند به سرمایه گذاری 
زیادی برای طراحی نقشه، پرداخت عوارض و کارهایی از این قبیل 
با  اما در محدوده شهری شرایط متفاوت است.امیری  نیاز ندارد 
بیان اینکه شهرداری کرمانشاه برخلاف بسیاری از شهرداری های 
دیگر کشور آنچنان که باید و شاید برای سرمایه گذاران در بحث 
مشوق ها و ایجاد طرح های گردشگری پای کار نبوده است، گفت: 
اگر شهرداری و شورای شهر کرمانشاه پای کار باشند و برای ایجاد 
طرح های گردشگری مشوق هایی مانند دادن تخفیف به متقاضیان 
در بحث عوارض ها را در نظر بگیرند قطعا رونق سراب قنبر به دلیل 
ادامه داد: سراب  اراضی مناسب بسیار بیشتر می شود.وی  وجود 
قنبر یکی از سراب های دارای ظرفیت بالا در استان است؛ شهر 
کرمانشاه از لحاظ توسعه شهری به سمت و سویی رفته است که 
دیگر از شمال و جنوب راهی برای توسعه وجود ندارد و عملا توسعه 
شهر به سمت شرق و غرب در حال انجام است.معاون گردشگری 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کرمانشاه 
گفت: یکی از روزنه هایی که در شهر برای توسعه گردشگری وجود 
دارد محله سراب قنبر آنهم به واسطه بکر بودن این محدوده است؛ 
اراضی های خوب با مساحت های قابل قبول برای ایجاد طرح های 
این  این منطقه وجود دارد که  توجیه پذیر در حوزه گردشگری 
امکان را برای افزایش طرح های گردشگری فراهم کرده است.امیری 
خواستار همکاری و تشریک مساعی بیشتر شورای شهر و شهرداری 
کرمانشاه با اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
برای رونق طرحهای مرتبط شد.در همین پیوند مدیر منطقه چهار 
شهرداری کرمانشاه گفت: شهرداری دست تمام سرمایه گذارانی که 
قصد فعالیت در سراب قنبر را داشته باشند می فشارد و برای آنان 
تخفیف و امتیاز خاصی در نظر دارد؛ علاقه مندیم بسیاری از پروژه 
های تفریحی و رفاهی در منطقه سراب قنبر به دست سرمایه گذاران 

بخش خصوصی انجام شود.
پژمان پژوهنده افزود: تا امروز فردی برای سرمایه گذاری در سراب 
قنبر به شهرداری کرمانشاه مراجعه نکرده است؛ شهرداری و شورای 
شهر کرمانشاه از تمام توان و ظرفیت خود برای حل مشکلات 
پیش روی سرمایه گذاران در این منطقه استفاده می کنند.وی با 
بیان اینکه اگر مشکلی برای یک سرمایه گذار پیش آمده به دلیل 
وجود ضوابط و قوانین کشوری بوده است، ادامه داد: مصمم هستیم 
تفرجگاهی امن برای گذران اوقات فراغت خانواده های کرمانشاهی 
در این منطقه فراهم کنیم.مدیر منطقه چهار شهرداری کرمانشاه 
گفت: در ادوار گذشته ساماندهی خاصی در سراب قنبر انجام شده 
است؛ ٢ مسیر شرقی و غربی پیاده رو سراب قنبر سنگ فرش شد، 
بلوار اصلی ترمیم و آسفالت این خیابان به صورت کامل روکش و یک 
میدان و چند دور برگردان نیز در محدوده شهری خیابان احداث 
شده است؛ همچنین کارهای زیباسازی از قدیم انجام و همچنان 
در حال گسترش است.پژوهنده افزود: سراب قنبر کرمانشاه ظرفیت 
بالایی برای تبدیل شدن به تفریح مناسب خانواده ها دارد؛ در این 
سراب درختانی به قدمت ١۵٠ سال یا بیشتر وجود دارد که ظرفیت 
مناسبی برای ایجاد تفرجگاه به حساب می آید، همچنین وجود 
چشمه های زیاد در دره سراب قنبر که آب شرب بخشی از شهر 
را نیز تامین می کند یکی دیگر از ظرفیت های بالای منطقه است.
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خبر گزارش

باشگاهی  فوتبال  مربی  ورزشی:  گروه 
کشور با اشاره به نحوه ساختار جوانگرایی 
در این رشته ورزشی گفت: باید باشگاه ها 
در این زمینه تقویت شوند نه اینکه انتظار 

بیهوده از تیم ملی داشته باشیم.
دور برگشت لیگ بیست و سوم فوتبال 
نتایج شگفت  بر  باشگاهی کشور علاوه 
انگیزی همچون برد آلومینیوم اراک مقابل 
پرسپولیس به همراه داشت بلکه چالش 
جدید پرورش بازیکن و معرفی جوانان به 
تیم ملی بزرگسالان برای تغییر نسل ایجاد 
کرد تا محل بحث کارشناسان و مربیان 

فوتبال قرار گیرد.
مرتضی اسدی با تحلیل شرایط تیم های 
بینی  پیش  همچنین  و  برتری  لیگ 
بین  هفدهم  هفته  حساس  بازی های 
پرسپولیس و تراکتور تبریز درباره نحوه 
جوان گرایی در تیم های ملی و باشگاهی 

صحبت کرد که در پی می خوانید:
پرسپولیس سردرگم است

کارشناس فوتبال ایران با اشاره به نتایج 
با شکست  برتر که  لیگ  هفته گذشته 
پرسپولیس مقابل آلومینیوم اراک همراه 
بود در خصوص تأثیر تغییرات در کادر 
فنی سرخپوشان گفت: پرسپولیس بازی 
قبلی را به خودش واگذار کرد. این تیم 
روی  را  سرمربی  تغییر  سایه  همچنان 
خودش احساس می کند و کاملا مشخص 
است یکدستی لازم برای عبور از چالش 
تغییر سرمربی وجود ندارد. آنها سردرگم 
هستند و فکر می کنم اگر نتوانند خیلی 
زود با شرایط کنار بیایند بازی های دور 

برگشت خیلی سختی خواهند داشت.
تراکتور برنده بازی تهران است

حساس  دیدار  به  اشاره  با  اسدی 
تراکتور در هفته هفدهم  و  پرسپولیس 

لیگ برتر در ورزشگاه آزادی تصریح کرد: 
عالی  تراکتور  شرایط  می کنم  فکر  من 
است. این تیم به ثبات فنی رسیده است. 
تنها ایراد تراکتور این است که مدت ها از 
بازی رسمی به دور مانده و نتوانسته است 

شرایط ایده آل خود را حفظ کند.
کاپیتان پیشین تراکتور پیش بینی خود 
از این دیدار با با برد شاگردان پاکو خمز 
انجام داد و گفت: قطعا تراکتور خیلی بهتر 
از پرسپولیس است و می تواند این تیم را 
شکست دهد. دو بازیکن جدید هم گرفته 
که در بحث بازی سازی می توانند کمک 
ویژه ای به این تیم کنند. اگر این تیم دور 
از هیجان عمل کند پرسپولیس را متحمل 

باخت دیگری خواهد کرد.
مدیریت تراکتور باید آرامش داشته باشد

اندازه  از  بیش  انتقالات  و  نقل  درباره  او 
تراکتور تبریز در فصل جاری لیگ برتر 
تغییرات  به  نیاز  تصریح کرد: هر تیمی 
دارد اما نباید تفکرات و ساختار تاکتیکی 
یک تیم فراموش شود. تراکتور بعد از این 

همه مدت که در اختیار بخش خصوصی 
قرار گرفته باید در مدیریت خود آرامش 
داشته باشد. این تیم با نقاط ضعف و قوتی 
که پیدا کرده دنبال رفع نواقص باید باشد 
و برنامه های بلند مدتی در زمینه پرورش 
بازیکن و همچنین قهرمانی در لیگ برتر 
به  قهرمانی  یک  تراکتور  باشد.  داشته 

هواداران کم نظیر خود بدهکار است.
تیم  در  نسل  تغییر  لزوم  درباره  اسدی 
ملی ایران یادآور شد: این موضوع را باید 
از دو دیدگاه متفاوت بررسی کرد. نخست 
اینکه باشگاه ها موظف به پرورش بازیکن 
و میدان دادن به آنها برای حضور در تیم 
ملی است. نمی توان از کادر فنی تیم ملی 
ایران انتظار پیدا کردن استعداد داشت. 
تیم ملی پله ترقی و رشد تیمی است نه 
اینکه بخواهیم بازیکن را آنجا پیدا کنیم و 

به او بها دهیم.
باشگاه ها  داد:  ادامه  فوتبال کشور  مربی 
ما  دارند.  را  موضوع  این  اصلی  وظیفه 
اصلا در رده های پایه خوب نیستیم. به 

طور ریشه ای در حال پسرفت در فوتبال 
اما  داریم  زیاد  استعداد  هستیم.  پایه 
استفاده لازم از سوی باشگاه ها و سپس 
تزریق آنها از این راه به تیم ملی نداریم.
او درباره اهمیت تغییر نسل در تیم ملی 
بزرگسالان گفت: بازیکنان چند سال اخیر 
خیلی زحمت کشیدند. باید به آنها خسته 
نباشید گفت اما دیگر وقت پوست اندازی 
است. بهتر بود بعضی از آنها خداحافظی 
می کردند اما حالا که خودشان نرفتند باید 
کنار گذاشته شوند.او درباره بحث انتخاب 
جانشین بازیکن جوان به جای باتجربه 
کاملا  منطقی  موضوع  این  کرد:  تاکید 
اشتباه است که یک نسل چون جانشین 
ندارد تا دوران پیرمردی باید بازی کنند. 
از  خیلی  است.  اشتباه  توهم  یک  این 
همین بازیکنان لژیونر فعلی با برند تیم 
ملی راهی اروپا شدند. بازیکن جوان باید 
در باشگاه خود بها ببیند و سپس در تیم 
ملی بدرخشد تا درخشش او را تمام دنیا 

شاهد باشد.

مرتضی اسدی :

جوانگرایی وظیفه باشگاه است محسن کاوه :
کامران در وزن ۹۷ کیلوگرم 

روی تشک می رود

به  واکنش  در  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
تغییر وزن کامران قاسم پور گفت: او در وزن ۹۷ 
کیلوگرم روی تشک می رود و ما به صحبت هایی 
که مطرح می شود توجهی نخواهیم کرد.محسن 
کاوه درباره آخرین وضعیت حسن یزدانی بعد از 
بازگشت به اردوی تیم ملی کشتی آزاد گفت: در 
اواخر هفته گذشته دیداری با حسن یزدانی داشتیم 
و او به اردوی تیم ملی آمد. خدا را شکر شرایط 
خوبی داشت و پزشکان هم روی حرکات اصلاحی 
و عمومی او کار می کنند ولی هنوز زود است که 
را شروع کند.وی گفت: طبق صحبتی  تمرینات 
که با او داشتیم به گفته پزشکان اواخر فروردین 
و اوایل اردیبهشت می تواند کار خودش را شروع 
کند. البته ما و کادر درمان به حسن این توصیه را 
داشتیم تا زمانی که محدودیت حرکتی دارد نباید 
عجله کند. به هر حال در وهله اول سلامتی او برای 
ما مهم است. امیدوارم هر چه زودتر سلامتی اش 
را به دست بیاورد.سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در 
مورد آخرین وضعیت کامران قاسم پور گفت: کامران 
عمل جراحی فتق انجام داد و دوران نقاهت خود 
را پشت سر می گذارد. البته عمل سنگینی انجام 
نداده ولی باید این دوران را پشت سر بگذارد. فکر 
می کنم با توجه به وضعیتش در اردوی بعدی تیم 
ملی همراه ما خواهد بود.کاوه همچنین به شرایط 
دیگر کشتی گیران برای حضور در مسابقات پیش 
رو اشاره کرد و گفت: کشتی گیران ما در اردو بودند 
اما متأسفانه ویروس سرماخوردگی باعث شد چند 
کشتی گیر به آن مبتلا شوند به همین خاطر ما دو 
روز زودتر تمرینات را تعطیل کردیم تا کشتی گیران 
استراحت و خیلی زود بهبود پیدا کنند. هدف اصلی 
ما کسب سهمیه و مسابقات المپیک است. مسابقات 
قهرمانی آسیا در اولویت دوم ماست.سرمربی تیم 
ملی کشتی آزاد عنوان کرد: امیدوارم تا آن زمان 
شرایط کشتی گیران به لحاظ جسمی خوب پیش 
برود و بتوانیم ابتدا سهمیه المپیک را در اوزان باقی 
مانده کسب کنیم و پس از آن صاحب مدال المپیک 
شویم که قطعاً کار بسیار سختی خواهد بود.وی در 
مورد عملکرد امیرمحمد یزدانی در مسابقات جام 
باشگاه های جهان به میزبانی تنکابن گفت: به نظرم 
امیرمحمد این مسابقات را دست کم گرفت. چند 
تیم خارجی در این مسابقات شرکت کرده بودند 
یک  نیست  خوب  اصلاً  بود.  بیشتر  او  از  توقع  و 
کشتی گیر مسابقه ای را دست کم بگیرد یا در حال 
و هوای مسابقه دادن نباشد. به هر حال هر برد و 
باخت در هر مسابقه ای ثبت می شود و این موضوع 
تأثیر  می تواند در روحیه کشتی گیر و حریفانش 
بگذارد.کاوه تأکید کرد: من توصیه ام به امیرمحمد 
و دیگر کشتی گیران این است که هیچ حریفی را 
دست کم نگیرند و برای حضور در هر مسابقه از 
نظر ذهنی و فکری آماده باشند. زمانی هم که در 
یک مسابقه شرکت می کنند با تمام توان به میدان 
بیایند به خاطر اینکه عملکرد تمامی کشتی گیران 
ثبت می شود.سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در پاسخ 
به این سوال که کامران برای مسابقات قهرمانی آسیا 
در چه وزنی به میدان خواهد رفت، گفت: او در وزن 
۹۷ کیلوگرم کشتی خواهد گرفت. امیدوارم هر چه 
زودتر دوران نقاهت را پشت سر بگذارد و با آمادگی 
کامل تمرینات را شروع کند.کاوه در پاسخ به این 
سوال که کامران قصد تغییر وزن ندارد؛ چرا که 
برخی اهالی کشتی معتقدند او بهتر است با توجه 
به مبهم بودن وضعیت حسن یزدانی شانس خود را 
در ۸۶ کیلوگرم امتحان کند؛ گفت: ما اصلاً به این 
صحبت ها توجه نمی کنیم و کار خودمان را انجام 
می دهیم. کامران کشتی گیر وزن ۹۷ کیلوگرم است 
و در مسابقات پیش رو هم در همین وزن روی 

تشک خواهد رفت./سیده فرزانه شریفی

واکنش فیفا به عنوان سومی ایران 
در جام جهانی

فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( به عنوان سومی 
ایران در این مسابقات واکنش نشان داد.تیم ملی فوتبال 
ساحلی ایران با برتری برابر بلاروس در دیدار رده بندی 
جام جهانی ۲۰۲۴ امارات موفق شد برای دومین بار در 
تاریخ، عنوان سومی این مسابقات را از آن خود کند.
فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( پس از این پیروزی 
و  پرداخت  ایران  بازان  از عملکرد ساحلی  تمجید  به 
نوشت: ایران موفق شد با یک نمایش درخشان برابر 
بلاروس به برتری برسد و توانست برای دومین بار مدال 
 Telemundo« برنز جهان را کسب کند.پایگاه خبری
Deportes« هم به این پیروزی واکنش نشان داد و 
نوشت: ایران کاملاً بر تیم بلاروس تسلط و برتری داشت 
اماراتی  کند.رسانه  را کسب  عنوان سومی  توانست  و 
»لقنوات أبوظبی« هم نوشت: تیم ملی فوتبال ساحلی 
ایران با نتیجه ۶ بر یک بلاروس را شکست داد و در رده 

سوم ایستاد.

زمان اردوی نوروزی تیم ملی فوتبال 
ایران مشخص شد

حافظ حاجیان: برنامه اردوی تیم ملی فوتبال ایران برای 
شد.سازمان  مشخص   ۱۴۰۳ نوروز  در  رسمی  های  بازی 
لیگ فوتبال ایران طبق هماهنگی صورت گرفته با امیر قلعه 
نویی سرمربی تیم ملی فوتبال اقدام به اعلام برنامه بازی های 
لیگ برتر تا پایان سال جاری کرد که طی آن رقابت های 
فصل بیست و سوم تا ۲۷ اسفند ماه ادامه خواهد داشت.قلعه 
نویی از ۲۸ اسفندماه قرار است اردوی تیم ملی را در مرکز 
ملی فوتبال با حضور احتمالی ۳۰ بازیکن برای دیدار رفت و 
برگشت مقابل ترکمنستان در مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ 
آغاز کند تا اولین دور از انتخاب بازیکنان جدید او طبق وعده 
جوان گرایی در تیم ملی ایران را شاهد باشیم.تیم ملی فوتبال 
ایران دوم فروردین دیدار رفت مقابل ترکمنستان را برگزار 
می کند و سپس چهارم فروردین راهی این کشور خواهد شد 
تا بازی برگشت را انجام دهد.تیم ملی ایران با ازبکستان، هنگ 
کنگ و ترکمنستان در گروه E مقدماتی انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۶ قرار گرفته است که در نخستین بازی مقابل هنگ 
کنگ به برتری چهار بر صفر رسید و سپس مقابل ازبکستان 

به تساوی دو - دو در شهر تاشکند تن داد.

فدراسیون شطرنج که از هشت ماه پیش 
دوره  وارد  رییس  گیری  کناره  دلیل  به 
سرپرستی شد با برگزاری نشست های 
لازم برای تشکیل کمیسیون های داخلی، 

بالاخره وارد پروسه انتخابات شد.
فدراسیون  جمله  از  شطرنج  فدراسیون 
توسط  پیش  ها  ماه  از  که  است  هایی 

سرپرست اداره می شود.
از  تامینی  حسن  گیری  کناره  از  بعد 
خرداد(،   ۱۲( فدراسیون  این  ریاست 
وزارت ورزش شهرام عظیمی را به عنوان 
سرپرست منصوب کرد )۲۳ خرداد( و در 
ادامه هم شادی پریدر نایب رییس پیشین 

فدراسیون عهده دار ای مسوولیت شد.
بدین ترتیب فدراسیون شطرنج بیش از 
هشت ماه است که توسط سرپرست اداره 
می شود و تازه استارت برگزاری انتخابات 
لازم  اقدامات  انجام  با  فدراسیون  این 
جهت تشکیل قانونمند کمیسیون های 
تشکیل  و  مربیان  و  ورزشکاران  داوران، 
سرپرست  پریدر  است.شادی  شده  زده 
فدراسیون شطرنج با تاکید بر اینکه مهیا 
انتخابات  برگزاری  برای  شرایط  کردن 
فدراسیون یکی از اولویت های کاری اش 
از بدو ورود به فدراسیون بود، گفت: برای 
برگزاری بدون مشکل انتخابات ابتدا لازم 

بود کمیسیون های داخلی فدراسیون به 
صورت رسمی و قانونی تشکیل شود. در 
این زمینه چندبار با وزارت ورزش مکاتبه 
داشتیم تا بتوانیم در نشستی با حضور 
نماینده این وزارتخانه، آیین نامه انتخابات 

کمیسیون ها را نهایی کنیم.
دفتر  درگیری  دلیل  به  داد:  ادامه  وی 
امور مشترک فدراسیون ها با جابه جایی 
از  انتخابات برخی دیگر  ها و همچنین 
فدراسیون ها، این جلسه با وققه مواجه 
شد اما بالاخره هفته گذشته برگزار شد و 

به  را  انتخابات کمیسیون ها  نامه  آیین 
نتیجه رساندیم.

سرپرست فدراسیون شطرنج تاکید کرد: 
نهایت تا هفته آینده فراخوان لازم برای 
حضور در انتخابات کمیسیون های داوران، 
ورزشکاران ومربیان اعلام می شود تا هم 
کاندیداهای عضویت در کمیسیون ها نام 
نویسی کنند و هم وضعیت افرادی که باید 

به آنها رای بدهند، بررسی شود.
پریدر خاطرنشان کرد: تلاش این است 
این  انتخابات  سال  پایان  از  پیش  تا 

کمیسیون ها را به سرانجام برسانیم در 
اولین روزهای سال  این صورت در  غیر 
آینده )بعد از تعطلات نوروز( انتخابات آنها 
را برگزار می کنیم تا بتوانیم دیگر اقدامات 
لازم برای انتخابات فدراسیون ها را آغاز 

کنیم.
وی در پاسخ به این پرسش که »پیش از 
این هم برای انتخابات فدراسیون شطرنج 
زمان نام نویسی از کاندیداها تعیین شده 
بود. چطور این اقدام انجام شده بود در 
حالیکه فدراسیون با مشکل کمیسیون ها 
روبرو بوده است؟«؛ گفت: از این موضوع 
بی اطلاعم. آن زمان در فدراسیون نبودم. 
تلاشم است شرایط کاملا قانونی و بدون 
ایراد برای برگزاری هر چه زودتر انتخابات 

فدراسیون مهیا کنم.
شادی پریدر ۲۷ آذر به عنوان سرپرست 
فدراسیون شطرنج منصوب شد در حالیکه 
از همان روز نام نویسی از کاندیداهای این 
فدراسیون آغاز شده بود. این در حالی بود 
که فدراسیون با چالش دبیر و نداشتن 
دبیر مجمع برای نظارت برای پروسه نام 
همین  بود.  مواجه  کاندیداها  از  نویسی 
مسئله باعث شد بعد از گذشت پنج روز 
از آغاز نام نویسی ها، وزارت ورزش ادامه 

آن را لغو و به زمان دیگری موکول کند.

بعد از ماه ها بلاتکلیفی؛

انتخابات فدراسیون شطرنج بالاخره استارت خورد
جریمه 20 درصدی برای مهاجم غایب 

پرسپولیس
مهاجم پرسپولیس در صورتی که امروز هم در تمرین این تیم 
شرکت نکند با جریمه سنگین از سوی کمیته انضباطی روبرو 
خواهد شد.تیم فوتبال پرسپولیس در حالی خود را برای دیدار 
با ذوب آهن اصفهان آماده می کند که شهاب زاهدی همچنان 
با این تیم تمرین نمی کند. مهاجم سرخپوشان پایتخت برای 
اینکه رضایت نامه خود را از باشگاه دریافت کند و به پیشنهاد 
باشگاه ژاپنی پاسخ مثبت بدهد از اوسمار ویه را پس از بازی 
با تراکتور تبریز خداحافظی کرد اما سرمربی برزیلی سرخ ها 
اعلام کرد اجازه خروج به او نخواهد داد.همین موضوع نیز 
باعث مخالفت رضا درویش مدیرعامل باشگاه با جدایی اش 
شد اما زاهدی در سه روز گذشته نیز قید حضور در ورزشگاه 
شهید کاظمی برای تمرین با پرسپولیس را زد تا با هشدار 
کتبی باشگاه به مدیر برنامه هایش در این خصوص روبرو شود.

همچنین زاهدی بندی در قراردادش برای فسخ یکطرفه نیز 
ندارد و باشگاه تهدید کرده در صورت عقد قرارداد داخلی 
با ژاپنی ها از او و باشگاه مقصد شکایت خواهد کرد.باشگاه 
پرسپولیس قصد دارد در صورت غیبت زاهدی در تمرین امروز 
دوشنبه این تیم، پرونده اش را به کمیته انضباطی ارسال کرده 
و او را با جریمه ۲۰ درصدی از قرارداد فصل جاری اش روبرو 
کند. او در صورتی که امروز در تمرین پرسپولیس شرکت 
کند تنها با جریمه ۱۰ درصدی مشروط روبرو می شود در 
غیر اینصورت باید تبعات غیبت غیر موجه خود را پذیرا باشد.

فنی  کمیته  عضو  شجاعی:  رحمان 
فدراسیون والیبال با تاکید بر این که تیم 
ملی ایران باید از مربی درجه اول خارجی 
بهره ببرد از نهایی شدن دو گزینه خبر داد 
و گفت: با همه این شرایط برای رسیدن به 

المپیک می جنگیم.
میلاد تقوی درباره انتخاب سرمربی تیم 
ملی والیبال و جزئیات جلسه کمیته فنی 
باید  تیم ملی  برای هدایت  گفت: قطعاً 
مربی درجه اول جذب کنیم، در کمیته 
فنی همه مباحث مورد بررسی قرار گرفت 
و رزومه مربیانی که می توانند در شرایط 
فعلی به تیم ملی کمک کنند، بررسی شد. 
البته اکثر این مربیان یا هدایت تیم هایی 
را  کردند  المپیک کسب  که سهمیه  را 
برعهده دارند یا هدایت تیم هایی را برعهده 
دارند که به دنبال کسب سهمیه المپیک 

هستند.

وی گفت: با این حال ما معتقد هستیم 
باید برای پیروزی جنگید، بدون اینکه به 
نتیجه فکر کرد. هدف اصلی فدراسیون 
راهیابی تیم به المپیک است و به همین 
مطرح  مربی   ۱۵ تا   ۱۰ اسامی  خاطر، 
دنیا در جلسات کمیته فنی مطرح شد. 
تیم  هدایت  برای  گزینه  دو  نهایت  در 
ملی مورد تأیید بود و قرار شد سرپرست 
فدراسیون با آن ها صحبت کند. این دو 
مربی انگیزه و سابقه خوبی دارند و فکر 
می کنم در روزهای آینده نتیجه مذاکرات 

اعلام خواهد شد.
عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال در 
پاسخ به این سوال که آیا اعضای کمیته 
هدایت  برای  هم  را  ایرانی  مربیان  فنی 
عنوان  خیر،  یا  کردند  عنوان  ملی  تیم 
کرد: نظرات مختلفی در جلسات کمیته 
فنی مطرح شد. یکی از ویژگی های مثبت 

جلسات کمیته فنی همین تضارب افکار 
است، اگر قرار باشد همه نفراتی که در 
داشته  نگاه  جلسه حاضر می شوند یک 
باشند قطعاً تصمیماتی که گرفته می شود 

مثمر ثمر نخواهد بود.
وی گفت: تمامی نفراتی که در کمیته فنی 
حضور دارند به یک درک جمعی رسیدند و 
فکر نمی کنم مطرح کردن جزئیات جلسه 

ضرورتی داشته باشد. همانطور که گفتم 
مهم توافق همگان بر روی یک موضوع 
است. ضمن اینکه در حال حاضر صعود به 
المپیک مهم ترین هدف فدراسیون است 
چرا که مردم از والیبال انتظار حضور در 
المپیک را دارند. ما باید به این موضوع باور 
داشته باشیم و فارغ از نتیجه به جنگیدن 

و رسیدن به هدف فکر کنیم.

میلاد تقوی :

دوگزینه نهایی والیبال مورد تایید بود

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی گلوگاه

نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت 
مصوب  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
۱۳۹۰/۹/۲۰ املاک متقاضیانی که در هیات موضوع 
ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی گلوگاه 
آنان  بلامعارض  و  مالکانه  تصرفات  و   مورد رسیدگی 
محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به 

شرح ذیل آگهی می گردد:
اراضی گلوگاه کلباد پلاک  واقع در  املاک متقاضیان 

اصلی ۴ بخش ۱۹
مرامت  آقای   ۱۴۰۱۱۱۴۴۱۰۰۲۰۰۰۰۰۴۳ کلاسه 
اعیان یک  بابا ششدانگ عرصه و  ملک پور فرزند آقا 
قطعه زمین مزروعی ا به مساحت ۵۵۴۳۵/۷۰ متر مربع 
خریداری مع الواسطه از وزارت اصلاحات ارضی و تعاون 
روستایی با نمایندگی آقای محمد جعفر ریاحی مالک 

رسمی .
لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ آئین 
نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از 
طریق این روزنامه و محلی / سراسری در شهرها منتشر 
و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از 
تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل 
وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند . معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
گواهی  و  نماید  محل  عمومی  دادگاه  به  دادخواست 
تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که 
در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به 
صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت 
مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . شناسه آگهی: 

۱۶۶۳۱۲۲
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۱/۲۴    تاریخ انتشار 

نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۲/۰۸
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان گلوگاه  جعفر رسولی
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طبق اعلام وزارت راه و شهرسازی، تا پایان 
ملی  نهضت  متقاضی  میلیون  یک  امسال 
مسکن در شهرها و روستاها زمین رایگان 
جهت ساخت مسکن دریافت می کنند. طبق 
تا  جدیدترین آمار وزارت راه و شهرسازی 
بهمن امسال دو میلیون و ۲۴۴ هزار واحد 
نهضت ملی مسکن در کشور در حال ساخت 
است که این واحدها به صورت انبوه سازی یا 
خودمالکی است. آمار ساخت و سازها نشان 
می دهد از این تعداد مسکن ۶۶۴ هزار واحد 
به صورت انبوه سازی است و بنابراین حدود 
سه چهارم واحدها توسط خود مردم ساخته 
می شود. در واحدهای خود مالکی نهضت 
ملی مسکن، زمین یا تسهیلات آن توسط 
گزارش،  است.بنابراین  شده  تأمین  دولت 
برنامه دولت این است که تا پایان امسال 
یک میلیون متقاضی نهضت ملی مسکن در 
شهرها و روستاها زمین دریافت کنند و این 
تعداد تا سال ۱۴۰۴ به دو میلیون نفر برسد 
یعنی نصف واحدهای نهضت ملی مسکن 
شخصی سازی  و  زمین  واگذاری  به صورت 
خواهد بود. مهم ترین طرح واگذاری زمین 
متقاضیان  که  است  روستاها  به  مربوط 
یا  ندارند  مسکن  که  روستاها  در  ساکن 
به  شهر  از  مهاجرت  قصد  که  متقاضیانی 
می کنند.  دریافت  زمین  دارند،  را  روستا 
در این طرح ۵۰۰ هزار نفر تا پایان امسال 
استان هایی  در  این طرح  زمین می گیرند. 
برای  آنجا  واقع در  که ظرفیت روستاهای 
تأمین زمین خالی است، شروع شده است. 
علاوه بر روستاها، ۵۰۰ هزار متقاضی شهری 
نیز تا پایان امسال زمین دریافت می کنند. 
علاوه بر زمین، تسهیلات شهری و روستایی 
ساخت بر اساس برنامه نهضت ملی مسکن 
به دریافت کنندگان زمین پرداخت می شود. 

شهری،  زمین  واگذاری  مهم  طرح های  از 
ساله   ۹۹ اجاره  به صورت  زمین  واگذاری 
است. سهمیه استان ها برای واگذاری زمین 
به ۵۰۰ هزار متقاضی شهری نهضت ملی 
پایان  تا  تعداد  این  و  تعیین شده  مسکن 
می کنند.ابوالفضل  دریافت  زمین  سال 
نوروزی، مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن وزارت 
برنامه ریزی   طبق  گفت:  شهرسازی  و  راه 
مهاجرت  راستای  در  و  گرفته  صورت  که 
معکوس، برنامه ریزی برای واگذاری اراضی 
در روستاها در دستور کار قرار گرفته است 
روستاها  در  متقاضیان  اگر  که  طوری  به 
ساکن شوند، زمین رایگان در اختیار آنها قرار 
می گیرد.نوروزی گفت: زمین رایگان با اجاره 
۹۹ ساله در اختیار افرادی قرار خواهد گرفت 
که در روستاها ساکن شوند. بدین ترتیب تا 
پایان دولت به ۲ میلیون متقاضی در شهرها 
و روستاها زمین داده می شود.او با اشاره به 
طرح خود مالکین شهری و کلید به کلید در 
مناطق حاشیه کلانشهرها گفت: طرح کلید 
به کلید در قالب طرح نوسازی مسکن در 
حال اجرا است به طوری که متقاضیان در 
قالب این طرح واحد مسکونی فرسوده خود 
نو تحویل خواهند  را تحویل داده و واحد 
گرفت.بر اساس آمار وزارت راه و شهرسازی، 
تا کنون ۵۰ هزار  در نهضت ملی مسکن 
هکتار زمین آماده سازی شده و بخشی از آن 
برای ساخت ۴ میلیون مسکن، به این طرح 
واگذار شده است.همچنین ارسلان مالکی 
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن در 
ملی  نهضت  شده  تأمین  زمین  خصوص 
مسکن گفت: در مسکن مهر دولت های قبل 
در مجموع ۵۹۰ هزار واحد تحویل شده که 
زمینی حدود ۸ هزار هکتار به آن تخصیص 
یافته بود. تا به امروز ۴۰ هزار هکتار اراضی 

تهیه کرده ایم که حدود ۸ برابر مسکن مهر 
گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  است.معاون 
طبق قانون، امکان تهیه اراضی با مشارکت 
دستگاه هایی که زمین دارند فراهم شده و 
تا به امروز وزارت جهاد کشاورزی و سازمان 
ملی  نهضت  قالب طرح  در  منابع طبیعی 
داشته اند.واگذاری  خوبی  همکاری  مسکن 
زمین در کشور علاوه بر نهضت ملی مسکن 
در طرح جوانی جمعیت نیز اجرا می شود. به 
گفته مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن، 
در  مردم  به  شده  واگذار  زمین های  ارزش 
قالب جوانی جمعیت ۷۰ هزار میلیارد تومان 
است و از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون در 
قالب طرح نهضت ملی مسکن به ۷۰ هزار 

متقاضی اختصاص یافته است.
واگذاری زمین در قالب نهضت ملی 

مسکن
نوسازی بافت فرسوده نیز بخشی از برنامه 
نهضت ملی مسکن است که در این برنامه، 
مسکن به صورت خودمالکی ساخته می شود. 
فرسوده  مسکن  صاحبان  برنامه  این  در 
مسکن  ملی  نهضت  تسهیلات  دریافت  با 
می توانند واحد خود را نوسازی و واحدهای 
جدید بسازند. طرح کلید به کلید نیز بخشی 
از این برنامه است که بر اساس آن کسانی 
که تمایل دارند می توانند با واگذاری واحد 
دریافت  نوساز  واحد  یک  خود،  فرسوده 
کنند.تاکنون یک میلیون و ۴۰۰ هزار واحد 
مسکن ناپایدار در بافت های فرسوده کشور 
شناسایی شده است.در خصوص پیشرفت 
نوسازی در قالب نهضت ملی مسکن، محمد 
آیینی معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: تا 
امروز در دولت سیزدهم تعداد پروانه هایی 
که برای بافت های فرسوده صادر شده بیش 
از ۲۲۶ هزار فقره بوده که تا پایان سال به 

همچنین  رسید.  خواهد  واحد  هزار   ۲۴۰
تاکنون ۸۰ هزار واحد از آنها به بهره برداری 
رسیده و ۵۷ هزار واحد نیز به مردم واگذار 
شده است.آیینی خاطرنشان  کرد: ۱۵ درصد 
از برنامه نهضت ملی مسکن در بافت های 
فرسوده دیده شده است که درصد تحقق 
این بخش به بالای ۶۰ درصد رسیده و یکی 
از بخش های پیشران نهضت ملی مسکن 
محسوب می شود.وی با اشاره به ارائه مشوق 
به مالکان بافت های فرسوده گفت: شورای 
که  داد  اجازه  شهرسازی  و  معماری  عالی 
پارکینگ  اضافی،  دارای درب  ساختمان ها 
مزاحم و پارکینگ روباز باشند و در جاهایی 
که این امکان میسر نیست، مقرر شد در جای 
دیگر برایشان جبران شود. مدیرعامل شرکت 
بازآفرینی شهری ایران اضافه  کرد: همچنین 
مقرر شد تراس و بالکن در بافت های فرسوده 
همین  که  نشود  محسوب  تراکم  به عنوان 
نکته ساده بسیاری از موانع و مشکلات را 
از همه  مهمتر  داد:  ادامه   کرد.وی  برطرف 
این ها، با شرایط خاصی اجازه داده می شود 
که طبقه ای اضافی در ساختمان ساخته شود 
تا کار اقتصادی شود، همچنین در برخی 
ساختمان ها با احتساب معبر و غیره، ساخت 
۲ طبقه اضافه اجازه داده می شود.وی اظهار 
داشت: قانونگذار اجازه داد در جاهایی که 
دولت زمین یا واحد مسکونی داشته باشد، 
با ۴۰ درصد تخفیف  یا مسکن  آن زمین 
در اختیار مردم قرار بگیرد.معاون وزیر راه و 
شهرسازی بیان  داشت: در کشور حدود ۷۰۰ 
شهر دارای بافت فرسوده مصوب هستند و 
تا امروز نزدیک به ۳۵۰ شهر این مصوبه را 
اجرایی کرده اند. با این حال، هر کجا بسته 
۱۹ بندی یاد شده اجرایی شده است، شاهد 

جهش در موضوع نوسازی هستیم.

واگذاری زمین رایگان به یک میلیون متقاضی
 نهضت ملی مسکن تا پایان سال جاری

بانک مرکزی:
فروش گواهی سپرده غالباً به صورت 

خرد و به عموم مردم صورت گرفته است

 بانک مرکزی اعلام کرد: رصد و پایش عملکرد بانک ها و 
موسسات اعتباری در خصوص گواهی سپرده )خاص( نشان 
می دهد با توجه به سیاست های تعیین شده از سوی این 
بانک، فروش گواهی غالباً به صورت خرد و به عموم مردم 
جامعه صورت گرفته است.بانک مرکزی با انتشار جوابیه ای 
به گزارش روزنامه خراسان درباره تبعات انتشار سپرده با نرخ 
سود ۳۰ درصدی واکنش نشان داد. متن کامل این جوابیه 
در ادامه آمده است:بانک مرکزی با هدف تحقق شعار سال 
۱۴۰۲ مبنی بر »مهار تورم و رشد تولید« و به عنوان نهاد 
متولی سیاست گذاری پولی در کشور و در راستای انجام 
به سمت  نقدینگی جامعه  بر هدایت  رسالت خود مبنی 
بخش های تولیدی که منجر به رشد اقتصادی، ایجاد اشتغال 
تامین سرمایه در گردش  و  کار  و  بهبود فضای کسب  و 
واحدهای تولیدی خواهد شد، نسبت به صدور مجوز انتشار 
حدود ۲۰۰ هزار میلیارد تومان گواهی سپرده )خاص( به 
شبکه بانکی کشور برای تامین مالی طرح های مولد دارای 
بازدهی بالا و پیشران اقدام نمود که کل آن به فروش رسید.

رصد و پایش عملکرد بانک ها و موسسات اعتباری در این 
خصوص نشان می دهد با توجه به سیاست های تعیین شده از 
سوی این بانک، فروش گواهی غالباً به صورت خرد و به عموم 

مردم جامعه صورت گرفته است.
تامین مالی طرح های مولد با سپرده ۳۰ درصدی

طرح های مدنظر شبکه بانکی کشور در حال تامین مالی از 
سوی بانک ها هستند و فهرست نهایی آن ها شامل تامین 
مالی طرح های بخش های مولد اقتصادی از جمله نساجی، 
دارویی، کشاورزی، صنایع تبدیلی، صنایع غذایی و.... به بانک 
مرکزی ارسال شده اند. ضمن این که طرح های مذکور از 
سوی هیئت مدیره بانک ها مورد بررسی و تایید قرار گرفته 
و دارای حسابرسی ویژه و نظارت بر مصرف از سوی بانک ها 
خواهد بود.گواهی سپرده خاص یکی از ابزارهای سیاست 
پولی است،  این ابزار می تواند به بهبود متغیرهای پولی و 
تحقق هدف گذاری ها در مسیرهای در نظر گرفته شده، 
کمک کند. این ابزار یکی از روش هایی است که می تواند 
به صورت هدفمند به تأمین مالی بنگاه ها کمک کند، بدین 
معنا که تأمین مالی سرمایه در گردش بنگاه ها به واسطه این 
ابزار می تواند انجام شود، چراکه تقریباً ۸۲ درصد تسهیلاتی 
که در شبکه بانکی به بخش صنعت پرداخت می شود،  برای 
سرمایه در گردش بنگاه هاست و در مجموع حدود ۶۵ درصد 
تسهیلات بانکی برای سرمایه در گردش است.بر این اساس 
استفاده از این ابزار تامین مالی در بازار پول، ضمن جلب 
مشارکت مردم در تامین مالی طرح های تولیدی کشور و 
کاهش انگیزه سفته بازی، هدایت منابع سیال به سمت تولید 
و اشتغال را در پی خواهد داشت و لذا مرکزی برای استفاده 
از ابزار گواهی سپرده خاص برای تأمین سرمایه در گردش 
بنگاه ها برنامه ریزی کرد به این صورت که گواهی سپرده 
خاص برای بنگاه ها و پروژه های مشخص منتشر می شود و 
این منابع تجهیز شده صرف تامین مالی بنگاه های متقاضی 

می شود.
نرخ سود گواهی سپرده براساس بازدهی پروژه ها 

تعیین می شود
لازم به ذکر است ؛نرخ سود اوراق گواهی سپرده براساس 
بازدهی پروژه ها تعیین می شود و به واسطه آن مشارکت 
واقعی بین سرمایه گذار و تأمین مالی شونده برقرار می شود؛ 
لذا گواهی سپرده خاص هم کارکرد تأمین مالی سرمایه در 
گردش و هم تأمین مالی طرح های بلندمدت توسعه ای 
و ایجادی بنگاه ها را شامل می شود و گشایش جدی به 
حساب می آید. لذا در این شیوه، منابع به صورت هدفمندتر، 
 موثرتر و با بهره وری مناسب تری به سمت بخش های مولد 
اقتصادی هدایت می شود.این اوراق دارای نرخ سود علی 
الحساب تعهد شده توسط بانک عامل است؛ همچنین امکان 
بازخرید قبل سررسید برای این گواهی پیش بینی شده است 
و چنان چه دارنده اوراق پیش از سررسید منابعی که بابت 
خرید این گواهی صرف کرده است را نیاز داشته باشد، می 
تواند با مراجعه به شعبه صادرکننده نسبت به بازخرید آن 

اقدام کند.
امکان پرداخت سود قطعی فراتر از نرخ

 علی الحساب ۳۰ درصد
همچنین انتشار گواهی سپرده )خاص( برای طرح مشخص 
سودآور صورت خواهد پذیرفت و امکان وجود سود قطعی 
فراتر از سودهای علی الحساب پرداختی برای خریداران وجود 
خواهد داشت و بسیاری از طرح های تولیدی نیازمند تامین 
مالی می توانند از این ابزار بهره مند شوند.این گواهی  ها معاف 
از مالیات است و با توجه به این که عقد مورد استفاده برای 
اعطای تسهیلات از محل گواهی سپرده خاص بر اساس 
مشارکت است، نهایتاً در سررسید اوراق دارای سود قطعی 
خواهد بود. همچنین باتوجه به لزوم شناسایی سود قطعی، 
این ابزار دارای حسابرسی ویژه و مستقل است و بانک مرکزی 
نظارت لازم را بر این امر خواهد داشت.براین اساس تاکید 
می شود که انتشار گواهی سپرده )خاص( سیاستی موقتی 
از سوی بانک مرکزی نیست و با توجه به مقتضیات زمانی 
و نیاز به هدایت هدفمند نقدینگی در فواصل زمانی مورد 
نظر اجرایی خواهد شد، دستورالعمل انتشار گواهی سپرده  
)خاص( در بانک  مرکزی تدوین و به شبکه بانکی کشور 
ابلاغ شده است. بانک ها و موسسات اعتباری در چارچوب 
این دستورالعمل می توانند نسبت به انتشار گواهی سپرده 

خاص اقدام نمایند.

مدیرکل دفتر خدمات عمومی وزارت صمت از اختصاص 
تسهیلات ۲۰ میلیون تومانی به خریداران شب عید صرفا 
از طریق اعتبارسنجی و بدون ضامن، سود و وثیقه خبر داد.

محمدحسین قمری مدیرکل دفتر خدمات عمومی وزارت 
صمت در مورد برگزاری نمایشگاه های بهاره اظهار کرد: برای 
ساماندهی بازار شب عید طرحی در وزارت صمت به اسم 
طرح عید تا عید کلید خورد که شامل چند بخش اصلی 
می شود.وی افزود: بخش نخست مربوط به نمایشگاه های 
بهاره است که مقرر شده چه از نظر غرفه و چه از نظر حجم 
فروش نسبت به پارسال ساماندهی شوند. بر این اساس با 
دستور معاون اول رئیس جمهور به استانداران مقرر شد 
امسال همه نمایشگاه ها با هماهنگی اتاق اصناف برگزار 
شوند. در همین راستا تاکنون ۳۶۰ نمایشگاه ثبت نام شده 
در سراسر کشور برای شب عید داریم که نسبت به پارسال 
بیش از دو برابر شده است. همچنین در این نمایشگاه ها 

بود.قمری در مورد خرید  ۳۰ هزار غرفه فعال خواهند 
اعتباری هم گفت: چه در نمایشگاه های بهاره و چه در 
حدود ۲۷ هزار فروشگاهی که برای فروش شب عید ثبت 
نام کرده اند مردم با اعتبارسنجی از طریق بانک ها می توانند 
در اسفند ماه خرید و پول را در اردیبهشت ماه پرداخت 
کنند. این خرید اعتباری تا سقف ۲۰ میلیون تومان )نفری( 
بدون ضامن، سود و وثیقه است و صرفاً با اعتبارسنجی 
انجام می شود.وی با بیان اینکه فعلاً بانک تجارت، بانک 
قرض الحسنه مهر ایران و یک مجموعه اعتباری آنلاین 
مسئولیت اعتباردهی به متقاضیان را برعهده گرفته اند، 
افزود: ۶ تجارت یار پرداخت اقساط را تضمین کرده و ۳۰ 
هزار فروشگاه جدید هم که اغلب فروشگاه های زنجیره ای 
و بزرگ هستند به این طرح اضافه خواهند شد.مدیرکل 
دفتر خدمات عمومی وزارت صمت گفت: سود اعتبار این 
طرح برای مردم صفر درصد است و بانک تجارت ضمانت 

کننده اعتبار ۲۰ میلیون تومانی پس از اعتبارسنجی است 
و هیچ گونه چک و سفته ای برای ضمانت نیاز نیست. بانک 
قرض الحسنه مهر ایران هم اعتبار ۱۵۰ میلیون تومانی 
به  ماهه  اقساط ۶  صورت  به  و  الکترونیکی  ضمانت  با 
متقاضیان می دهد.وی افزود: مردم می توانند برای دریافت 
اعتبار به بخش خریدارها در سامانه eidtaeid.ir مراجعه 
کنند.قمری در مورد وضعیت نظارت بر قیمت ها در بازار 
شب عید، گفت: نظارت یکپارچه توسط اتاق اصناف و البته 
نظارت مردمی بر بازار شب عید انجام می شود. سامانه ای 
تحت عنوان کالافی و سامانه ۱۲۴ برای ثبت تخلفات آماده 
خدمت است.وی با بیان اینکه در نظام توزیع بر هر گونه 
گرانفروشی نظارت می شود، تصریح کرد: برای شب عید 
برنامه تشدید نظارت بر بازار با هماهنگی اتاق اصناف و 
سازمان حمایت تدوین شده تا مردم در شب عید مشکلی 

نداشته باشند.

اختصاص تسهیلات ۲۰ میلیون تومانی به خریداران شب عید

رییس سازمان برنامه و بودجه :
سقف منابع تحقق پذیر در بودجه 

۱۴۰۳ رعایت شد
رییس سازمان برنامه و بودجه گفت: در لایحه ۱۴۰۳ 
ضمن اجتناب از بیش برآوردی در منابع مالی دولت، 
برخی از منابع نسبت به سال جاری کاهش داده شده 
است.داوود منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه در 
واکنش به برخی نقدها در خصوص بودجه نویسی 
اعلام کرد، در لایحه بودجه ۱۴۰۳ با هدف اجتناب از 
کسری بودجه پنهان و ارتقا شفافیت بودجه ای، ضمن 
اجتناب از بیش برآوردی در منابع مالی دولت، برخی 
از منابع نسبت به سال جاری کاهش داده شده است. 
در جانب هزینه ها هم ضمن پالایش هزینه های غیر 
ضرور، سقف منابع تحقق پذیر کاملاً رعایت شده است.

مدیر مرکز راهبری شرکت ملی گاز  خبرداد:
پیش بینی افزایش ۱۰۰ میلیون 

مترمکعبی مصرف گاز
اینکه  بیان  با  گاز  ملی  راهبری شرکت  مرکز  مدیر 
مصرف گاز دیروز ۵۴۶ میلیون مترمکعب بود، گفت: 
پیش بینی می شود مقدار مصرف گاز در کشور به عدد 
۶۵۰ میلیون مترمکعب، معادل ۷۵ درصد تولید گاز 
کشور برسد.سعید عقلی، مدیر مرکز راهبری شرکت 
ملی گاز در خصوص آخرین آمار میزان مصرف گاز 
گاز در بخش های خانگی،  در کشور گفت: مصرف 
تجاری و صنایع غیرعمده در روز گذشته به عدد ۵۴۶ 
میلیون مترمکعب رسید که از این عدد، ۳۸۲ میلیون 
مترمکعب در بخش خانگی، ۶۰ میلیون مترمکعب در 
بخش صنایع غیرعمده و ۴۸ میلیون مترمکعب در 
بخش های تجاری و عمومی مصرف شده است.وی 
افزود: همچنین در بخش های کشاورزی و حمل نقل، 
مقدار مصرف گاز به ترتیب ۳۵ و ۲۱ میلیون مترمکعب 
بوده است.مدیر مرکز راهبری شرکت ملی گاز درباره 
پیش بینی ها برای میزان مصرف گاز در روزهای آینده 
گفت: با توجه به برودت هوا پیش بینی می شود مقدار 
مصرف گاز در کشور به عدد ۶۵۰ میلیون مترمکعب، 
معادل ۷۵ درصد تولید گاز کشور برسد.عقلی در ادامه 
به پرمصرف ترین استان های کشور اشاره کرد و گفت: 
استان آذربایجان غربی در اقلیم یک، استان کهگیلویه 
و بویراحمد در اقلیم دو و استان تهران در اقلیم سه، 
بالاترین سرانه مصرف در بخش های خانگی، تجاری 
و عمومی را داشتند.مدیر مرکز راهبری شرکت ملی 
گاز ضمن تاکید به لزوم مدیریت مصرف برای تأمین 
گاز در تمام نقاط کشور گفت: همچنین تأمین برق 
پایدار در همه نقاط کشور نیز نیازمند مدیریت مصرف 

و صرفه جویی است.

وراث متوفیان سهام عدالت از طریق شعب ۴ 
بانک و دفاتر ۴۴ کارگزاری منتخب در سراسر 
کشور می توانند انتقال سریع و رایگان اصل 
و سود سهام عدالت متوفیان را تا قبل از روز 
۱۰ اسفند ماه انجام دهند.پایگاه خبری بازار 
مربوط  خدمات  تمامی  کرد:  اعلام  سرمایه 
به وراث در  انتقال سهام عدالت متوفیان  به 
به صورت  کارگزاری منتخب  و ۴۴  بانک   ۴
هیچ گونه  پرداخت  به  نیازی  و  است  رایگان 
عدالت  سهام  متوفیان  نیست.وراث  وجهی 
بعد از مراجعه به درگاه ذینفعان بازار سرمایه 
مشخص  و   »ddn.csdiran.ir« آدرس  به 
شدن زمان تشکیل پرونده برای آغاز فرایند 
وراث  به  متوفیان سهام عدالت  انتقال سهام 
می بایست به بانک های »ملی، ملت، پارسیان 
و تجارت« و کارگزاری های منتخب از جمله 
سهام  آتیه،  فردا،  توسعه  آرتان،  »معاملات 
پژوهان، دانایان پارس، آبتین استاک، توسعه 
اندیشه دانا، آرمان تدبیر نقش جهان، شاخص 
سرمایه گذاری  ساوآفرین،  آشنا،  سهم  سهام، 
ملی، آراد ایرانیان، فارابی، هامرز، آسمان، نماد 
شاهدان، آگاه، مبین سرمایه، مفید، نهایت نگر، 
پویان، هوشمند رابین، شهر، تدبیرگران فردا، 
کاریزما، اندیشه و بینش پیشرو، بازار سهام، 

ملل پویا، آرمون بورس، آپادانا، اقتصاد بیدار، 
خبرگان، کالای خاورمیانه، بانک سامان، رفاه، 
سپه، پاسارگاد، انصار، تجارت، ملت و پارسیان، 

ملی و کارآفرین« مراجعه کنند.
نحوه انتقال سهام عدالت متوفیان به وراث

سامانه  راه اندازی  با  می افزاید،  گزارش  این 
»میراث« در ۱۵ آبان ماه سال جاری از سوی 
و  بهادار  اوراق  مرکزی  سپرده گذاری  شرکت 
تسویه وجوه که با حضور مجید عشقی، رئیس 
حاشیه  در  بهادار  اوراق  و  بورس  و  سازمان 
نمایشگاه کیش اینوکس رونمایی شد، انتقال 
سهام عدالت متوفیان به وراث تسهیل شد.افزون 
بر این، یکی از وراث که حتماً باید سجامی شده 
باشد در ابتدا باید به درگاه یکپارچه ذینفعان 
 »ddn.csdiran.ir« آدرس به  بازار سرمایه 
وارد شوند و در گام بعدی با ورود به بخش 
وارد کردن  با  و  »امور سهام عدالت متوفی« 
کدملی و تاریخ تولد متوفی در بخش »استعلام 
نوبت تشکیل پرونده« نسبت به زمان فرارسیدن 
تشکیل پرونده و نوع دارایی متوفی آگاهی لازم 
را کسب کرده، پس از آن در صورت تائید زمان 
تشکیل پرونده می توانند به هر یک از دفاتر 
کارگزاری و بانک های منتخب مراجعه کنند 
و در پایان نیز پس از تشکیل پرونده در یکی 

از دفاتر، امکان پیگیری پرونده از طریق بخش 
»استعلام وضعیت پرونده« در درگاه یکپارچه 

برای تمامی وراث، قابل مشاهده خواهد بود.
مدارک لازم برای تشکیل پرونده

یا  کارگزاری  دفاتر  به  مراجعه  از  وراث پیش 
سپرده گذاری  تأیید  مورد  بانک های  شعب 
مرکزی و تسویه وجوه باید به یکی از دفاتر 
اعلام شده، نسبت به ارائه مدارک ذیل اقدام 

کنند:
۱- تصویر کارت ملی و صفحه اول شناسنامه متوفی

۲- اصل یا تصویر برابر با اصل کارت ملی و 
صفحه اول شناسنامه تمامی وراث تعیینی در 
گواهی حصر وراثت )با این توضیح که رسید 
متقاضی کارت ملی و یا گواهی شماره ملی 
می تواند  احوال  ثبت  مهر سازمان  به  ممهور 

جایگزین کارت ملی باشد.(
۳- اصل یا تصویر برابر با اصل گواهی حصر 
وراثت متوفی )شایان ذکر ا ست در صورتی که 
مادر در عداد وراث باشد؛ مستنبط از بند ب 
ماده ۸۹۲ قانون مدنی جهت کنترل حاجب، 
صفحات شناسنامه مربوط به تعداد فرزندان پدر 

و مادر متوفی نیز الزامی است.(
نامه  دارای وصیت  متوفی  در صورتی که   -۴
رسمی باشد که در گواهی حصر وراثت نیز به 

آن اشاره شده است، ارائه اصل یا تصویر برابر با 
اصل وصیت نامه نیز ضروری است.

سامانه سجام چیست؟
است،  آمده  گزارش  این  دیگر  بخش  در 
سجام یک سامانه زیر ساختی برای شناسایی 
بازار  بزرگ  باشگاه  به  ورود  برای  مشتریان 
سرمایه است که تمام فعالان این بازار اعم از 
»سرمایه گذاران، مشتریان و مدیران نهادها« 
در این سامانه، فقط یک بار برای همیشه 
اطلاعات خود را در آن ثبت خواهند کرد و 
پس از احراز هویت حضوری و غیر حضوری 
قادر به دریافت خدمات مبتنی بر داده های 
تأیید شده خواهند بود.از طریق این سامانه 
شماره  حساب،  شماره  هویتی،  اطلاعات 
موبایل، آدرس الکترونیکی و اقامت دائمی 
فرد ثبت می شود و از آن به بعد هیچ نهاد 
مالی نیازی به دریافت مجدد اطلاعات آن 
با  می توانند  سهامداران  ندارد.  را  سهامدار 
مراجعه به سایتwww.Sejam.ir ثبت نام 
و احراز هویت سجام را به صورت الکترونیکی 
انجام دهند.گفتنی است، ارائه تمامی خدمات 
انتقال سهام عدالت به وراث توسط بانک ها 
و کارگزاری های منتخب کاملاً رایگان بوده 
و نیازی به پرداخت هیچ گونه وجهی نیست.

آخرین فرصت وراث متوفیان برای دریافت سود و اصل سهام عدالت 
اعلام شد
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مدیرعامل توانیر:
تعرفه شارژ خودروهای برقی برای 

هر کیلووات ۵۴۷ تومان است
 مدیرعامل شرکت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق )توانیر( 
گفت: تعرفه شارژ خودروهای برقی همانند تعرفه مشترکان 
تجاری و با نرخ کیلوواتی ۵۴۷ تومان محاسبه می شود.به 
گزارش توانیر، مصطفی رجبی مشهدی درباره ایجاد جایگاه 
شارژ خودروهای برقی، افزود: ۸ نقطه در تهران و سایر مناطق 
کشور برای ایجاد جایگاه شارژ خودروهای برقی در نظر گرفته 
قطعاً  موردنظر،  ایستگاه های  تعبیه  و  در جانمایی  شده که 
وزارت نیرو همکاری لازم را برای تأمین برق آنها خواهد 
داشت.وی با اشاره به تنوع خودروهای برقی در جهان ادامه 
داد: در ایران اما این خودروها محدود هستند که حدود ۸۰ 
هزار خودرو اعم از عمومی و سواری را در بر می گیرد و از 
این تعداد نیز درخواست هایی برای ۱۰ هزار خودرو ارائه شده 
و پیرو آن نیز وزارت صمت درخواست ۷ تا ۸ مگاوات تأمین 
است  ارائه کرده  را  تعداد خود  این  ایستگاه های شارژ  برق 
که با افزایش تعداد خودروها این میزان تا ۴۰ مگاوات نیز 
قابل افزایش است.مدیرعامل شرکت توانیر خاطرنشان کرد: 
که تقویت زیرساخت های تأمین برق خودروهای برقی در 
دستور کار قرار گرفته که با نهایی شدن آن از سوی وزارت 
صمت ابلاغ خواهد شد.به گفته رجبی مشهدی، در این طرح 
ملاحظات تأمین برق اکثر مردم که خودروی برقی نداشته، اما 
باید برق پایدار داشته باشند در نظر گرفته شده تا ایستگاه های 
شارژ خودروهای برق معمولًا در ساعت هایی که حداقل بار 
است قابل استفاده باشد.وی با بیان این که در حال تأمین 
زیرساخت های مربوط به اجرای این طرح هستیم، خاطرنشان 
ساخت: برنامه هایی برای توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر داریم 
که عملیات اجرایی آنها آغاز شده تا در سال ۱۴۰۳ از توان 
تولید برق این نیروگاه ها در شبکه برق کشور استفاده کنیم.

مدیرعامل توانیر تصریح کرد: وقتی از نیروگاه تجدیدپذیر 
برق تولید می کنیم و سپس خودروی برقی استفاده می کنیم، 
آلودگی هوا را مهار کرده و از سوخت های فسیلی به سمت 
نیروگاه های تجدیدپذیر حرکت می کنیم.رجبی مشهدی با 
اشاره به افزایش مصرف گاز با سردشدن هوا، گفت: این مهم 
سوخت رسانی به نیروگاه ها را دچار مشکل می کند، ازاین رو 
به هم وطنان توصیه می شود روزهای پیشرو بیش ازپیش در 
مصرف انرژی صرفه جویی کنند و وسایل گرمایشی را بر روی 
۲۱ درجه تنظیم کنند تا گازرسانی به مناطق سردسیر با افت 
فشار همراه نشده و تأمین برق مشترکان این مناطق دچار 

مشکل نشود.
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رئیس سابق هیئت مدیر شرکت خدماتی شهرک 
صنعتی آراسنج:

 ادامه روند موفقیت فعلی شهرک صنعتی آراسنج با مشارکت و 
همراهی تمام سهامداران امکانپذیر است

 با مشارکت گسترده و 97درصدی سهامداران واحد های تولیدی و صنعتی انجام شد : 

 انتخابات مجمع عمومی شرکت  خدماتی شهرک صنعتی آراسنج 
بصورت  الکترونیکی برگزارشد

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان قزوین: 
با توجه به عملکرد موفق مدیریت شرکت خدماتی شهرک 
صنعتی آراسنج 97  درصد سهامداران واحد های صنعتی و 

تولیدی در انتخابات حضور پیدا کرده اند

مدیر عامل شرکت خدماتی  شهرک صنعتی آراسنج: 
احداث سالن اجتماعات و ساختمان اداری و تجهیز ناوگان 

حمل و نقل شهرک و احداث بیلبورد های تبلیغاتی از برنامه 
های آینده شهرک خواهد بود

روزنامه صبح ایران            پیشرو

حسین زاده : ما در یک روز تاریخی و تحول آفرین  و با حضور 
استان  صنعتی  های  عامل شرکت شهرک  مدیر  صفاری  رضا 
قزوین به عنوان رییس مجمع ، انتخابات مجمع عمومی فوق 
العاده شرکت خدماتی شهرک صنعتی آراسنج با شرکت پرشور 
،  گسترده و 97 درصدی سهامداران واحدهای تولیدی و صنعتی 
بصورت الکترونیکی با پلتفرم هوشمند در سالن اجتماعات شرکت 
دانژه آریا برگزار شد.دراین مجمع ابتداء مهندس رضا صفاری مدیر 
عامل شرکت شهرک های صنعتی استان قزوین با بیان ا اینکه 
شهرک صنعتی آراسنج در زمان تحویل به شهرک صنعتی 138 
هکتار بوده است که در حال حاضر وسعت این شهرک 218 هکتار 
است اظهار کرد : نزدیک به   148 قرارداد واگذاری در شهرک 
صنعتی آراسنج وجود دارد که 98 قرارداد به بهره برداری و 70 
واحد فعالیت دارند .وی با اشاره به تعهدات شرکت شهرک های 
صنعتی استان قزوین برای تامین زیر ساخت های شهرک صنعتی 
آراسنج خاطرنشان کرد : علی رغم اینکه مدیریت شهرک صنعتی 
آراسنج به شرکت خدماتی واگذار شده است اما شهرکت شهر 
کهای صنعتی استان همچنان به تعهدات خود از جمله توسعه 
برق ، احداث تسویه خانه ، اجرای فاز دوم و ... متعهد است.وی 
افزود : پروژه احداث تسویه خانه فاضلاب شهرک صنعتی آراسنج 
با سرعت مناسب در حال احداث است و با توجه به برنامه ریزی 
های انجام شده این پروژه در هفته دولت سال آینده به بهره 
برداری خواهد رسید. وی با تقدیر از فعالیت و خدمات دلسوزانه و 
موفق اعضای هیئت مدیره و مدیر عامل شهرک صنعتی آراسنج 
تاکید کرد: یکی از ویژگی های مدیریت شهرک صنعتی آراسنج 
این است که تمام اعضای هیئت مدیره   از سهامداران شهرک 
صنعتی آراسنج هستند که همین امر انگیزه خدمات رسانی را 
عامل شرکت  است.مدیر  کرده  برابر  مدیریت شهرک چند  در 
شهرک های صنعتی استان قزوین تصریح کرد : با توجه به اینکه 
فراینده قانونی برگزاری نوبت دوم مجمع به طور فوق العاده برای 

انتخاب اعضای جدید هیئت مدیر شرکت خدماتی شهرک صنعتی 
آراسنج طی شده است مجمع دوم با هر میزان شرکت کننده 
درای وجاهت قانونی است.صفاری بیان داشت : با توجه به عملکرد 
موفق مدیریت شرکت خدماتی شهرک صنعتی آراسنج 97  درصد 
سهامداران واحد های صنعتی و تولیدی در انتخابات حضور پیدا 
کرده اند که این میزان  شور و مشارکت یک رکورد در میان 
شهرک  های صنعتی استان است. در ادامه  دکتر علی جعفری  
رودسری رئیس هیئت مدیر شرکت خدماتی شهرک صنعتی 
آراسنج با بیان اینکه بخش زیادی از مشکلات گذشته شرکت با 
تلاش صادقانه و پیگیرانه مدیریت شهرک حل شده است افزود : از 
وقتی که به همراه سایر اعضای هیئت مدیره فعالیت خود را شروع 
کردیم شرکت خدماتی شهرک آراسنج در بخش های مختلف 
دارای مشکلات بود.وی افزود: یکی از مشکلات شرکت خدماتی 
شهرک صنعتی آراسنج بدهی باقی مانده از مدیریت گذشته بود 
که با تلاش و استفاده بهینه از امکانات بخش زیادی از بدهی های 
گذشته شرکت تسویه شده است.جعفری با یاداوری اینکه ایجاد 
امنیت یکی از مطالبات مدیران واحد های مستقر در شهرک بود 
خاطرنشان کرد : با پیگیر های انجام شده و همکاری و مساعت 
مهندس صفاری مدیر عامل شرکت شهرک های  صنعتی استان 
با اعتباری بالغ بر 10 میلیارد ریال دوربین های حفاظتی شهرک 
نصب و راه اندازی شده است و همچنین پیگیر های خوبی برای 
تکمیل پروژه فاضلاب  و همچنین طرح توسعه شهرک و .. انجام 
شده است. تولید کننده برتربا بیان اینکه مهندس نجفی مدیر 
عامل شهرک صادقانه و شبانه روزی  در جهت ارایه خدمت به 
شهرک و تولید کنندگان تلاش داشته است گفت : بدون تردید 
ادامه روند موفقیت فعلی شهرک صنعتی آراسنج با مشارکت 
پروژه  تکمیل  لذا  است  امکانپذیر  سهامداران  تمام  همراهی  و 
ها و برنامه های نیمه تمام شهرک صنعتی آراسنج با همراهی 
سهامداران و حمایت و پشتیبانی مدیران امکانپذیر است. در این 

جلسه مهندس سعید نجفی فرد مدیر عامل موفق و پرتلاش و 
دلسوز شرکت خدماتی شهرک صنعتی آراسنج ضمن تقدیر از 
مشارکت و حضور گسترده سهامداران  در انتخابات مجمع عمومی 
شرکت و بیان اینکه در دو سال گذشته با توجه به همدلی و 
همبستگی اعضای هیئت مدیره و مدیرعامل گام های بلند و تحول 
آفرینی  برای رفع بخشی از مشکلات گذشته شهرک برداشته 
شده است اظهار کرد:یکی از مشکلات بدهی گذشته شرکت بود 
که در دوسال گذشته با برنامه ریزی انجام شده و استفاده بهینه از 
امکانات بخش زیادی از بدهی گذشته تسویه شده است .وی افزود 
: یکی از رویکرد های مدیریت شرکت شهرک صنعتی دعوت از 
مدیران و مسئولین استان و شهرستان برای حضور در شهرک و 
بررسی میدانی مشکلات واحد های صنعتی بود که خوشبختانه 
این حضورها دستاورد های بسیار خوبی برای رفع موانع تولید 
و بازگشت  تعدادی از شرکت های تعطیل شده به تولید داشته 
است.  مدیر عامل شرکت خدماتی  شهرک صنعتی آراسنج با بیان 
اینکه هزینه های جاری شهرک صنعتی از طریق دریافت شارژ 
واحد های تولیدی و صنعتی مستقر در شهرک تامین می شود 
گفت : خوشبختانه در این مدت با تعامل و برقراری ارتباط بخشی 
از مطالبات بابت شارژ از واحد های صنعتی دریافت شده است و 
بخشی از مطالبات همچنان باقی مانده که در حال پیگیری برای 
وصول آنها هستیم. این مقام خاطرنشان کرد : د دوسال گذشته 
با توجه به اهمیت فضای سبز با استفاده از گونه های سازگار با 
اقلیم منطقه سرانه فضای سبزشهرک  افزایش پیدا کرده است.

وی با بیان اینکه شهرک صنعتی آراسنج جزء شهرک های پر 
متقاضی برای  جذب سرمایه گذاران جدید است عنوان داشت : 
در همین راستا فاز دوم   توسعه شهرک صنعتی آراسنج  پیگیری 
شد و تا پایان سال عملیات اجرایی احداث زیر ساخت ها در فاز 
دوم شروع می شود.نجفی فرد در ادامه تامین امنیت شهرک را 
یکی از مطالبات مدیران واحد های صنعتی اعلام کرد و گفت 

: با پیگیر های انجام شده و مساعت مهندس صفاری سیستم 
دوربین حفاظتی در شهرک صنعتی با اعتباری بالغ بر یک میلیارد 
تومان نصب شد ه است و ورود و خروج شهرک نیز ساماندهی 
شده است. وی بیان داشت : پروژه احدث تسویه خانه شهرک 
نیز با سرعت مناسب در حال احداث است. مدیر عامل شرکت 
خدماتی  شهرک صنعتی آراسنج افزود : احداث سالن اجتماعات و 
ساختمان اداری و تجهیز ناوگان حمل و نقل شهرک به خودروی 
مناسب و احداث بیلبورد های تبلیغاتی برای برای ایجاد درآمد 
پایداراز برنامه های آینده مدیریت شهرک خواهد بود. وی در پایان 
با بیان اینکه موفقیت های دوسال گذشته شرکت خدماتی شهرک 
صنعتی آراسنج حاصل یک کار تیمی و دلسوزانه  بوده است افزود 
: بنده لازم می دانم از تک تک اعضای هیئت مدیره شهرک که از 
افراد بزرگ و معتمد و دلسوز جناب آقای دکتر جعفری ، مهندس 
چگینی ، مهندس جباری   تشکیل شده بود و همچنین تلاش 
های صادقانه و شبانه روزی همکاران خودم نهایت تقدیر و تشکر 
را داشته باشم .  در ابتدای این مجمع نماینده شرکت حسابرس و 
بازرس قانونی موسسه حسابرسی تلفیق نگار که حسابرس رسمی 
شرکت خدماتی شرکت خدماتی شهرک صنعتی آراسنج بوده 
است  بودند   گزارش عملکرد مالی شرکت  را درسال 1400 را 
ارایه کرددر ادامه هریک از نامزد های هیئت مدیره به ارایه برنامه 
های خود پرداختند. در نهایت انتخابات با آرای سهامداران واحد 
های تولیدی و صنعتی برگزار شد و اعضاي اصلي هیئت مدیره 
ششمین دوره انتخابات مجمع عمومی شرکت خدماتی شهرک 
صنعتی آراسنج به ترتیب آقایان سعید نجفی فرد با 803 رای 
از شرکت )حمل و نقل خروش رعد(، محمد باقر جباری با 708 
رای از شرکت ) صدرا نیرو البرز(، علی نقی چگینی با 563 رای 
از شرکت ) صنایع بسته بندی آراسنج البرز (، حسین شکوری 
 نیا با 489 رای و ولی اله کاشی با 487 رای از ) سماء پلاستیک 

آراسنج ( برای مدت سه سال انتخاب شدند.
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خشک شدن سد بارزو شیروان
کاهش بارندگی ها و خشکسالی ها باعث شده است تا حجم ذخیره آب سد بارزو شهرستان شیروان 
بهره  زمان  از  میزان خود  پایین ترین  به  امروز  یابد.که  به شدت کاهش  استان خراسان شمالی  در 
برداری )حداکثر یک میلیون مترمکعب( ذخیره آب رسیده است که این حجم نیز قابل تحویل و 
استفاده نیست و باید برای ملاحظات ایمنی و پایداری سد در مخزن باقی بماند.طبق نتایج حاصل از 
هیدروگرافی مخزن سد، با توجه به انباشت روسوبات، حجم مخزن سد بارزو شیروان از 92 میلیون 
مترمکعب به 87 میلیون متر مکعب کاهش یافته است.سد بارزو شهرستان شیروان در سال 1382 
با توان ذخیره سازی 92 میلیون مترمکعب به بهره برداری رسید که بیشترین میزان ذخیره سازی 

آن در سال 1399 به میزان 53 میلیون مترمکعب بوده است.
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این  ما ایرانی ها باز رکورد زدیم!


